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Λιτή η τελετή εγκαινίων 
της Εμποροπανήγυρης Αιγινίου 

Α. ΜΑΝΩΛΑΣ, ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΠΥΔΝΑΣ – ΚΟΛΙΝΔΡΟΥ: «ΔΥΣΤΥΧΩΣ ΔΕΝ ΜΠΟΡΕΣΑΜΕ ΝΑ ΔΩΣΟΥΜΕ 
ΤΗ ΛΑΜΠΡΟΤΗΤΑ ΠΟΥ ΤΗΣ ΑΡΜΟΖΕΙ, ΓΙΑΤΙ ΔΕΝ ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΞΕΧΝΑΜΕ ΚΑΙ ΤΟΥΣ ΣΥΝΑΝΘΡΩΠΟΥΣ ΜΑΣ 

ΠΟΥ ΥΠΟΦΕΡΟΥΝ ΣΤΗ ΘΕΣΣΑΛΙΑ»

ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ ΤΗΣ ΑΝΝΑΣ ΤΖΗΚΑ, 
ΥΠ. ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΗΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΥ ΠΙΕΡΙΑΣ 

ΜΕ ΤΗΝ ΠΑΡΑΤΑΞΗ «ΑΛΛΗΛΕΓΓΥΗ» 
ΜΕ ΕΠΙΚΕΦΑΛΗΣ ΚΑΙ ΥΠΟΨΗΦΙΟ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΡΧΗ 

ΤΟΝ ΑΠΟΣΤΟΛΟ ΤΖΙΤΖΙΚΩΣΤΑ

«#νέα_φωνή 
με ενθουσιασμό, νέες ιδέες 

και προοπτική για την Πιερία»
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Το Κέντρο Κοινωνικοποίησης-Καφέ «Κομπολόι» 
επισκέφθηκε το απόγευμα της Τρίτης 5 Σεπτεμβρίου 
η Αντιπεριφερειάρχης Πιερίας κ. Σοφία Μαυρίδου με 
τον επιστημονικό συνεργάτη της Π.Ε. Πιερίας κ. Δη-
μήτρη Ρουκά.
Εκεί την υποδέχθηκαν ο Πρόεδρος του Συλλόγου 

Γονέων-Κηδεμόνων και Φίλων Ατόμων με Αναπηρία 
Ν. Πιερίας κ. Γιώργος Γεωργιάδης, ο Αντιπρόεδρος κ. 
Σπύρος Ίτσιος και μέλη του Συλλόγου.
Στην εποικοδομητική αυτή συνάντηση συνεργασίας 

και ενημέρωσης τέθηκαν οι προτεραιότητες του συλ-
λόγου και συζητήθηκαν προτάσεις για τη βελτίωση 
της ποιότητας ζωής των ατόμων με αναπηρία.
Παράλληλα το Δ.Σ. του συλλόγου εξέφρασε στην κ. 

Σοφία Μαυρίδου τις θερμές του ευχαριστίες για την 
αμέριστη στήριξή της και τα θετικά βήματα και τις 
ουσιαστικές δράσεις που έχει κάνει η Περιφερειακή 
Ενότητα Πιερίας υπέρ των ΑμεΑ.
Από την πλευρά της η Αντιπεριφερειάρχης Πιερίας 

κ. Σοφία Μαυρίδου ανέφερε χαρακτηριστικά: «Ο 

Σύλλογος Γονέων-Κηδεμόνων και Φίλων Ατόμων με 
Αναπηρία Ν. Πιερίας είναι ένας σύλλογος με πλούσιο 
κοινωνικό έργο που όλα αυτά τα χρόνια αγκαλιάζει 
έμπρακτα και ουσιαστικά τα Άτομα με Αναπηρία. Η 

προστασία και στήριξη εμπερίστατων συνανθρώπων 
μας και ιδιαίτερα των παιδιών και όλων των ατόμων 
με σωματικές ή πνευματικές αναπηρίες αποτελεί για 
εμάς βασική προτεραιότητα και κύρια στόχευση του 
σχεδίου δράσης 
μας. Σε συνερ-
γασία πάντα 
με τα ιδρύματα 
και τους φο-
ρείς ΑμεΑ του 
Νομού μας 
εργαζόμαστε 
από κοινού για 
μια Πιερία που 
προάγει την 
ισότητα, την 
αξιοπρέπεια και 
την αλληλεγ-
γύη χωρίς απο-
κλεισμούς».

Εποικοδομητική συνάντηση της Αντιπεριφερειάρχη Πιερίας 
με τον Σύλλογο Γονέων-Κηδεμόνων και Φίλων ΑμεΑ Πιερίας

Συνάντηση μεταξύ της Αντιπεριφερειάρχη Πιερίας κ. 
Σοφίας Μαυρίδου και του Προέδρου του Πολιτιστικού 
Οργανισμού «ΟΛΥΜΠΙΑ ΕΝ ΔΙΩ» κ. Αθανάσιο Μπίντα 
πραγματοποιήθηκε την Τετάρτη 6 Σεπτεμβρίου στο 
κτίριο της Π.Ε. Πιερίας.
Επίκεντρό της ήταν η υπογραφή της σύμβασης για 

την προμήθεια έντυπου υλικού και αναμνηστικών για 
τους μαθητές που θα συμμετέχουν φέτος στην Διε-
θνή Νεανική Συνάντηση Αρχαίου Δράματος, Μουσικής 
και Αθλητισμού «Ολύμπια εν Δίω».
Ο Πολιτιστικός Οργανισμός «ΟΛΥΜΠΙΑ ΕΝ ΔΙΩ» έχει 

ως αντικείμενο τη διοργάνωση μίας Διεθνούς Μαθη-
τικής Συνάντησης αρχαίου δράματος, μουσικής και 
αθλητισμού, με στόχο να φέρει τους μαθητές σε επα-
φή με τον αρχαίο ελληνικό πολιτισμό και το αρχαίο 
δράμα.
Η Περιφερειακή Ενότητα Πιερίας βρίσκεται διαχρονι-

κά στο πλευρό του εν λόγω Πολιτιστικού Φορέα, συν-

διοργανώνοντας τη συγκεκριμένη δράση και ως εκ 
τούτου υφίσταται μία συνεργασία καθόλα ζεστή και 
γόνιμη μεταξύ των δύο φορέων, πάντοτε προς όφε-
λος της Πιερίας και της πολιτιστικής της ανάδειξης.
Με αφορμή την υπογραφή της σύμβασης η Αντιπε-

ριφερειάρχης Πιερίας κ. Σοφία Μαυρίδου δήλωσε χα-
ρακτηριστικά: «Tα “Ολύμπια εν Δίω” προβάλλουν δι-
εθνώς την Πιερία και την πολιτιστική μας κληρονομιά 
ως κοινό σημείο αναφοράς όλων των λαών και των 
πολιτισμών. Εμείς ως Περιφερειακή Αρχή αγκαλιά-
ζουμε και στηρίζουμε πάντοτε τις καινοτόμες δράσεις 
και πρωτοβουλίες του ομώνυμου Φορέα που έχουν 
ως στόχο τη δημιουργική έκφραση, την ανάπτυξη και 
καλλιέργεια δεξιοτήτων καθώς και την ενασχόληση 
των μαθητών με κάθε μορφής τέχνη».
Από την πλευρά του ο Πρόεδρος του Οργανισμού 

«ΟΛΥΜΠΙΑ ΕΝ ΔΙΩ» κ. Αθανάσιος Μπίντας ευχαρί-
στησε θερμά την κ. Σοφία Μαυρίδου, που στέκεται 

όλα αυτά τα χρόνια στυλοβάτης της διοργάνωσης, 
δείχνοντας έμπρακτα το ενδιαφέρον της για την ανά-
δειξη του πολιτισμού και συνδράμοντας ουσιαστικά 
κάθε σχετική ενέργεια του Οργανισμού.

Πάντα δίπλα στον πολιτισμό και τα «ΟΛΥΜΠΙΑ ΕΝ ΔΙΩ» 
η Αντιπεριφερειάρχης Πιερίας Σοφία Μαυρίδου

Την Αντιπεριφερειάρχη Πιερίας κ. Σοφία Μαυρίδου 
επισκέφθηκε την Τετάρτη 6 Σεπτεμβρίου 2023 στο 
γραφείο της, στην Περιφερειακή Ενότητα Πιερίας, η 
Πρόεδρος της Τοπικής Κοινότητας Ελάφου κ. Ανθού-
λα Τσιγκαροπούλου, με τους εκπροσώπους της Κοι-
νότητας Χρήστο Μελιόπουλο, Χρήστο Φωτόπουλο και 
Ζωή Μελιοπούλου.
Σκοπός της συνάντησης ήταν η συζήτηση για την 

ασφαλτόστρωση του τμήματος του οδικού δικτύου 
Ρυακίων Πιερίας- Ελαφίνας Ημαθίας, εντός των διοι-
κητικών ορίων της Π.Ε. Πιερίας (Παλαιά Ελαφίνα). Η 
Αντιπεριφερειάρχης κ. Σοφία Μαυρίδου εξέφρασε την 
πρόθεσή της για την υλοποίηση του έργου και σύντο-

μα αναμένεται η υπογραφή σχετικής Προγραμματικής 
Σύμβασης μεταξύ της Π.Ε. Πιερίας και του Δήμου 
Πύδνας - Κολινδρού ενώ ήδη δρομολογείται η τροπο-
ποίηση του Τεχνικού Προγράμματος για την ένταξη 
του σχετικού έργου στον προϋπολογισμό της ΠΚΜ/
ΠΕ Πιερίας.
Η κ. Τσιγκαροπούλου ευχαρίστησε την Αντιπερι-

φερειάρχη για την εποικοδομητική συνάντηση και 
συνεργασία ενώ η κ. Μαυρίδου τόνισε για ακόμη μία 
φορά τη σημασία της αγαστής συνεργασίας μεταξύ 
της Π.Ε. Πιερίας και των τριών Δήμων για την υλοποί-
ηση έργων που βελτιώνουν την ποιότητα ζωής των 
κατοίκων και των επισκεπτών της Πιερίας.

Επίσκεψη της Προέδρου της Τοπικής Κοινότητας Ελάφου 
στην Αντιπεριφερειάρχη Πιερίας

Με εντολή του Περιφερειάρχη Κεντρικής Μακεδονίας 
Απόστολου Τζιτζικώστα σε κάθε Περιφερειακή Ενότητα 
συγκεντρώνονται εμφιαλωμένα νερά, καθώς και τρόφι-
μα με μακρά διάρκεια λήξης, ώστε να αποσταλούν άμε-
σα στους πληγέντες συνανθρώπους μας.
Στην Περιφερειακή Ενότητα Πιερίας, όλες οι ποσότη-

τες νερού και τροφίμων, συγκεντρώνονται από την Πα-
ρασκευή 08.09.2023 στον ισόγειο χώρο (πρώην Κ.Ε.Π.) 
του κεντρικού κτιρίου – Διοικητήριο της Περιφερειακής 

Ενότητας Πιερίας επί της οδού 28ης Οκτωβρίου 40.
«Θα ήθελα να ευχαριστήσω εκ των προτέρων, όλους 

όσους θα συνδράμουν ακόμα και από το υστέρημά τους 
και αυτή την φορά, που οι συνάνθρωποί μας, κατα-
στράφηκαν από τις φονικές πλημμύρες στην Θεσσαλία. 
Η βοήθεια, η φιλοτιμία και η αρωγή είναι πάντα χαρα-
κτηριστικά των Ελλήνων, στα οποία βασιζόμαστε όλοι 
μας για να ανταπεξέλθουμε και σε αυτή την δύσκολη 
στιγμή που βιώνουμε», τονίζει χαρακτηριστικά η Αντι-

περιφερειάρχης Πιερίας Σοφία Μαυρίδου. «Η αιρετή 
αυτοδιοικητική αρχή της Περιφέρειας Κεντρικής 
Μακεδονίας, αναδεικνύοντας τη θεσμική αλλά 
και προσωπική ευθύνη, ευαισθησία και αλλη-
λεγγύη προς τους πληγέντες πλημμυροπαθείς 
στη Θεσσαλία, καλεί όλους τους πολίτες να συν-
δράμουν τους συνανθρώπους μας, σε αυτή την 
δύσκολη στιγμή που βιώνουν», πρόσθεσε η κ. 
Μαυρίδου.

ΜΕ ΚΟΙΝΩΝΙΚΗ ΚΑΙ ΠΡΟΣΩΠΙΚΗ ΑΛΛΗΛΕΓΓΥΗ

Η Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας στο πλευρό 
των πληγέντων της Θεσσαλίας 



ΤΡΙΤΗ 12 ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ 2023

ΕνημέρωσηΕνημέρωση 3Τοπικά Δημοτικές εκλογές 2023

Σε ανακοίνωση του Δήμου Κατερίνης αναφέρονται 
τα εξής:
Με αφορμή δημοσίευμα σε μερίδα του τοπικού 

ηλεκτρονικού τύπου, σχετικά με δήθεν «κίνδυνο να 
μείνει η Κατερίνη χωρίς νερό λόγω χρεών της ΔΕΥΑΚ 
προς τη ΔΕΗ» και προκειμένου οι δημότες να ενημε-
ρωθούν υπεύθυνα, διευκρινίζουμε τα εξής:
Η προηγούμενη διοίκηση το 2019 χρωστούσε 7,5 

εκ. στη ΔΕΗ.
Το 2021 ο Δήμαρχος Κώστας Κουκοδήμος με 

την ικανότητα και τις ενέργειές του μηδένισε αυτό το 
χρέος, χωρίς να επιβαρυνθεί κανένας δημότης ούτε 1 
ευρώ!
Η ΔΕΥΑΚ επί Κουκοδήμου πλήρωνε τις τρέχουσες 

οφειλές στη ΔΕΗ.
Όμως η παγκόσμια ενεργειακή κρίση εκτίναξε τους 

λογαριασμούς.
Από τον Αύγουστο 2021 μέχρι και τον Δεκέμβριο 

2022 προκύπτει στη Χαμηλή Τάση μεσοσταθμικά αύ-
ξηση της τιμής της ηλεκτρικής ενέργειας κατά 150%, 
ενώ στη Μέση Τάση αύξηση 291%.
Το τεράστιο ενεργειακό κόστος έχει αναδειχθεί από 

την Ένωση των Δ.Ε.Υ.Α. (ΕΔΕΥΑ) από τον Πρόεδρό 
της Μαρινάκη Γιώργη (με Αντιπρόεδρο τον Μπου-
σνάκη Στέργιο) από τον Αύγουστο του 2021 στην 
κυβέρνηση και στα αρμόδια Υπουργεία.
Το ενεργειακό κόστος είναι δυσβάσταχτο και δεν 

μπορεί να το αντιμετωπίσει καμία ΔΕΥΑ στην Ελλάδα.
Η γραμμή της Ε.Δ.Ε.Υ.Α. προς τα μέλη της (και σε 

συνεννόηση με την ΚΕΔΕ) ήταν αναζήτηση συνολι-
κής λύσης και η διεκδίκηση από το Υπ. Εσωτερικών 
χρηματοδότησης σε όλες τις ΔΕΥΑ, ανάλογα με τις 
ανάγκες και τα κόστη που έχουν και η αξιοποίηση 
Ανανεώσιμων Πηγών Ενέργειας.
Η Δ.Ε.Υ.Α. Κατερίνης συντάχθηκε στην «γραμ-

μή» της ΕΔΕΥΑ. Επίσης κατέθεσε μελέτη για τη 
χρηματοδότηση του έργου «Εγκατάσταση φωτοβολ-
ταϊκού πάρκου 998,76kw στην Κατερίνη».
Παρά την τεράστια επίτευξη της Ε.Δ.Ε.Υ.Α. για την 

έκτακτη επιχορήγηση για τα χρέη των Δ.Ε.Υ.Α. λόγω 
της ενεργειακής κρίσης από το Υπ. Εσωτερικών μέσω 
της ψήφισης της διάταξης αρ.30 ν.5013/2023 μέχρι 
στιγμής η διάταξη αυτή παραμένει ανενεργή.
Απόρροια όλων των δεδομένων η Δ.Ε.Η. αποστέλλει 

εξώδικες επιστολές όχλησης σε όλες τις Δ.Ε.Υ.Α. της 
χώρας (ύψους 110 εκ. μέχρι σήμερα).
Ενδεικτικά:
ΔΕΥΑ Μείζονος Βόλου 20 εκ.
ΔΕΥΑ Βοΐου 11,5 εκ.
ΔΙΑΔΕΥΑΔ Κέρκυρας 9,2 εκ.
ΔΕΥΑ Κοζάνης 7,5 εκ.
ΔΕΥΑ Κομοτηνής 5,5 εκ.
ΔΕΥΑ Κατερίνης 4,08 εκ.
ΔΕΥΑ Τριφυλίας (~30.000 κάτοικοι) 3,0 εκ.
Σήμερα αντιμετωπίζουμε διπλασιασμό του ποσοστού 

του ενεργειακού κόστους στο σύνολο του λειτουργι-
κού κόστους (αποτελεί πλέον το 40%). Ως λύση φα-
ντάζει η μετακύλισή του στους καταναλωτές. Παρόλα 
αυτά η ΔΕΥΑ Κατερίνης και οι ΔΕΥΑ όλης της 
χώρας διαφυλάσσοντας τoν μη κερδοσκοπικό 
κοινωφελή τους χαρακτήρα επέλεξαν τον δύ-
σκολο δρόμο και δεν 
επιβάρυναν τα ελληνικά 
σπιτικά με ακόμα ένα 
οικονομικό βραχνά μιας 
τεράστιας αύξησης στο 
νερό.
Οι πολίτες εμπιστεύ-

ονται τη Διοίκηση της 
ΔΕΥΑΚ

Σας διαβεβαιώνουμε υπεύθυνα πως δεν θα υπάρξει 
το παραμικρό πρόβλημα στην ομαλή πρόσβαση του 
καταναλωτικού κοινού της ΔΕΥΑ Κατερίνης τόσο στο 
πόσιμο νερό όσο και στην αποχέτευση.
Οι πολίτες γνωρίζουν καλά τις επιλογές της Διοίκη-

σης της ΔΕΥΑΚ καθώς έχουν πρόσβαση και ενημέ-
ρωση, όπως γνωρίζουν και την υπερπροσπάθεια του 
υπάρχοντος προσωπικού, που παρά τη μείωση και 
την απαξίωση από την προηγούμενη Διοίκηση δίνει 
καθημερινά αγώνα λύνοντας προβλήματα για να μη 
λείψει από κανέναν το πολύτιμο νερό. Γι’ αυτό και 
μας εμπιστεύονται.

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

«Αλήθειες για ΔΕΗ – ΔΕΥΑ Κατερίνης 
και προεκλογικό υποκριτικό ενδιαφέρον»

Συνάντηση με τον Πρόεδρο του Φεστιβάλ Ολύμπου και πρώην Δήμαρχο Δίου κ. 
Γρηγόρη Παπαχρήστο είχε η κ. Διονυσία Χατζηχηδίρογλου, υποψήφια Δημοτική 
Σύμβουλος στον Δήμο Κατερίνης με την «ΕΚΚΙΝΗΣΗ» και διευθύντρια του εκπαι-
δευτικού φορέα «ΛΥΔΙΑ». 
Όπως αναφέρει σχετικά η κ. Χατζηχηδίρογλου, «σε μια συζήτηση εφ’ όλης της 

ύλης προχωρήσαμε με τον Γρηγόρη Παπαχρήστο, Πρόεδρο του Φεστιβάλ Ολύμπου 
και πρώην Δήμαρχο Δίου.
Μεταξύ άλλων συζητήσαμε για την πορεία του Φεστιβάλ Ολύμπου μέσα στον 

χρόνο και όσα επρόκειτο να γίνουν το επόμενο διάστημα. Καταλήξαμε στην ωφελι-
μότητα για τον τόπο μας και όχι μόνο και πώς η Τοπική Αυτοδιοίκηση πρέπει να συ-
νεχίσει να στηρίζει τα πολιτιστικά και πολιτισμικά δρώμενα συνεχώς και αδιάκοπα.
Από πλευράς μου, η υποστήριξη είναι διαχρονική και διαρκής και κατά αυτό τον 

τρόπο θα συνεχίσει, αφού για εμένα Πολιτισμός και Παιδεία βρίσκονται ψηλά στην 
ατζέντα με έτοιμες προτάσεις και λύσεις σε πολλαπλά 
θέματα.
Ευχαριστώ τον Γρηγόρη Παπαχρήστο και τον ΟΡ.ΦΕ.Ο. 

για τη φιλοξενία!». 

Συνάντηση της Διονυσίας 
Χατζηχηδίρογλου 

με τον Γρηγόρη Παπαχρήστο 
στον ΟΡ.ΦΕ.Ο.

Η Εκπαιδευτικός και Ξενοδόχος Όλγα Καπαγιαννίδου – Ραβδίδου διεκδικεί τη 
ψήφο των δημοτών της Κατερίνης στις εκλογές του Οκτωβρίου, ως υποψήφια 
Δημοτική Σύμβουλος με τον συνδυασμό «Δήμος Πρότυπο» και με επικεφαλής 
τον Γιάννη Ντούμο.
Η πολυσχιδής προσωπικότητά της την καθιστά μία από τις πλέον αξιοπρόσε-

κτες υποψήφιες που κοσμούν τον κατάλογο των υποψήφιων της δημοτικής 
παράταξης του κ. Ντούμου.
Είναι μία ενεργή πολίτης που μπορεί, με τις φρέσκες ιδέες της, να βελτιώσει 

την ποιότητα ζωής όλων 
των δημοτών και να δη-
μιουργήσει ακόμα καλύ-
τερες συνθήκες προκει-
μένου να αναβαθμιστεί ο 
Δήμος Κατερίνης. 
Πρόσωπα τους περιβάλ-

λοντός της αναφέρουν 
πως έχει θέληση, όραμα 
και πάνω από όλα αγά-
πη για τον τόπο της. Γι’ 
αυτό αξίζει τις προσοχής 
των Κατερινιωτών σε αυ-
τές τις εκλογές!

Όλγα Καπαγιαννίδου – 
Ραβδίδου 

- Μια υποψηφιότητα 
που αξίζει της προσοχής μας!

Η ιδιοκτήτρια της εταιρείας ΝΕF κ. Θεοδώρα Παρλαπάνη καθώς και ο υποψήφιος Δημοτικός Σύμβουλος κ. 
Γεώργιος Γκουνέλας επισκέφθηκαν τις εγκαταστάσεις της Μέριμνας Παιδιού Κατερίνης και παρέδωσαν υλικά 
χειροτεχνίας που θα χρη-
σιμοποιηθούν στα εργα-
στήρια από τα παιδιά στην 
έναρξη της χρονιάς. 
Στην επίσκεψη μαζί τους 

παραβρέθηκε και η υπο-
ψήφια Τοπική Σύμβουλος 
κ. Νικολέτα Απατσίδου ως 
εκπρόσωπος του Συλλό-
γου προστασίας παιδιών 
ΒΕΝΙΑΜΙΝ.

Πρόσφεραν υλικά χειροτεχνίας 
στη Μέριμνα Παιδιού
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Μ.Ε.Τ. 230091
Μέλος της Ένωσης Ιδιοκτητών Επαρχιακού Τύπου
Ίωνος Δραγούμη 8, (έναντι Τράπεζας Πειραιώς) - 

ΚΑΤΕΡΙΝΗ, Τ.Κ. 60100 ΤΗΛ. 2351073371 
E-MAIL : enimerosipierias@gmail.com

ΙΔΙΟΚΤΗΣΙΑ:
Σμαρώ Γιαννούλη

ΕΚΔΟΤΡΙΑ - Δ/ΝΤΡΙΑ - Δ/ΝΤΡΙΑ 
ΣΥΝΤΑΞΗΣ:

Σμαρώ Γιαννούλη
ΣΥΝΤΑΚΤΕΣ - ΕΠΙΜΕΛΕΙΑ ΚΕΙΜΕΝΩΝ:

Μαρία Ιωαννίδου, Βαγγέλης Μπαντές
ΥΠΕΥΘΥΝΟΣ ΔΙΑΝΟΜΗΣ:

Βασίλης Ξηρομερίτης
ΝΟΜΙΚΟΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:

Απόστολος Γώττας
ΦΙΛΙΚΗ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ:

Γρ. Τσαπράνης,
Ι. Τσιμπονίδης.

*Ενυπόγραφα κείμενα δεν εκφράζουν 
υποχρεωτικά τη θέση της εφημερίδας

ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ 
Ν. ΠΙΕΡΙΑΣ

ΦΥΛΛΟ 1424 ΤΡΙΤΗ 12 ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ 2023 ΤΙΜΗ 1,5 €

Οι κύριοι και νομείς των ακινήτων που βρίσκονται 
εντός των Ο.Τ. 407 – 420 – 447Α – 447Β – 426 
–426Α και οι Κ.Χ. μεταξύ των Ο.Τ. 447Α – 447Β 
– 447Δ και βόρεια του Ο.Τ. 411 της εγκεκριμένης 
πολεοδομικής μελέτης Σιδηροδρομικού Σταθμού, 
καλούνται να προσέλθουν στη Διεύθυνση Υπηρεσίας 
Δόμησης, στον 2ο όροφο του Δημαρχείου, επί της 
πλατείας Δημαρχείου στην Κατερίνη, προκειμένου να 
υποβάλλουν την προβλεπόμενη δήλωση ιδιοκτησίας 
των ακινήτων τους, ώστε να ληφθούν υπ’ όψη κατά 
τη σύνταξη της Πράξης Εφαρμογής.
Όπως διευκρινίζει, ο αρμόδιος Αντιδήμαρχος Δό-

μησης Γιώργος Νταντάμης: «Η δήλωση ιδιοκτησί-
ας αφορά δικαιούχους και όχι ακίνητο. Σε περίπτωση 
που ένα ακίνητο ανήκει σε περισσότερα από ένα πρό-
σωπα πρέπει να υποβληθούν τόσες δηλώσεις ιδιοκτη-
σίας όσα είναι τα πρόσωπα που έχουν εμπράγματο 
δικαίωμα επί του συγκεκριμένου ακινήτου. Η δήλωση 
ιδιοκτησίας υποβάλλεται ανεξάρτητα από το αν το 
ακίνητο είναι οικοδομημένο ή αδόμητο».
Έναρξη υποβολής: 11/09/2023
Υπόχρεοι υποβολής δήλωσης ιδιοκτησίας
Όλα τα φυσικά ή νομικά πρόσωπα που έχουν 

εμπράγματο δικαίωμα σε ακίνητο στην Π.Ε. επέκτα-

σης Σιδηροδρομικού Σταθμού στα Ο.Τ. 407 – 420 
– 447Α – 447Β – 426 – 426Α και οι Κ.Χ. μεταξύ των 
Ο.Τ. 447Α – 447Β – 447Δ και βόρεια του Ο.Τ. 411 
υποχρεούνται να υποβάλλουν δήλωση ιδιοκτησίας 
του άρθρου 12 του Ν. 1337/ 1983 όπως τροποποιή-
θηκε και ισχύει σήμερα. Δεν θα υποβληθούν δηλώσεις 
για τα ακίνητα για τα οποία έχουν συνταχθεί μεμο-
νωμένες πράξεις εφαρμογής (επισκεφθείτε τη σελίδα 
https://katerini.gr/2023/09/06/katerinipoleodomia/ 
για να δείτε σχέδιο με το όριο των περιοχών για τις 
οποίες πρέπει να υποβληθούν δηλώσεις ιδιοκτησίας).
Συγκεκριμένα, υποχρεωμένος να υποβάλλει 

δήλωση ιδιοκτησίας είναι:
Ο ιδιοκτήτης κάθε ακινήτου που έχει πλήρη ή ψιλή 

κυριότητα και κάθε δικαιούχος επικαρπίας.
Η δήλωση ιδιοκτησίας αφορά δικαίωμα και όχι ακί-

νητο. Σε περίπτωση που ένα ακίνητο ανήκει σε περισ-
σότερους από ένα πρόσωπο πρέπει να υποβληθούν 
τόσες δηλώσεις όσα είναι τα πρόσωπα.
Η υποχρέωση υποβολής δήλωσης αφορά όλα τα ακί-

νητα ανεξάρτητα αν είναι οικοδομημένα ή όχι.
Πώς και πού υποβάλλεται η δήλωση
Για την υποβολή δήλωσης ιδιοκτησίας συμπληρώνε-

ται το ειδικό έντυπο δήλωσης ιδιοκτησίας που μπο-

ρείτε να προμηθευτείτε είτε από τη Γραμματεία της 
Διεύθυνσης Υπηρεσίας Δόμησης είτε στην ιστοσελίδα 
https://katerini.gr/2023/09/06/katerinipoleodomia/
Η δήλωση υποβάλλεται στο γραφείο της Γραμμα-

τείας της Διεύθυνσης Υπηρεσίας Δόμησης στον 2ο 
όροφο του Δημαρχείου επί της πλατείας Δημαρχείου 
στην Κατερίνη, τις εργάσιμες ημέρες και ώρες 10:00 
π.μ. έως 13:00.
Πληροφορίες: κ. Μπακράτσας Κων/νος, Αγρον. Το-

πογράφος Μηχανικός, τηλ. 2351 350 463.
Περισσότερα στην ιστοσελίδα του Δ. Κατερίνης: 

katerini.gr

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Πρόσκληση υποβολής δηλώσεων ιδιοκτησίας 
για την ολοκλήρωση της Πράξης Εφαρμογής 

στον Σιδηροδρομικό Σταθμό

Στον Καπνικό Σταθμό (οδός Φλέμινγκ 8, δίπλα στο 
πάρκινγκ των δικαστηρίων), καθημερινά 10:00 – 19:00 
συγκεντρώνεται ανθρωπιστική βοήθεια για τα νοικοκυ-
ριά των πλημμυροπαθών της Θεσσαλίας και των άλλων 
περιοχών που δοκιμάζονται από τις φυσικές καταστρο-
φές.
Σε σχετική ανακοίνωση της Εθελοντικής Ομάδας Δρά-

σης Ν. Πιερίας «Ο ΤΟΠΟΣ ΜΟΥ» αναφέρονται τα εξής:
Σας καλούμε να προσφέρετε κάποια από τα παρακάτω 

υλικά:
– Καθαρές κουβέρτες, σεντόνια, πετσέτες, υπνόσα-

κους
– Λαστιχένιες μπότες
– Σκούπες, φαράσια, πλαστικούς κουβάδες, σφουγγα-

ρίστρες

– Οσπρια
– Μακαρόνια & σάλτσες τοματοειδών
– Κονσέρβες (όλων των ειδών)
– Μπισκότα και μπάρες δημητριακών
– Γάλατα όλων των ειδών (βρεφικά, παιδικά, εβαπορέ)
– Βρεφικές Τροφές-Κρέμες
– Pampers (ενηλίκων και παιδιών), μωρομάντιλα
– Είδη προσωπικής φροντίδας (οδοντόβουρτσες, οδο-

ντόκρεμες, σαπούνια, σαμπουάν, ξυραφάκια)
– Χαρτί υγείας & κουζίνας, σφουγγάρια
– Είδη καθαρισμού
– Φυσιολογικοί οροί
– Αντιπυρετικά
– Μάσκες, αντισηπτικά, γάντια μιας χρήσης
– Γάζες & επιδέσμους όλων των μεγεθών

Έκκληση βοήθειας για τους πλημμυροπαθείς της Θεσσαλίας

Κατόπιν ομόφωνης απόφασης του Δ.Σ του Συλλόγου Θεσσαλών Πιερίας «Γεώργιος 
Καραϊσκάκης» αποφασίστηκε η αναβολή του προγραμματισμένου για το Σάββατο 16 
Σεπτεμβρίου παραδοσιακού γλεντιού σε ένδειξη συμπαράστασης και αλληλεγγύης προς 
τους συμπατριώτες τους Θεσσαλούς, που δοκιμάζονται για ακόμα μία φορά από τις κατα-
στροφικές πλημμύρες που έπληξαν τις περιοχές της Θεσσαλίας.
«Θεσσαλοί και Θεσσαλές ευχόμαστε κουράγιο και δύναμη σε αυτές τις δύσκολες στιγμές 

που βιώνετε, ελπίζοντας άμεσα να αποκατασταθούν οι ζημιές, που υποστήκατε», αναφέ-
ρεται σε σχετική ανακοίνωση του συλλόγου.

Αναβλήθηκε το παραδοσιακό γλέντι 
των Θεσσαλών Πιερίας

Η εταιρεία ΔΙΟΣ διέθεσε την Πέμπτη 7 Σεπτεμβρίου 2023 δωρεάν 30 τόνους εμφιαλωμένο νερό στους πλη-
γέντες κατοίκους του Βόλου. Φορτηγά της εταιρείας ξεκίνησαν από τις Αλυκές στην Πλαζ και συνέχισαν για το 
λιμάνι του Βόλου. Όλη η οικογένεια Μεντεκιδη ήταν εκεί για να βοηθήσουν.

30 τόνους εμφιαλωμένο νερό 
για τους πληγέντες του Βόλου 

από την εταιρεία ΔΙΟΣ

Ο Α.Σ. ΠΕΣΚΟ, λειτουργώντας με αίσθημα ευθύνης απέναντι στους πλημμυροπαθείς συνανθρώπους μας και 
παράλληλα αγρότες του Νομού Καρδίτσας, απέστειλε οκτώ τόνους εμφιαλωμένο νερό στις πληγείσες περιοχές 
ως ελάχιστη βοήθεια στους ανθρώπους που δοκιμάζονται αυτές τις μέρες από τα έντονα στοιχεία της φύσης.

Οκτώ τόνους εμφιαλωμένο νερό 
από τον Α.Σ. ΠΕΣΚΟ στους πλημμυροπαθείς 

της Καρδίτσας
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Γράφει ο Γιάννης Ρίντος
Υποψήφιος Τοπικός Σύμβουλος Κατερίνης
Δήμος Πρότυπο
Με αφορμή τα έντονα φαινόμενα πλημμυρών που 

βιώνουμε στη χώρα μας τις τελευταίες ημέρες, αλλά 
και τις μεγάλες πυρκαγιές του καλοκαιριού είναι 
επιτακτικό να επισημάνουμε τη σημασία που έχει η 
ύπαρξη οργανωμένων σχεδίων για την αντιμετώπιση 
φυσικών καταστροφών σε τοπικό επίπεδο, αλλά και 
για το ρόλο που έχουν οι τοπικές αρχές στην οργάνω-
ση της πολιτικής προστασίας.
Η πολιτική προστασία αποτελεί μία από τις βασικές 

αρμοδιότητες της τοπικής αυτοδιοίκησης. Ο κάθε Δή-
μος οφείλει να διαθέτει τοπικά σχέδια, εκπαιδευμένο 
προσωπικό και να γνωρίζει με κάθε λεπτομέρεια το 
πώς θα πρέπει να κινηθεί για την αντιμετώπιση ακραί-
ων φυσικών φαινομένων, όπως είναι η πυρκαγιά, τα 
έντονα καιρικά φαινόμενα (πλημμύρες, χιονοπτώσεις, 
παγετός), σεισμοί κ.α.
Τόσο η κλιματική αλλαγή που επιφέρει πιο συχνές 

και έντονες καιρικές συνθήκες, αλλά και η ίδια η 
οργάνωση των πόλεων, κυρίως στον αστικό ιστό, 
επιβάλλουν να διαθέτουμε μοντέλα και ολοκληρω-
μένα σχέδια που να στοχεύουν στην προστασία της 
ανθρώπινης ζωής και των δημόσιων και ιδιωτικών 
υποδομών, για την άμεση εκκένωση των οικισμών 

και για την εξυπηρέτηση και φιλοξενία 
του πληθυσμού σε περίπτωση έκτακτων 
αναγκών.
Ο Δήμος οφείλει να έχει καλύτερη ικα-

νότητα εκτίμησης των κινδύνων που 
μπορεί να διατρέχει η κάθε περιοχή της 
αρμοδιότητάς του, ώστε να μπορεί να 
σχεδιάζει και να υλοποιεί έργα πρόληψης 
(όπως αντιπλημμυρικά έργα σε περιοχές 
που κινδυνεύουν από έντονες βροχοπτώ-
σεις, πυροσβεστικούς κρουνούς σε καίρια 
σημεία της πόλης, αντισεισμικό έλεγχο 
των δημοσίων κτιρίων, βελτίωση των 
δημοτικών υποδομών, διαχείριση των 
επισκεπτών κατά την τουριστική περίο-
δο, ασφάλεια των ορεινών διαδρομών, 
όπως των ορειβατικών μονοπατιών).
Ως δημοτικός συνδυασμός «Δήμος Πρότυπο» προ-

τείνουμε έναν ολοκληρωμένο Μηχανισμό Αντιμε-
τώπισης Καταστροφών, με πλήρη στελέχωση του 
Τμήματος Πολιτικής Προστασίας, την εκπόνηση 
των απαραίτητων σχεδίων που προβλέπονται από την 
νομοθεσία και συγκεκριμένων μελετών και έργων που 
θα βελτιώσουν τη δυνατότητα απόκρισης του μηχανι-
σμού στην αντιμετώπιση των φυσικών καταστροφών.
Επίσης, στο πρόγραμμά μας προτείνουμε μεταξύ 

άλλων τη βελτίωση της συνεργασίας με τους αρμό-
διους φορείς αλλά και τις εθελοντικές οργανώσεις, 
την αναβάθμιση του εξοπλισμού και των συστημάτων 
που διαθέτει ο Δήμος Κατερίνης, την εκπαίδευση του 
προσωπικού αλλά και ομάδων πολιτών που θα έχουν 
ενεργό συμμετοχή στα σχέδια και τη διαχείριση των 
καταστροφών, την ενημέρωση και προετοιμασία των 
πολιτών ώστε να ανταποκριθούν και να μπορούν να 
προστατευθούν και την υλοποίηση προγραμμάτων 
ενημέρωσης στα σχολεία.

Ο ρόλος της τοπικής αυτοδιοίκησης στην πολιτική προστασία

Μπορεί να την κέρδισε η Νομική και η Φιλολο-
γία, αλλά ποτέ δεν ξεχνά πως προέρχεται από μια 
αγροτική οικογένεια. Ο λόγος για την υποψήφια 
Περιφερειακή Σύμβουλο Πιερίας με τον Απόστολο 
Τζιτζικώστα, Χρυσαυγή Δριστά, με καταγωγή από 
τον Κολινδρό.
Στο πλαίσιο των προεκλογικών περιοδειών και επα-

φών με πολίτες και φορείς της Πιερίας, η κ. Δριστά 
επισκέφθηκε, την Τρίτη 5 Σεπτεμβρίου 2023, τον 
Αγροτικό Συνεταιρισμό ΠΕΣΚΟ στην Κονταριώτισσα, 
όπου είχε συνάντηση με τον Πρόεδρο κ. Ηλία Γκρί-
νια και μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου. 
Ενημερώθηκε για τα ζητήματα που απασχολούν 

τη συνεταιριστική οργάνωση αλλά και γενικότερα 
τους αγρότες της περιοχής, για τα οποία μάλιστα η 
υποψήφια σύμβουλος έδειξε ιδιαίτερο ενδιαφέρον, 
καθώς και η ίδια προέρχεται από αγροτική οικο-
γένεια. «Ο Πρωτογενής Τομέας, οι αγρότες και οι 
κτηνοτρόφοι μας, αποτελούν έναν από τους βασι-
κότερους πυλώνες ανάπτυξης της εθνικής οικονο-
μίας μας», τόνισε η ίδια, κατά τη συνάντηση.
Πραγματοποιήθηκε εποικοδομητική κουβέντα για 

τις παρεμβάσεις και δράσεις με τις οποίες η Περι-
φέρεια μπορεί να σταθεί αρωγός στην υγιή συνε-
ταιριστική επιχειρηματικότητα και γενικότερα στον 
πρωτογενή τομέα.

Κοντά στους αγρότες μας η Χρυσαυγή Δριστά

Τη Μέριμνα Παιδιού Κατερίνης επισκέφτηκε ο υπ. 
Δημοτικός Σύμβουλος του συνδυασμού «ΔΗΜΟΣ 
ΠΡΟΤΥΠΟ» κ. Σάββας Καρυπίδης, μαζί με τον επι-
κεφαλής της παράταξης κ. Γιάννη Ντούμο και τον 
υπ. Δημοτικό Σύμβουλο κ. Αναστασιάδη. Η αντιπρο-
σωπεία της δημοτικής παράταξης μίλησε με τους 
υπεύθυνους της δομής για το σπουδαίο έργο που 
επιτελούν, τις προκλήσεις αλλά και τις ανάγκες και τα 
προβλήματα που απαιτούν άμεσες ενέργειες.
Ο Σάββας Καρυπίδης δήλωσε χαρακτηριστικά: 

«Προσωπικά, θέτω εαυτόν στο πλευρό τόσο των 
εργαζομένων, όσο -αυτονόητα- και των παιδιών της 
Μέριμνας σε κάθε βήμα τους, σε κάθε επιθυμία, σε 
κάθε στιγμή».

Επίσκεψη του Σάββα Καρυπίδη 
στη Μέριμνα Παιδιού Κατερίνης
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Την Κυριακή 3 Σεπτεμβρίου ολοκληρώθηκε στην 
πόλη Τιμισοάρα της Ρουμανίας η Ζ’ Σύναξη Ορθοδόξων 
Νέων, που διοργάνωσε το Πατριαρχείο Ρουμανίας με τη 
συμμετοχή 4.500 νέων 14-35 ετών.
Η διεθνής αυτή Σύναξη πραγματοποιήθηκε με διορθό-

δοξη συμμετοχή, δεδομένου ότι συμμετείχαν αντιπρο-
σωπείες νέων από τις παρακάτω Εκκλησίες:
Οικουμενικό Πατριαρχείο,
Πατριαρχείο Αλεξανδρείας,

Πατριαρχείο Αντιοχείας,
Πατριαρχείο Σερβίας,
Πατριαρχείο Βουλγαρίας,
Πατριαρχείο Γεωργίας,
Εκκλησία Ελλάδος,
Εκκλησία Πολωνίας,
Εκκλησία Αλβανίας,
Εκκλησία Τσεχίας και Σλοβακίας και
Αρχιεπισκοπή Αχρίδος.
Των περισσοτέρων αντιπροσωπειών ηγήθηκαν επί-

σκοποι.
Αυτονόητη ήταν η συμμετοχή νέων από όλες τις εκ-

κλησιαστικές επαρχίες της Ρουμανίας και της Ρουμανι-
κής διασποράς.
Με απόφαση της Διαρκούς Ιεράς Συνόδου, η εκπρο-

σώπηση της Εκκλησίας της Ελλάδος και η συγκρότηση 
της πολυμελούς αντιπροσωπείας νέων ανατέθηκε στον 
Σεβασμιώτατο Μητροπολίτη Κίτρους, Κατερίνης και 
Πλαταμώνος κ. Γεώργιο.
Η Ελληνική Αποστολή απαρτίστηκε από 13 νέους και 

νέες, κατηχητές και κατηχήτριες, κατασκηνωτικά στελέ-
χη, ιερόπαιδες και αναγνώστες. Συγκεκριμένα:
1. Αλεξάνδρα Μπεϊνά, μεταπτυχιακή φοιτήτρια χημεί-

ας Α.Π.Θ.
2. Γεωργία Βαρδακώστα, φοιτήτρια φαρμακευτικής 

Α.Π.Θ.
3. Φωτεινή Κουτσού, φοιτήτρια παιδαγωγικού Α.Π.Θ.
4. Σοφία Μπεϊνά, φοιτήτρια γεωπονίας Πανεπ. Κρήτης
5. Χρυσούλα Κοσμά, φοιτήτρια εργοθεραπείας Πανεπ. 

Δυτ. Μακεδονίας
6. Σουλτάνα Κατσίμπουρα, πτυχιούχος παιδαγωγικού 

Α.Π.Θ.
7. Κωνσταντίνος Νέτσικας, μαθηματικός
8. Μιχαήλ Μπεϊνάς, φυσιοθεραπευτής
9. Νικόλαος Τασιούλας, φοιτητής πολυτεχνείου Α.Π.Θ.
10. Αθανάσιος Ιωαννίδης, φοιτητής φυσικοθεραπείας 

Πανεπ. Πατρών
11. Αλέξανδρος Ράλλης, φοιτητής αγγλικής φιλολογίας 

Α.Π.Θ.
12. Δημήτριος Ράλλης, πτυχιούχος ιατρικής Πανεπ. 

Θεσσαλίας
13. Ευάγγελος Παπαθεοχάρης, φοιτητής αγγλικής φι-

λολογίας Α.Π.Θ.
Την αντιπροσωπεία των νέων συνόδευε ο Πρεσβύτε-

ρος Κωνσταντίνος Κοσμάς.
Κατά το μακρύ οδικό ταξίδι, η Ελληνική Αποστολή 

διήλθε από την πόλη Νις της Σερβίας, όπου διανυκτέ-
ρευσε τόσο κατά τη μετάβαση όσο και κατά την επι-
στροφή, με την ευγενική φροντίδα του Πανιερωτάτου 
Επισκόπου Ναισσού κ. Αρσενίου.
Η τελετή ενάρξεως της Ζ’ Διεθνούς Συνάξεως Ορθο-

δόξων Νέων έγινε στο κεντρικό πάρκο της Τιμισοάρας 
την Πέμπτη 31 Αυγούστου το απόγευμα από τον Μα-
καριώτατο Πατριάρχη Ρουμανίας κ.κ. Δανιήλ και τον 
Σεβασμιώτατο Μητροπολίτη Τιμισοάρας και Μπανάτου 
κ. Ιωάννη. Η Κυβέρνηση, η Τοπική Αυτοδιοίκηση και 
οι Αρχές της Τιμισοάρας εκπροσωπήθηκαν σε υψηλό 
επίπεδο. Ιδιαίτερη αίσθηση προκάλεσε σε όλες τις αντι-
προσωπείες νέων η συμμετοχή σωμάτων ασφάλειας 
(πυροσβεστική, αστυνομία, υγειονομική φροντίδα) και 
των εκατοντάδων εθελοντών, καθώς και η ετοιμότητα 
όλων να συνδράμουν με ευγένεια και προθυμία σε κάθε 
ανάγκη.
Η Σύναξη αυτή είχε ως θέμα το βιβλικό χωρίο «Υμείς 

φίλοι μου εστέ» (Ευαγγέλιο Κατά Ιωάννην 15,14).
Με άξονα το κεντρικό αυτό θέμα πραγματοποιήθηκαν 

διάφορες εκδηλώσεις και διαλέξεις, το συνέδριο της 
ολομέλειας, η πορεία φιλίας των Αντιπροσωπειών με τις 
σημαίες και τις εθνικές ενδυμασίες και πολλές λατρευτι-
κές εκδηλώσεις.
Η διορθόδοξη αυτή διοργάνωση επιστεγάστηκε με 

Αρχιερατικό Συλλείτουργο, που τελέστηκε την Κυριακή 
3 Σεπτεμβρίου στον Ιερό Καθεδρικό Ναό Τριών Ιεραρ-
χών Τιμισοάρας, προεξάρχοντος του Σεβασμιωτάτου 
Μητροπολίτου Προύσσης κ. Ιωακείμ (Οικουμενικό Πα-
τριαρχείο). Συλλειτούργησαν οι Σεβασμιώτατοι και Θε-
οφιλέστατοι Αρχιερείς Κισσούμου και Δυτικής Κένυας κ. 
Μάρκος (Πατριαρχείο Αλεξανδρείας), Ερζερούμ κ. Κάις 
(Πατριαρχείο Αντιοχείας), Ουγγαρίας κ. Σιλουανός (Πα-
τριαρχείο Ρουμανίας), Ρούσσε κ. Ναούμ (Πατριαρχείο 
Βουλγαρίας), Κίτρους, Κατερίνης και Πλαταμώνος κ. 

Γεώργιος (Εκκλησία Ελλάδος), Αππολωνίας και Φίερι κ. 
Νικόλαος (Εκκλησία Αλβανίας), ο οικείος Ποιμενάρχης 
κ. Ιωάννης και ο Βοηθός Επίσκοπός του κ. Παίσιος.
Επίσης, ιερούργησαν πολλοί ιερείς και διάκονοι, συνο-

δοί των αντιπροσωπειών των νέων ή των Αρχιερέων, 
μεταξύ των οποίων ο Πανοσιολ. Αρχιμ. κ. Αθανάσιος, 
Δικαίος της Ρουμανικής Σκήτεως Αγίου Όρους επικεφα-
λής πολυμελούς ομάδας Αγιορειτών μοναχών.
Στο Αρχιερατικό Συλλείτουργο συμμετείχαν περί τις 

5.000 πιστοί, κυρίως νέοι, οι οποίοι κατέκλυσαν τον 
ευμεγέθη Ιερό Καθεδρικό Ναό και τον περιβάλλοντα 
χώρο. Για τον λόγο αυτό, τοποθετήθηκαν γιγαντοοθό-
νες και ηχεία σε όλους τους εξωτερικούς χώρους για τη 
διευκόλυνση συμμετοχής όλων.
Να σημειωθεί ότι νωρίς το πρωί της Κυριακής τελέ-

στηκε και ορθρινή Θ. Λειτουργία, ιερουργούντων του 
Θεοφιλεστάτου Επισκόπου Σιεμιατίτσε κ. Βαρσανουφί-
ου (Εκκλησία Πολωνίας) και άλλων κληρικών, για την 
εξυπηρέτηση όσων έπρεπε να αναχωρήσουν νωρίτερα.
Η Διεθνής Σύναξη Ορθοδόξων Νέων, που αποτελεί 

πλέον σπουδαίο ποιμαντικό θεσμό της Ορθόδοξης Εκ-
κλησίας της Ρουμανίας, εφέτος γνώρισε την ευρύτερη 
διορθόδοξη συμμετοχή σε σχέση με τις προηγούμενες 
διοργανώσεις:
2014 στην Μπάια Μάρε,
2015 στο Κλουζ,
2016 στο Βουκουρέστι,
2017 στο Ιάσιο,
2018 στο Σιμπίου και
2019 στην Κραϊόβα.
Η ευρεία αυτή συμμετοχή δηλώνει την αποφασιστι-

κότητα των Ορθοδόξων Εκκλησιών να καλλιεργηθεί το 
πνεύμα της διορθόδοξης ενότητας και ιδιαίτερα προς 
χάρη των νέων.
Κατά την τελετή λήξης, που έλαβε χώρα εντός του 

Ιερού Καθεδρικού Ναού, αμέσως μετά το Αρχιερατικό 
Συλλείτουργο, ο οικείος Ποιμενάρχης κ. Ιωάννης ανήγ-
γειλε ότι η επόμενη διοργάνωση θα γίνει το 2025 στην 
πρωτεύουσα της Ρουμανίας, το Βουκουρέστι, με την 
ευκαιρία εορτασμού της επετείου συμπληρώσεως 100 
ετών από την ανακήρυξη του Αυτοκεφάλου της Εκ-
κλησίας της Ρουμανίας και της απονομής σε αυτήν της 
υψηλής Πατριαρχικής Αξίας.
Κατόπιν αυτού, παραδόθηκε ο πυρσός με τη φλόγα 

της διοργάνωσης σε αντιπροσωπεία νέων της Αρχιε-
πισκοπής Βουκουρεστίου, υπό τις επευφημίες και τα 
παρατεταμένα χειροκροτήματα του πυκνού εκκλησιά-
σματος.
Οι νέοι-μέλη της Αντιπροσωπείας της Εκκλησίας της 

Ελλάδος συμμετείχαν με συνέπεια, σοβαρότητα και 
ενθουσιασμό σε όλες τις συλλογικές και περιφερειακές 
δράσεις του προγράμματος.
Ιδιαίτερη εμπειρία αποτέλεσε η κοινή συνάντηση της 

Ελληνικής Αποστολής με τις αντίστοιχες του Πατρι-
αρχείου Αντιοχείας και της εν Ουγγαρία Ρουμανικής 
Επισκοπής, που πραγματοποιήθηκε σε αίθουσα του ξε-
νοδοχείου Boavista, το Σάββατο 2 Σεπτεμβρίου.
Στα θετικά αποτελέσματα της σημαντικής αυτής διορ-

γάνωσης, ήταν η εμπέδωση της Ορθόδοξης αυτοσυνει-
δησίας, η δημιουργία κατάλληλου κλίματος για τη βίω-
ση της Ορθόδοξης πνευματικότητας, η καλλιέργεια της 
κοινωνίας μέσα σε μια παγκόσμια Ορθόδοξη κοινότητα, 
η γνωριμία νέων από διάφορες χώρες και η παροχή 
κοινής μαρτυρίας στον σύγχρονο κόσμο. Τελικά, οι νέοι 
να γνωρίσουν τις Ορθόδοξες αξίες και να καταστούν 
πρεσβευτές του Χριστιανικού ήθους.
Σε κάθε περίπτωση και δοθείσης ευκαιρίας, ο Σεβασμι-

ώτατος Μητροπολίτης Κίτρους κ. Γεώργιος μετέφερε 
τόσο στον Μακαριώτατο Πατριάρχη Ρουμανίας κ.κ. 
Δανιήλ όσο και στον οικοδεσπότη Σεβασμιώτατο Μη-
τροπολίτη Βανάτου κ. Ιωάννη, τους αδελφικούς χαιρε-
τισμούς, τις ευχαριστίες και τα συγχαρητήρια του Μα-
καριωτάτου Αρχιεπισκόπου Αθηνών και πάσης Ελλάδος 
κ. Ιερωνύμου και της Ιεράς Συνόδου. Παρείχε δε τη 
διαβεβαίωση για την αμετακίνητη ετοιμότητα της Εκ-
κλησίας της Ελλάδος να συμβάλει με τη συμμετοχή της 
σε κάθε επαινετή πρωτοβουλία με σκοπό τη σύσφιγ-
ξη των αδελφικών σχέσεων μεταξύ των Ορθοδόξων 
Εκκλησιών και την καλλιέργεια της τόσο απαραίτητης 
διορθόξοξης ενότητας προς όφελος των πιστών και ιδι-
αίτερα των νέων.

Πραγματοποιήθηκε στη Ρουμανία η Διεθνής Σύναξη 
Ορθοδόξων Νέων
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Κατά το νέο εκκλησιαστικό έτος, από 1 Σεπτεμβρίου 2023 μέχρι 31 Αυγούστου 
2024, ο Σεβασμιώτατος Μητροπολίτης Κίτρους, Κατερίνης και Πλαταμώνος κ. 
Γεώργιος αναλαμβάνει καθήκοντα μέλους της Διαρκούς Ιεράς Συνόδου, η οποία 
συνεδριάζει τακτικά τις πρώτες ημέρες κάθε μήνα και έκτακτα όποτε χρειαστεί.
Ήδη τις προηγούμενες ημέρες, ο Σεβασμιώτατος βρέθηκε στην Αθήνα για την 

ανάληψη των καθηκόντων του και τις πρώτες συνεδριάσεις της Διαρκούς Ιεράς 
Συνόδου (5-7/9).
Κατά τη διάρκεια των Συνοδικών καθηκόντων του, ο Σεβασμιώτατος κ. Γεώργιος 

θα συμμετάσχει των συνεδριάσεων της Διαρκούς Ιε-
ράς Συνόδου και των εργασιών διαφόρων Συνοδικών 
Επιτροπών και άλλων εκκλησιαστικών θεσμών. Επί-
σης, αναμένεται να του ανατεθούν εκπροσωπήσεις σε 
εκδηλώσεις στην Ελλάδα και το εξωτερικό.
Ήδη από 31/8 έως 3/9, επικεφαλής 14μελούς ομά-

δας νέων, εκπροσώπησε την Εκκλησία της Ελλάδος 
στη Ζ’ Διεθνή Σύναξη Ορθοδόξων Νέων στην πόλη 
Τιμισοάρα της Ρουμανίας.
Τέλος, ήδη ορίστηκε μέλος Επιστημονικών Επιτρο-

πών και Ακαδημαϊκών Αποστολών υπό την ιδιότητα 
του ως Καθηγητής Πανεπιστημίου.
Η πλήρης σύνθεση της Διαρκούς Ιεράς Συνόδου της 

167ής Συνοδικής Περιόδου είναι η εξής:

ΠΡΟΕΔΡΟΣ
Αρχιεπίσκοπος Αθηνών και πάσης Ελλάδος κ.κ. ΙΕΡΩΝΥΜΟΣ,
ΜΕΛΗ
Μητροπολίτης Καρυστίας και Σκύρου κ. ΣΕΡΑΦΕΙΜ
Μητροπολίτης Μονεμβασίας και Σπάρτης κ. ΕΥΣΤΑΘΙΟΣ
Μητροπολίτης Μαντινείας και Κυνουρίας κ. ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ
Μητροπολίτης Νικοπόλεως και Πρεβέζης κ. ΧΡΥΣΟΣΤΟΜΟΣ
Μητροπολίτης Ιερισσού, Αγίου Όρους και Αρδαμερίου κ. ΘΕΟΚΛΗΤΟΣ
Μητροπολίτης Μαρωνείας και Κομοτηνής κ. ΠΑΝΤΕΛΕΗΜΩΝ
Μητροπολίτης Κίτρους, Κατερίνης και Πλαταμώνος κ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ
Μητροπολίτης Ιωαννίνων κ. ΜΑΞΙΜΟΣ
Μητροπολίτης Ελασσώνος κ. ΧΑΡΙΤΩΝ
Μητροπολίτης Θήρας, Αμοργού και Νήσων κ. ΑΜΦΙΛΟΧΙΟΣ
Μητροπολίτης Γόρτυνος και Μεγαλοπόλεως κ. ΝΙΚΗΦΟΡΟΣ
Μητροπολίτης Αιτωλίας και Ακαρνανίας κ. ΔΑΜΑΣΚΗΝΟΣ
ΑΡΧΙΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ
Επίσκοπος Ωρεών κ. ΦΙΛΟΘΕΟΣ
Κατά τη διάρκεια της τρέχουσας Συνοδικής περιόδου, θα συνεδριάσει τη β’ εβδο-

μάδα του Οκτωβρίου και η Ιερά Σύνοδος της Ιεραρχίας, κάτι που αναμένεται με 
ιδιαίτερο ενδιαφέρον λόγω διαφόρων θεμάτων επικαιρότητας όπως οι νέες ταυτό-
τητες και η εκλογή νέων Μητροπολιτών και Επισκόπων, ιδιαίτερα μετά τις παραι-
τήσεις των Μητροπολιτών Θεσσαλονίκης, Παραμυθίας και Φλώρινας.

O Σεβασμιώτατος Μητροπολίτης Κίτρους 
μέλος της Διαρκούς Ιεράς Συνόδου

Το Εργαστήρι Κρητικής Παράδοσης και Πολιτισμού Πιερίας «Το ξαθέρι» 
πραγματοποίησε εθελοντική αιμοδοσία στα γραφεία του συλλόγου. 
Σε σχετική ανακοίνωση αναφέρονται τα εξής:
Για άλλη μια φορά, μέλη και φίλοι του Ξαθεριού προσέφεραν το πιο πολύτιμο 

από όλα τα δώρα, ένα δώρο αλληλεγγύης και αγάπης προς τον συνάνθρωπο.
Ευχαριστούμε θερμά το ιατρικό και νοσηλευτικό προσωπικό του Τμήματος Αιμο-

δοσίας του Νοσοκομείου μας για την αγαστή συνεργασία, τα μέλη και τους φίλους 
του συλλόγου που στήριξαν και φέτος τη δράση του αυτή και όλους όσοι προσήλ-
θαν, αλλά δεν κατάφεραν να δώσουν αίμα.
Η αιμοδοσία αποτελεί την πιο ανιδιοτελή προσφορά και πράξη κοινωνικής ευαι-

σθησίας προς τον πλησίον μας, την οποία ο σύλλογός μας υπόσχεται να συνδρά-
μει με όλες του τις δυνάμεις.

ΕΡΓΑΣΤΗΡΙ ΚΡΗΤΙΚΗΣ ΠΑΡΑΔΟΣΗΣ ΚΑΙ ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΥ ΠΙΕΡΙΑΣ «ΤΟ ΞΑΘΕΡΙ»

Εθελοντική αιμοδοσία 
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Στη συζήτηση για το νομοσχέδιο του Υπουργείου 
Οικονομικών για την ενσωμάτωση της Ευρωπαϊκής 
Οδηγίας για συνεργασία στον τομέα της φορολογίας, 
τοποθετήθηκε με ομιλία του ο Βουλευτής Πιερίας Φώ-
ντας Μπαραλιάκος.
Πριν την έναρξη της ομιλίας του ο κ. Μπαραλιάκος 

εξέφρασε τη βαθιά του ευγνωμοσύνη προς τους πυ-
ροσβέστες, πιλότους και εθελοντές για τις ακάματες 
προσπάθειές τους στα πύρινα μέτωπα της πατρίδας 
μας αυτό το καλοκαίρι.
Αναφερόμενος στο υπό συζήτηση νομοσχέδιο τόνισε 

πως αυτό εισάγει έναν αριθμό από νέα ψηφιακά εργα-
λεία-συμμάχους στην πάταξη της φοροδιαφυγής και 
τη διαφάνεια. Εργαλεία για τη διεξαγωγή ελέγχων στις 
διαδικτυακές συναλλαγές μέσα από ψηφιακές πλατ-
φόρμες και στις αγορές από φυσικά καταστήματα με 
πιστωτικές-χρεωστικές κάρτες, σύμφωνα με τις ευρω-
παϊκές κατευθύνσεις της Οδηγίας 2021/514.
Με το νέο Σχέδιο Νόμου θα παρέχεται η δυνατότητα 

ηλεκτρονικής διασταύρωσης στοιχείων, γι’ αυτό και 
καθίσταται υποχρεωτική η διαβίβαση στην ΑΑΔΕ των 
δεδομένων των συναλλαγών των χρηστών. Στόχος 
του Σ/Ν είναι ο εντοπισμός των αδήλωτων εισοδημά-
των από ηλεκτρονικές συναλλαγές και η επιβολή ανά-
λογοι φόρων και εισφορών κοινωνικής ασφάλισης.
Οι διατάξεις του νομοθετήματος θα εφαρμόζονται σε 

κλάδους όπως η μίσθωση μέσων μεταφοράς, η πώλη-
ση αγαθών, οι προσωπικές υπηρεσίες, η μίσθωση ακί-
νητης περιουσίας, δηλαδή στον μεγαλύτερο όγκο των 
σημερινών διαδικτυακών συναλλαγών για τις οποίες 
υφίστανται μεγάλες απώλειες εσόδων για το ελληνικό 
κράτος.
Σε ό,τι αφορά τις προβλεπόμενες κυρώσεις, ο Βου-

λευτής Πιερίας υπογράμμισε την αυστηρότητά τους 
(αναστολή λειτουργίας και χρηματικά πρόστιμα έως 
και 500.000 ευρώ για τις πλατφόρμες, κλείσιμο λογα-
ριασμών και παρακράτηση πληρωμών για τους χρή-
στες) αλλά και την παρουσία εξαιρέσεων, ανάλογα με 
τον αριθμό των συναλλαγών και το ύψος των εσόδων.
Ειδικότερη μνεία πραγματοποίησε ο κ. Μπαραλιάκος 

για τη διασύνδεση των POS με την ΑΑΔΕ. Διευκρίνισε 
πως καθίσταται, στο εξής, υποχρεωτικό οι πάροχοι 
υπηρεσιών πληρωμής με χρεωστικές ή πιστωτικές 
κάρτες, να συμμορφώνονται προς τις απαιτήσεις λει-
τουργίας και διασύνδεσης των POS με την ΑΑΔΕ και, 
αντίστοιχα, οι επιχειρήσεις να χρησιμοποιούν POS που 
πληρούν τις προϋποθέσεις αυτές. Η απροθυμία συμ-
μόρφωσης θα σημαίνει την παύση νόμιμης λειτουρ-
γίας των POS και πρόστιμα έως και 200.000 για τους 
παρόχους και έως 10.000 ευρώ για τις επιχειρήσεις 
αντίστοιχα.
Ολοκληρώνοντας την ομιλία του ο Βουλευτής Πιερίας 

στάθηκε στις διατάξεις του Ν/Σ για το ΤΑΙΠΕΔ και τη 
δυνατότητα συμμετοχής του στο Χρηματιστήριο, αξιο-
λογώντας τες θετικά εφόσον στοχεύουν στη βέλτιστη 
αξιοποίηση των περιουσιακών στοιχείων του δημοσί-
ου.
«Η Κυβέρνηση της Ν.Δ. ακολουθεί μόνιμη πολιτική 

φορολογικών ελαφρύνσεων, συνοδευμένη από στρα-
τηγικές κατά της φοροδιαφυγής που ενισχύουν το αί-
σθημα δικαίου, εξυπηρετούν το Δημόσιο συμφέρον και 
θωρακίζουν τους κανόνες του υγιούς ανταγωνισμού. 
Εξασφαλίζει, επιπλέον, έσοδα στα κρατικά ταμεία, τα 
οποία επαναπροωθηθεί προς τους πολίτες, με στοχευ-
μένα μέτρα στήριξης ανακουφίζοντάς τους από σημα-
ντικά βάρη» ήταν η καταληκτική του επισήμανση.

ΦΩΝΤΑΣ ΜΠΑΡΑΛΙΑΚΟΣ 

«Βήμα υπευθυνότητας στον κρίσιμο φορολογικό τομέα 
όσο και στον τομέα αξιοποίησης της δημόσιας περιουσίας»

Με την παρουσία του Προέδρου του ΠΑΣΟΚ – Κινή-
ματος Αλλαγής Νίκου Ανδρουλάκη πραγματοποιήθη-
κε, τη Δευτέρα 4 Σεπτεμβρίου 2023 στη Θεσσαλονί-
κη, η εκδήλωση για την παρουσίαση των 142 υποψη-
φίων αλλά και των προγραμματικών θέσεων του συν-

δυασμού «Πράξεις για τη Μακεδονία», με υποψήφιο 
Περιφερειάρχη τον κ. Χρήστο Παπαστεργίου.
Στην εκδήλωση παραβρέθηκε, μεταξύ άλλων, ο 

πολιτευτής ΠΑΣΟΚ – ΚΙΝΑΛ Πιερίας κ. Κωνσταντίνος 
Κουτρούπας.

«Με ιδιαίτερη χαρά, παρευρέθηκα σήμερα στην 
παρουσίαση του προγράμματος και των υποψηφίων 
Περιφερειακών Συμβούλων, με τον συνδυασμό “Πρά-
ξεις για τη Μακεδονία” με επικεφαλής τον εξαιρετικό 
συνάδελφο γιατρό, Χρήστο Παπαστεργίου. Καλό κι 
επιτυχημένο αγώνα σε όλους για τη βελτίωση της 
ποιότητας ζωής στην Κεντρική Μακεδονία και στην 
Πιερία μας», δήλωσε ο 
κ. Κουτρούπας, μετά 
το πέρας της εκδήλω-
σης.
Σημειώνεται πως ο 

πολιτευτής της Δημο-
κρατικής Παράταξης 
στην Πιερία, είχε 
ολιγόλεπτη τετ α τετ 
συνομιλία με τον κ. 
Ανδρουλάκη.

Στην παρουσίαση των υποψηφίων και των προγραμματικών 
θέσεων του συνδυασμού «Πράξεις για τη Μακεδονία» 

ο Κωνσταντίνος Κουτρούπας

Με τον Πρόεδρο του ΠΑΣΟΚ-Κίνημα Αλλαγής Νίκο Ανδρου-
λάκη συναντήθηκε το μέλος της Κεντρικής Πολιτικής Επι-
τροπής του ΠΑΣΟΚ-Κίνημα Αλλαγής Κωνσταντίνος Κιτιξής, 
στο Ξενοδοχείο Grand Hotel Palace στη Θεσσαλονίκη, στην 

παρουσίαση των 
προγραμματικών 
θέσεων και ψηφο-
δελτίου του συν-
δυασμού «Πράξεις 
για την Μακεδονία» 
με επικεφαλής τον 
Χρήστο Παπαστερ-
γίου. 
Συζήτησαν για τις 

τρέχουσες πολιτικές 
εξελίξεις και για θέ-
ματα που αφορούν 
τον Νομό Πιερίας.

Συνάντηση 
Κωνσταντίνου Κιτιξή 
με Νίκο Ανδρουλάκη Ο Πρόεδρος Ηλίας Χατζηχριστοδούλου και το 

Διοικητικό Συμβούλιο επιθυμούν να εκφράσουν τις 
πιο θερμές ευχαριστίες στους Υπουργούς, στον Πε-
ριφερειάρχη Κεντρικής Μακεδονίας και στον Πρό-
εδρο της Κεντρικής Ένωσης Επιμελητηρίων Ελλά-
δος, οι οποίοι διαχρονικά στηρίζουν τις εκδηλώσεις 
του Επιμελητηρίου Πιερίας, όπως έπραξαν και στις 
δύο μεγάλες εκδηλώσεις του Σεπτεμβρίου, με την 
τιμητική παροχή της Αιγίδας των Υπουργείων και 
των Φορέων που εκπροσωπούν.
Συγκεκριμένα, για την εκδήλωση «Απονομή 

Επιχειρηματικών Βραβείων 2023», η οποία ήδη 
πραγματοποιήθηκε στις 2 Σεπτεμβρίου και για τη 
12η Εμποροβιοτεχνική Εκθεσιακή Δραστηριότητα 
Πιερίας – Κεντρικής Μακεδονίας (12η ΕΒΕΠ-ΚΜ 
2023) που θα λάβει χώρα από 22 έως 27 Σεπτεμ-
βρίου 2023.
Ευχαριστίες στους:
Υπουργό Ανάπτυξης, κύριο Κωνσταντίνο Σκρέκα
Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών, κύριο Χρή-

στο Σταϊκούρα

Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης, 
κύριο Άδωνι Γεωργιάδη
Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, κύ-

ριο Λευτέρη Αυγενάκη
Υπουργό Τουρισμού, κυρία Όλγα Κεφαλογιάννη
Υφυπουργό Εσωτερικών – Μακεδονίας Θράκης, 

κύριο Ευστάθιο Κωνσταντινίδη
Περιφερειάρχη Κεντρικής Μακεδονίας, κύριο Από-

στολο Τζιτζικώστα
Πρόεδρο της Κεντρικής Ένωσης Επιμελητηρίων 

Ελλάδας, κύριο Ιωάννη Μασούτη

Ευχαριστήριο για την τιμητική στήριξη 
των εκδηλώσεων του Επιμελητηρίου Πιερίας
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Ευρωπαϊκή διάκριση για το 4ο Γυμνάσιο Κατερίνης 
στον ευρωπαϊκό διαγωνισμό «Leonardo 4 Children» 
για την Ειρήνη μέσα από την Επιστήμη. Συγκεκρι-
μένα, μαθητές του τμήματος Γ5 του 4ου Γυμνασίου 
Κατερίνης συμμετείχαν στο διαγωνισμό Leonardo 4 
children για μαθητές ηλικίας από 13 έως 18 χρονών 
κατά το σχολικό έτος 2022-2023, που διοργανώθη-
κε από τον ευρωπαϊκό οργανισμό Carano 4 Children 
μέσω του European Schoolnet. 
Σε σχετική ανακοίνωση από τη διευθύντρια του 4ου 

Γυμνασίου Κατερίνης Εύα Δαλαμήτρα αναφέρονται τα 
εξής:
Έχοντας σαν σύνθημα το logo του οργανισμού 

«every Child can be a Genius!», οι μαθητές μας έστει-
λαν το δικό τους μήνυμα για τη συνεισφορά της Ειρή-
νης στην Επιστήμη.
Στo πλαίσιο του διαγωνισμού αυτού, οι μαθητές/

τριες Κόστιτς Στεφανία, Γιαννιτσάρα Ροδή και Γρη-
γορόπουλος Βασίλειος-Ιάσονας, δημιούργησαν με 
φαντασία, δημιουργικότητα και μεράκι ένα πρωτότυ-
πο βίντεο με τίτλο «Peace, oh sweet peace», παρου-
σιάζοντας την ειρήνη να εμπνέει την επιστήμη στην 
καθημερινή ζωή μέσα από ένα graphic novel video. Οι 
μαθητές συμμετείχαν στο βίντεο με φυσική παρουσία 
αλλά και εικονικά, με δημιουργημένα avatar μέσω 

των έξυπνων εφαρμογών Flipa clip, Capcut, Krita, 
mp3 Cutter & Ringtone Maker, Remove it και Crop 
and Trim Video.
Στην προσπάθειά τους αυτή είχαν την υλική και 

συμβουλευτική υποστήριξη της αν. διευθύντριας του 
4ου Γυμνασίου Κατερίνης κ. Αναστασίας Παντελιάδου 
καθώς και την καθοδήγηση της υπεύθυνης εκπαιδευ-
τικού κ. Διονυσίας Μελιοπούλου. Τη μουσική επιμέ-
λεια του βίντεο είχε η μουσικός του σχολείου μας κ. 
Ροδή Κελεσίδου.

Το βίντεο “Peace, oh sweet peace” κέρδισε σπου-
δαία ευρωπαϊκή διάκριση, ανάμεσα σε 281 έργα από 
11 διαφορετικές χώρες!
Θερμά συγχαρητήρια στους μαθητές και τις μαθή-

τριές μας: Κόστιτς Στεφανία, Γιαννιτσάρα Ροδή και 
Γρηγορόπουλο Βασίλειο-Ιάσονα, για τη συνεργασία 
τους και την αποτελεσματική δουλειά τους. Η δημι-
ουργικότητα και η διάθεσή τους για ποιοτική δουλειά 
απέφεραν την Ευρωπαϊκή διάκριση στους ίδιους, στο 
4ο Γυμνάσιο και στην πόλη της Κατερίνης! Η παρου-
σίαση του έργου και η τελετή βράβευσης θα πραγ-
ματοποιηθεί στις 20 Οκτωβρίου 2023 στο Palais des 
Beaux Arts στις Βρυξέλλες.

ΣΤΟΝ ΕΥΡΩΠΑΪΚΟ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟ «LEONARDO 4 CHILDREN» 
ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΙΡΗΝΗ ΜΕΣΑ ΑΠΟ ΤΗΝ ΕΠΙΣΤΗΜΗ

Ευρωπαϊκή διάκριση για το 4ο Γυμνάσιο Κατερίνης

Συνεχίζει δυναμικά ο Όμιλος αγωνιστικού μπριτζ Κα-
τερίνης «Ο Όλυμπος» με επιτυχημένες διοργανώσεις 
και συμμετοχή σε τουρνουά, καθώς και σημαντικές 
νίκες.
Πρόσφατα, το τριήμερο 1-3 Σεπτεμβρίου 2023, 

διοργάνωσε με την συνεργασία του Ομίλου αγωνιστι-
κού μπριτζ Λάρισας στο Λιτόχωρο, τουρνουά ομάδων 
Μπριτζ 3ης βαθμίδας με μεγάλη επιτυχία.
Συμμετείχαν 18 ομάδες με 76 αθλητές από την Κα-

τερίνη, τη Λάρισα, τη Βέροια, τη Θεσσαλονίκη και την 
Κέρκυρα.
Το τουρνουά πραγματοποιήθηκε στην αίθουσα του 

ΚΑΠΗ Λιτοχώρου και ήταν υπό την αιγίδα του Δήμου 
Δίου – Ολύμπου
Στην έναρξη του τουρνουά, χαιρετισμό απεύθυναν ο 

Αντιδήμαρχος Δ.Ε. Λιτοχώρου Πατσιαρίκας Δημήτριος, 
η Αντιδήμαρχος Παιδείας και Τουρισμού Ζουρζούρα 
Σοφία και ο Πρόεδρος Κοινότητας Λιτοχώρου Κυρια-
κάκης Ευστράτιος.
Δόθηκαν έπαθλα στις πρώτες θέσεις τεσσάρων κατη-

γοριών.
Στην κατηγορία 1- 3 και στην κατηγορία 1- 9 τις 

πρώτες θέσεις κέρδισαν ομάδες της πόλης μας (Κατε-
ρίνη).
Την πρώτη θέση στην κατηγορία 1-6 κέρδισε ομάδα από τη Βέροια, ενώ την 

πρώτη θέση της γενικής κατάταξης (OPEN) κέρδισε ομάδα από τη Θεσσαλονίκη. 
Η απονομή έγινε από την Πρόεδρο του Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου Δίου – 
Ολύμπου Κατσαμάκα Ουρανία.
Μαθήματα αρχαρίων ξεκινούν στην Κατερίνη κάθε Οκτώβριο στα εντευκτήρια 

του συλλόγου «Ο Όλυμπος» στην οδό Αστεριού Ζορμπά 1. Τηλ. επικοινωνίας 
6944291025 και 6930281423

Τουρνουά μπριτζ στο Λιτόχωρο

Σε ευχαριστήρια ανακοίνωση του 8ου Δημοτικού Σχολείου Δράμας αναφέ-
ρονται τα εξής:
Ο Σύλλογος Γονέων και Κηδεμόνων, η Διευθύντρια και οι Εκπαιδευτικοί 

του 8ου Δημοτικού Σχολείου Κατερίνης θα ήθελαν να ευχαριστήσουν θερμά 
τη συνδρομή της Σχολικής Επιτροπής Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Δήμου 
Κατερίνης και ιδιαίτερα την Πρόεδρο κ. Πιπίτσα Μακρίδου, για την άμεση 
ανταπόκρισή της στα αίτημά μας για την άρτια λειτουργία της Σχολικής μας 
Μονάδας. Ειδικότερα για τον καθαρισμό και την αποκατάσταση των φθορών 
της σκεπής. Με τις αποφασιστικές ενέργειες της Προέδρου, κινητοποιήθηκε 
ειδικό συνεργείο που καθάρισε τον χώρο και αποκατέστησε τις βλάβες.
Ευχόμαστε μια καλή και δημιουργική 

σχολική χρονιά με ψυχική δύναμη, 
υπομονή αλλά και πίστη για την επί-
τευξη των στόχων μας για την πρόο-
δο των μαθητών. Η συνεργασία του 
Σχολείου με την Πρωτοβάθμια Σχολι-
κή Επιτροπή να συνεχίσει να λειτουρ-
γεί κατά τον καλύτερο ποιοτικά και 
παιδαγωγικά τρόπο.
Ευχαριστούμε θερμά.

Ευχαριστήριο 8ου Δημοτικού 
Σχολείου Κατερίνης
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Σε ανακοίνωση της δημοτικής παράταξης «ΕΚΚΙΝΗ-
ΣΗ» αναφέρονται τα εξής:
Στην προσπάθειά μας να χτίσουμε μια κοινωνία κα-

λύτερη, με περισσότερη ευαισθησία και συμμετοχή, 
δώσαμε μεγάλη έμφαση στην κοινωνική αλληλεγγύη 
και τον ανθρωπισμό.
*Εξασφαλίσαμε πρόσθετη χρηματοδότηση, για τη 

συνέχιση υλοποίησης του προγράμματος ΤΕΒΑ, για 
την προμήθεια και διανομή τροφίμων και ειδών πρώ-
της ανάγκης σε 3.200 συμπολίτες μας-ωφελούμενους 
του Ελάχιστου Εγγυημένου Εισοδήματος.
*Στηρίξαμε έμπρακτα τη λειτουργία του Κέντρου 

Συμβουλευτικής Υποστήριξης Γυναικών, το οποίο 
αποτελεί μέρος ενός ολοκληρωμένου δικτύου υπηρε-
σιών πρόληψης και αντιμετώπισης της βίας κατά των 
γυναικών, καθώς και των γυναικών που υφίστανται 
πολλαπλές διακρίσεις. Μεταξύ άλλων, δηλώσαμε δυ-
ναμικά το παρόν στη διαδραστική καμπάνια κατά των 
Γυναικοκτονιών, που διοργανώθηκε για πρώτη φορά 
στην Ελλάδα, με στόχο τη νομική αναγνώριση του 
όρου και την αλλαγή του νομικού πλαισίου.

*Υλοποιήσαμε δικτυώσεις με 15 φορείς και μια δρά-
ση ευαισθητοποίησης της τοπικής κοινωνίας.
*Πραγματοποιήσαμε καμπάνια ευαισθητοποίησης 

των σχολείων με στόχο την καταπολέμηση των δια-
κρίσεων εις βάρος των Ρομά, ενημερωτικές ημερίδες, 
εκδρομές, ποικίλες δράσεις στο αναγνωστήριο, εμβο-
λιασμούς κατοίκων Ρομά του καταυλισμού με γνώμο-
να πάντα μια συμπεριληπτική κοινωνία.
*Μέσω του προγράμματος «ΒΟΗΘΕΙΑ ΣΤΟ ΣΠΙΤΙ», 

ανταποκριθήκαμε στο σύνολο των Δημοτικών Ενο-
τήτων, στα αιτήματα εξυπηρέτησης των δημοτών σε 
θέματα φαρμακευτικής περίθαλψης και παροχής κατ’ 
οίκον ειδών πρώτης ανάγκης, δίνοντας έμφαση στην 
περίοδο της υγειονομικής κρίσης.
*Προωθούμε την ανάπτυξη καινοτόμων κοινωνικών 

δράσεων για την ενδυνάμωση ευάλωτων ομάδων 
πληθυσμού. Προς την κατεύθυνση αυτή, συνυπογρά-
ψαμε με την Οργάνωση «Γιατροί του Κόσμου – Ελ-
ληνική Αντιπροσωπεία» Μνημόνιο συνεργασίας στους 
τομείς της κοινωνικής πολιτικής, του πολιτισμού, της 
υγείας και της προαγωγής υγείας.

ΕΚΚΙΝΗΣΗ

«Κοντά στον άνθρωπο»

Σε ανακοίνωση της δημοτικής παράταξης «ΕΚΚΙΝΗ-
ΣΗ» αναφέρονται τα εξής:
Μία σύγχρονη αγορά, που αντανακλά πλέον τον 

εμπορικό δυναμισμό της πόλης, θα στεγάζει καταστή-
ματα και θα αποτελεί έναν χώρο κοινωνικής συγκέ-
ντρωσης, επικοινωνίας, εμπορικών και πολιτιστικών 
δράσεων.
Παράλληλα ολοκληρώνονται οι παρεμβάσεις στην 

πλατεία Δημαρχείου και προχωρά η αγορά, τοποθέτη-
ση κι εγκατάσταση των δυο ασανσέρ. Μετά την ολο-
κλήρωση της επιχείρησης επισκευών και εκτεταμένου 
καθαρισμού στο σιντριβάνι της πλατείας, ολοκληρώ-
θηκαν οι εργασίες στεγανοποίησης στη συγκεκριμένη 
πλατεία.
Απομακρύνθηκαν τα παρτέρια καθώς είχε διαπιστω-

θεί ότι εισέρχονται νερά, που συμπαρέσυραν χώματα 
και όλα μαζί κατέληγαν στον υπόγειο χώρο στάθμευ-
σης.
Η εξασφάλιση όλων των προβλεπόμενων αδειών για 

την ασφαλή λειτουργία των δύο χώρων στάθμευσης, 
καθώς και των χώρων εργασίας των υπαλλήλων έγινε 
σε σύντομο χρονικό διάστημα και αφού προηγήθηκαν 

όλες οι απαραίτητες εργασίες.
Για πρώτη φορά, στον υπόγειο χώρο στάθμευσης 

του Δημαρχείου, δημιουργήθηκε σταθμός φόρτισης 
ηλεκτρικών οχημάτων.

«ΕΚΚΙΝΗΣΗ»

«Μία σύγχρονη αγορά, που αντανακλά πλέον 
τον εμπορικό δυναμισμό της πόλης»

Σε ανακοίνωση της δημοτικής παράταξης «ΕΚΚΙΝΗΣΗ» αναφέρονται τα εξής:
Το ΚΕΠ (Κέντρο Εξυπηρέτησης Πολιτών Δήμου Κατερίνης) μεταφέρθηκε σε νέες, 

σύγχρονες εγκαταστάσεις επί της οδού Εθνικής Αντιστάσεως 51 στην Κατερίνη.
*Η μετεγκατάσταση του ΚΕΠ σε νέο σύγχρονο χώρο κρίθηκε επιβεβλημένη, 

μετά την ένταξή του στην πλατφόρμα του Υπουργείου Ψηφιακής Διακυβέρνησης 
«myKEPlive», μέσα από την οποία δίνεται η δυνατότητα στους πολίτες να εξυπηρε-
τούνται χωρίς να απαιτείται η φυσική τους παρουσία στο χώρο.

*Επιπλέον ο Δήμος πέτυχε τη χρη-
ματοδότηση για την ανακαίνιση όλων 
των ΚΕΠ του Δήμου τα οποία εξοπλί-
ζονται με σύγχρονο ηλεκτρονικό υλικό, 
ενώ ανακαινίζονται και οι χώροι που 
στεγάζονται. Συνολικά, θα διατεθούν 
264.000 ευρώ, τα οποία εξασφάλισε 
ο Δήμος από το Υπουργείο Ψηφιακής 
Διακυβέρνησης.
*Το έργο περιλαμβάνει την προμήθεια 

ηλεκτρονικών υπολογιστών, εκτυπω-
τών και Tablets για τη χρήση της εφαρ-
μογής gov.gr.
*Ένα μεγάλο τμήμα της χρηματοδό-

τησης θα διατεθεί για εργασίες ανακαί-
νισης των ΚΕΠ, ώστε να πληρούν όλες 
τις προϋποθέσεις για την εξυπηρέτηση 

των δημοτών και κυρίως ατόμων με κινητικά προβλήματα.

«ΕΚΚΙΝΗΣΗ»

«Η μετεγκατάσταση του ΚΕΠ σε νέο σύγχρονο χώρο 
κρίθηκε επιβεβλημένη, μετά την ένταξή του στην πλατφόρμα 

του Υπουργείου Ψηφιακής Διακυβέρνησης “myKEPlive”»

Σε ανακοίνωση της δημοτικής παράταξης «ΕΚΚΙΝΗΣΗ» αναφέρονται τα εξής:
Ξεκίνησε την Πέμπτη 8 Σεπτεμβρίου 2023 από την ΕΚΚΙΝΗΣΗ η συγκέντρωση 

ανθρωπιστικής βοήθειας για τους πλημμυροπαθείς της Θεσσαλίας.
Η συγκέντρωση των υλικών γίνεται στο Εκλογικό Κέντρο της ΕΚΚΙΝΗΣΗΣ επί της 

οδού 16ης Οκτωβρίου.
Όσοι συνδημότες μας ή επιχειρήσεις επιθυμούν να συμμετέχουν στην εκστρατεία 

αλληλεγγύης, μπορούν από τις 9 το πρωί 
έως τις 2 το μεσημέρι και από τις 6 το από-
γευμα έως τις 9 το βράδυ, να προσφέρουν 
είδη πρώτης ανάγκης όπως:
– Εμφιαλωμένα νερά
– Τρόφιμα μακράς διάρκειας (γάλατα, κον-

σέρβες, βρεφικές κρέμες, δημητριακά κ.α.)
– Είδη προσωπικής και ατομικής υγιεινής

ΣΥΓΚΕΝΤΡΩΣΗ ΑΝΘΡΩΠΙΣΤΙΚΗΣ ΒΟΗΘΕΙΑΣ

«ΕΚΚΙΝΗΣΗ αλληλεγγύης 
για τους πληγέντες Θεσσαλούς»
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Ένα από τα νέα πρόσωπα τα οποία διεκδικούν τη 
ψήφο των πολιτών της Πιερίας στις προσεχείς περι-
φερειακές εκλογές είναι η κ. Άννα Τζήκα, η οποία 
είναι υποψήφια Περιφερειακή Σύμβουλος, συμ-
μετέχοντας στον συνδυασμό «Αλληλεγγύη» με επικε-
φαλής και υποψήφιο Περιφερειάρχη τον κ. Απόστολο 
Τζιτζικώστα. Η κ. Τζήκα ασχολείται για πρώτη φορά 
με τα κοινά, αποτελώντας έναν από τους εκπροσώ-
πους της νέας γενιάς στις προσεχείς εκλογές, καθώς 
έχει γεννηθεί το 1994 στην Κατερίνη. 
Η ίδια για την απόφασή της να συμμετέχει στις αυ-

τοδιοικητικές εκλογές ανέφερε: «Όπως ο Σίσυφος 
καταδικάστηκε από τους θεούς να ανεβάζει ένα πελώ-
ριο βράχο στην κορυφή ενός βουνού, έτσι και οι άν-
θρωποι της γενιάς μου, κουβαλάνε στις πλάτες τους 
το αποτύπωμα των προηγούμενων γενεών. Παρά το 
αιώνιο βασανιστήριο του Σίσυφου και την κατάληξή 
του ως σύμβολο του συνεχόμενου μάταιου και άκαρ-
που αγώνα, πρέπει η γενιά μας να βγει μπροστά, να 
σπρώξει το φορτίο της γνώσης, της επιστήμης, της 
τεχνολογίας, των κοινωνικών αξιών μέσα από όλες 
τις δυσκολίες. Όχι για να φτάσουμε στην κορυφή… Η 
κορυφή σημαίνει το τέλος της προσπάθειας, άρα και 
το τέλος της εξέλιξης. Αντιπροσωπεύω τη γενιά που 
ζητά λύσεις και απαντήσεις. Επιθυμώ να εκπροσωπή-
σω τη γενιά που είναι υποχρεωμένη να μάθει να ζει 
από την αρχή…». 
Εξηγώντας ακόμη περισσότερο το σκεπτικό 

της, η κ. Τζήκα επεσήμανε: «Το είπα στην πρώτη 
μου ανάρτηση με την ανακοίνωση της υποψηφιότη-
τάς μου από τον κ. Τζιτζικώστα. Λόγω του νεαρού 
της ηλικίας μου, συνεχώς ακούω τις ίδιες κουβέντες. 
“Τι τα θες τα μπλεξίματα με τη πολιτική σε αυτή την 
ηλικία”, “που βρήκες εσύ την εμπειρία και ξέρεις τι 
θέλει ο λαός”, “άσε αυτά για τους μεγάλους, παράτα 
τα και κοίτα να φτιάξεις το μέλλον σου”. Το μέλλον 
δεν “φτιάχνεται” αποφεύγοντας την ενασχόληση με 
τα κοινά, αντιθέτως η φωνή των νέων δεν πρέπει 
να επισκιάζεται από τη κεντρική πολιτική σκηνή ή τη 
μικροπολιτική. Μέσα από την πολυετή εμπειρία μου 
στην εθελοντική δράση, έμαθα πόσο σημαντική είναι 
η κοινωνική προσφορά για τη νεολαία, για τον τόπο, 
για το αύριο… Για όλα τα παραπάνω λοιπόν και για 
μία #νέα_φωνή, στις εκλογές της 8ης Οκτωβρίου, 
είμαι υποψήφια Περιφερειακή Σύμβουλος Πιερίας με 
τον Απόστολο Τζιτζικώστα και τον συνδυασμό νίκης 
“Αλληλεγγύη”». 
Ξεκάθαρη, όμως, είναι και για τους λόγους 

που την οδήγησαν στην επιλογή να είναι υπο-
ψήφια με τον Περιφερειάρχη Απόστολο Τζιτζι-
κώστα και τον συνδυασμό «Αλληλεγγύη». Εξηγώ-
ντας αυτή την απόφαση, η κ. Τζήκα επεσήμανε: «Ο 
κ. Τζιτζικώστας είναι ένα πρόσωπο που εμπνέει εμπι-
στοσύνη. Έχει αποδείξει στην Περιφέρεια Κεντρικής 
Μακεδονίας ότι είναι ο ηγέτης που εργάζεται σκληρά 
και κυρίως αποτελεσματικά. Είναι γεγονός ότι, τυγ-
χάνει κοινής αποδοχής με το 62% της προηγούμενης 
εκλογικής αναμέτρησης αλλά και τη συμμετοχή υπο-
ψηφίων από όλες τις κομματικές αποχρώσεις, στον 

συνδυασμό του. 
Με τον κ. Τζιτζι-
κώστα και τον 
Συνδυασμό της 
“Αλληλεγγύης” 
η Περιφέρεια 
Κεντρικής Μα-
κεδονίας υλο-
ποίησε και στις 
7 Περιφερειακές 
Ενότητες έργα 
σε 6 βασικούς 
τομείς (Επιχει-
ρηματικότητα 
– Καινοτομία 
- Κατάρτιση, 
Υποδομές – 

Χώροι Πρασίνου – Οδικό Δίκτυο – Αντιπλημμυρική 
Προστασία, Πολιτισμός – Τουρισμός - Αθλητισμός, 
Παιδεία – Υγεία, Περιβάλλον – Πρωτογενής Τομέας, 
Αλληλεγγύη - Κοινωνική συνοχή). Συγκεκριμένα στην 
Πιερία ολοκληρώθηκαν συνολικά 53 έργα που θα 
αλλάξουν την εικόνα του Νομού την πενταετία που 
έρχεται με στόχο τη ΜΑΚΕΔΟΝΙΑ 2030».
Η κ. Τζήκα διεκδικεί με αξιώσεις τη ψήφο των 

πολιτών της Πιερίας, λέγοντας: «αν μπορούσα 
να κοιτάξω στα μάτια όσους με ψηφήσουν, θα τους 
έλεγα με το χέρι στην καρδιά ότι θα τιμήσω την εμπι-
στοσύνη τους». Όπως υπογράμμισε, με τη ψήφο στο 
πρόσωπό της, «θα δοθεί η ευκαιρία στη γενιά μου 
να αποδείξουμε ότι μπορούμε. Ότι η νεότητα με τον 
ενθουσιασμό και τις γνώσεις, κοντά στους έμπειρους 
Περιφερειακούς Συμβούλους, μπορεί να εργαστεί για 
το κοινό καλό. Ποιος μπορεί να μιλήσει για τη νέα 
εποχή, για το μέλλον, αν όχι εμείς που είμαστε το 
μέλλον του τόπου;». Το δικό της προσωπικό σύν-
θημα, με το οποίο συμμετέχει στις εκλογές είναι το 
«#νέα_φωνή». Όπως επεσήμανε η κ. Τζήκα, «το 
σύνθημα αυτό εκφράζει τον ενθουσιασμό, τις νέες 
ιδέες και την προοπτική για τον Νομό μας, την Πιε-
ρία. Μαζί με τον κ. Τζιτζικώστα, οραματιζόμαστε τη 
Μακεδονία του 2030. Οι μεγαλύτερες ηλικίες να μας 
δώσουν τη σκυτάλη, να μας εμπιστευτούν και να μας 
καμαρώνουν για όσα θα πετύχουμε». 
Η κ. Τζήκα, πέρα από το πλούσιο βιογραφικό 

της και το υψηλό επίπεδο σπουδών της, έχει 
έντονη δράση και στον τομέα της κοινωνικής 
προσφοράς και της εθελοντικής συμμετοχής. 

Όπως εξήγησε η ίδια για αυτή την στάση ζωής της, 
«μία παραλία καθαρή από σκουπίδια, ένα χαρούμε-
νο νοσηλευόμενο παιδί που παίξαμε το αγαπημένο 
του παιχνίδι, μία πόλη που οι πολίτες της επιλέγουν 
το ποδήλατο, γεμίζουν το χρόνο μου δημιουργικά. 
Αυτά με γεμίζουν περισσότερο από οποιαδήποτε άλλη 
δραστηριότητα που θεωρείται στις μέρες μας διασκε-
δαστική. Μέσα σε όλα. Ανταλλάσσουμε απόψεις, προ-
βληματισμούς, διασκεδάζουμε, όπως όλοι οι νέοι και 
οι νέες, ίσως με κάποιο μεγαλύτερο βαθμό ευαισθη-
τοποίησης σε κοινωνικά θέματα. Για να αλλάξουμε 
πράγματα και καταστάσεις, πρέπει εμείς, ο καθένας 
χωριστά να είμαστε η αλλαγή που θέλουμε». Όσον 
αφορά τους λόγους που την έχουν ωθήσει να ασχο-
λείται με δράσεις κοινωνικού περιεχόμενου, η κ. Τζή-
κα επεσήμανε: «Δεν είναι ενασχόληση. Είναι βιώματα 
που έχω από την οικογένειά μου, μια οικογένεια πολύ 
δεμένη, με σωστά πρότυπα, ηθικές αξίες, ανθρωπιστι-
κά αισθήματα. Δε νοιώθω ότι κάνω κάτι ξεχωριστό. 
Ούτε το κάνω τώρα για τις εκλογές». 
Στον κοινωνικό τομέα, η Άννα Τζήκα έχει προχω-

ρήσει σε δύο ιδιαίτερα αξιόλογες πρωτοβουλίες, 
προσπαθώντας να συμβάλλει στην αντιμετώπιση ση-
μαντικών σύγχρονων προβλημάτων. Συγκεκριμένα, 

έχει ιδρύσει τον Οργανισμό Προστασίας και Εκπαί-
δευσης για την Σεξουαλική Κακοποίηση μέσω Εικόνας 
(ΟΠΕΣΚΕ) και τον Οργανισμό «Στράτα». Σχετικά με 
αυτές τις πρωτοβουλίες, η κ. Τζήκα ανέφερε: «Χαίρο-
μαι ιδιαιτέρως να μιλάω για τη δημιουργία αυτών των 
οργανισμών. Είναι μία καθαρά ατομική πρωτοβουλία, 
που προχωράει με σταθερούς ρυθμούς και αφορά 
δύο κοινωνικά ζητήματα που βρίσκονται στον πυρήνα 
του σύγχρονου κόσμου και κυρίως των νέων.
Η Αστική Μη Κερδοσκοπική Οργάνωση ΟΠΕ-

ΣΚΕ (Οργανισμός Προστασίας και Εκπαίδευσης Σε-
ξουαλικής Κακοποίησης μέσω Εικόνας) έχει στόχο τη 
στήριξη, πρόληψη και ενημέρωση παιδιών, εφήβων 
και γονέων για τη σύγχρονη μορφή κακοποίησης που 
καλούνται να αντιμετωπίσουν σε παγκόσμιο επίπε-
δο οι αστυνομικές αρχές, αλλά και η ίδια η κοινωνία 
ευρύτερα, αυτή της σεξουαλικής κακοποίησης μέσω 
εικόνας. Περιστατικά παράνομης κατοχής και δημο-
σιοποίησης σεξουαλικού περιεχομένου για εκβιασμό, 
εξαναγκασμό και διασυρμό, αυξήθηκαν σημαντικά 
από το 2015. Το φαινόμενο έχει παρατηρηθεί σε παι-
διά από 11 ετών, εφήβους μέχρι ενηλίκους. Ο οργα-
νισμός αποσκοπεί:
1. στην ανάπτυξη διαδικτυακής πλατφόρμας για 

ενημέρωση και εκπαίδευση
2. δημιουργία τηλεφωνικού Κέντρου Υποστήριξης
3. εκπαιδευτικά προγράμματα/ ημερίδες ενημέρωσης
Βασική επιδίωξη του οργανισμού είναι επίσης 

η δημιουργία και έγκριση νομικού πλαισίου κατά της 
σεξουαλικής κακοποίησης μέσω εικόνας στην Ελλά-
δα, ακολουθώντας το παράδειγμα του Καναδά, της 
Γερμανίας, της Ιταλίας, του Ισραήλ, της Σιγκαπούρης, 
της Ισπανίας, του Ηνωμένου Βασιλείου, 48/50 πολι-
τειών των ΗΠΑ, ενώ και η Αυστραλία κατέχει σύστη-
μα αστικών κυρώσεων.
Την καθημερινή πραγματικότητα των ατόμων που 

δεν αισθάνονται ασφαλείς επιστρέφοντας στο σπίτι, 
στηρίζει και προστατεύει η Αστική Μη Κερδοσκοπική 
Οργάνωση “Στράτα”. Το αίσθημα του φόβου που 
ωθεί στο κράτημα των κλειδιών στο χέρι, έτοιμα να 
χρησιμοποιηθούν για άμυνα και του ανοιχτού κινητού 
στην τσέπη με πατημένο το νούμερο έκτακτης ανά-
γκης, μπορεί να μετριαστεί με μία κλήση όπου ένας 
ανταποκριτής/εθελοντής θα παραμείνει στην άλλη με-
ριά της γραμμής μέχρι το άτομο που καλεί να νιώσει 
ασφάλεια. Συγχρόνως, θα βρίσκεται σε ετοιμότητα 
ώστε να κατευθύνει το άτομο σε πιο εξειδικευμένες 
υπηρεσίες αν χρειαστεί (π.χ. να ειδοποιήσει την αστυ-
νομία ή να καλέσει ασθενοφόρο). Η πρόνοια θα επι-
τευχθεί μέσω πλατφόρμας τηλεφωνικού κέντρου το 
οποίο θα δέχεται δωρεάν κλήσεις. Θεμελιώδεις αρχή 
της λειτουργίας του οργανισμού, μεταξύ των άλλων, 
είναι η απασχόληση εθελοντών, καθώς η φιλοσοφία 
πίσω από το εγχείρημα είναι ότι «ο εθελοντισμός 
είναι χρήσιμος, για τα παιδιά, την κοινωνία 
αλλά και τον εαυτό μας». 

ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ ΤΗΣ ΑΝΝΑΣ ΤΖΗΚΑ, ΥΠ. ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΗΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΥ ΠΙΕΡΙΑΣ ΜΕ ΤΗΝ ΠΑΡΑΤΑΞΗ 
«ΑΛΛΗΛΕΓΓΥΗ» ΜΕ ΕΠΙΚΕΦΑΛΗΣ ΚΑΙ ΥΠΟΨΗΦΙΟ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΡΧΗ ΤΟΝ ΑΠΟΣΤΟΛΟ ΤΖΙΤΖΙΚΩΣΤΑ

«#νέα_φωνή με ενθουσιασμό, 
νέες ιδέες και προοπτική για την Πιερία»

«ΕΥΚΑΙΡΙΑ ΣΤΗ ΓΕΝΙΑ ΜΟΥ ΝΑ ΑΠΟΔΕΙΞΟΥΜΕ ΟΤΙ ΜΠΟΡΟΥΜΕ»
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Ο Απόστολος Τζόβας δεν χρειάζεται ιδιαίτερες συ-
στάσεις. Παλιός γνώριμος στην πολιτική σκηνή με 
ισχυρή παρουσία σε δύο συνεχόμενες θητείες ως 
Περιφερειακός Σύμβουλος Κεντρικής Μακεδονίας, 
εκπροσώπησε επάξια την Πιερία και άφησε πίσω του 
σημαντικό έργο.
Σήμερα συνεχίζει την ενασχόληση με τα αυτοδιοι-

κητικά δρώμενα από άλλο πλέον μετερίζι. Διεκδικεί 
την εκλογή του ως υποψήφιος Δημοτικός Σύμβουλος 
Δίου – Ολύμπου με τον συνδυασμό «ΣΥΝΘΕΣΗ» του 
Δημάρχου Ευάγγελου Γερολιόλιου.
Ο Απόστολος Τζόβας από τις δύο θητείες του στην 

Περιφέρεια αποκόμισε σημαντική εμπειρία, γνώση 
του αντικειμένου, εντρύφησε στο θεσμικό πλαίσιο, 

σταχυολόγησε τις αναγκαίες προτεραιότητες που 
συνάδουν με την προσφορά στο κοινωνικό σύνολο, 
πρότεινε σημαντικές αναπτυξιακές παρεμβάσεις και 
λειτούργησε αποτελεσματικά τόσο σε επιτελικό όσο 
και σε τοπικό επίπεδο, επιτελώντας αθόρυβα ένα ου-
σιαστικό έργο για την Πιερία.
Με την εμπειρία στο αύριο
Υποβάλλοντας το ερώτημα στον Απόστολο Τζόβα, 

γιατί προχώρησε σε αλλαγή αυτοδιοικητικής πλεύ-
σης, αλλά και τι θεωρεί ότι σημάδεψε τη διαδρομή 
του στην Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας, απαντά: 
«Μέσα από τον Δήμο Δίου – Ολύμπου, νιώθω πιο 
κοντά στον τόπο μου και τους συμπολίτες μου, βλέ-
πω πιο καθαρά τα ζητήματα που απασχολούν την 

τοπική κοινωνία και πιστεύω ότι 
θα είμαι έτσι πιο χρήσιμος στον 
τόπο μου, πιο αποτελεσματικός 
στις παρεμβάσεις μου και πιο 
αποδοτικός όσον αφορά την 
παρουσία μου στον Δήμο. Αυτό 
που κυρίως αποκόμισα από τις 
δύο θητείες μου στην Περιφέρεια 
είναι η πεποίθηση ότι όσο πιο κο-
ντά είμαστε στον τόπο μας, τόσο 
πιο αποτελεσματικά μπορούμε να 
λειτουργήσουμε».
Είναι αλήθεια ότι υπήρξε «μήλο 

της έριδος» και για άλλο συνδυ-
ασμό. Απαντώντας στο ερώτημα 
γιατί επέλεξε να συμπράξει με τον 
σημερινό Δήμαρχο, ο κ. Τζόβας 
ανέφερε: «Οφείλω να επαναλά-
βω γιατί το έχω ήδη γράψει, ότι 
για έναν νέο άνθρωπο που θέλει 
πραγματικά να υπηρετήσει τον 
τόπο του, με όποιο τρόπο και να 

το κάνει, με όποιο συνδυασμό και να είναι υποψήφι-
ος, είναι το ίδιο. Δεν υπηρετώ και δεν θα υπηρετήσω 
ποτέ συνδυασμούς, υπηρετώ τον τόπο μου. Και αυτό 
ζητώ από όλους τους συναδέλφους μου υποψηφίους 
στον Δήμο: να υπηρετήσουμε τον τόπο μας, όχι τον 
συνδυασμό μας».
Ως είθισται όσοι διεκδικούν την ψήφο των πολιτών, 

οριοθετούν στόχους, προγράμματα και προτεραιότη-
τες. Ο Απόστολος Τζόβας, ιεραρχώντας απαντά. «Στο 
κέντρο της προσοχής μας, στο κέντρο του ενδιαφέ-
ροντός μας, θα είναι ο πολίτης, ο δημότης, ο άνθρω-
πος. Με ξεχωριστή φροντίδα για τα παιδιά, τους νέ-
ους, την τρίτη ηλικία και πάνω από όλα τις ευάλωτες 
ομάδες του πληθυσμού. Προτεραιότητες της θητείας 
μας θα είναι οι ανάγκες των δημοτών!».

ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΤΖΟΒΑΣ

Με την εμπειρία της Περιφέρειας στην ελπιδοφόρα συνέχεια 
στον Δήμο Δίου-Ολύμπου

Σε μήνυμά της για τη συμμετοχή της στις δημοτικές 
εκλογές, η κ. Ελένη Ντούφα, υπ. Δημοτική Σύμβου-
λος Κατερίνης με την «ΕΚΚΙΝΗΣΗ» του Κώστα Κου-
κοδήμου, ανέφερε τα εξής:
Είμαι η Ελένη Ντούφα, μητέρα δυο παιδιών, του 

Γιάννη και της Χριστίνας. Κατάγομαι από την Ελασσό-
να αλλά ζω στην Κατερίνη από 1987, όταν οι γονείς 
μου ήρθαν στην πόλη μας και ανοίξανε κατάστημα 
τυροκομικών ειδών στην Πλατεία Δημαρχείου το 

οποίο λειτουργεί έως και σήμερα. Η πρώτη μου επαγ-
γελματική εμπειρία ήταν μέσα από την οικογενειακή 
μας επιχείρηση.
Το 1993 ο πατέρας μου δημιουργεί ένα νέο εργο-

στάσιο, μεγαλύτερο των δυνατοτήτων μας, αλλά και 
αρκετά πρωτοποριακό για τα δεδομένα της πόλης και 
της εποχής μας. Δυστυχώς λίγο αργότερα φεύγει απ’ 
τη ζωή και καταλήγουμε τρείς γυναίκες, εγώ με την 
αδερφή μου και την μητέρα μου να πρέπει να διαχει-

ριστούμε την όλη κατάσταση. Πολλές 
οι δυσκολίες, εμπόδια και προκατα-
λήψεις εκείνων των ετών για μεγάλο 
χρονικό διάστημα. Με μεθοδικότητα και 
ατελείωτες ώρες εργασίας καταφέραμε 
να ξεπεράσουμε τα πάντα και να ορθο-
ποδήσουμε ξανά τη δουλειά μας.
Σήμερα έχουμε δώσει ιδιαίτερη βαρύ-

τητα στις εξαγωγές και συνεχίζουμε να 
αναπτυσσόμαστε συνεχώς.
Εκσυγχρονίσαμε και εξελίξαμε το πρώ-

το εργοστάσιο που ίδρυσε ο πατέρας 
μας, την ΦΑΡΜΑ ΕΛΑΣΣΟΝΟΣ.
Το 2006 ανοίγουμε και υποκατάστημα 

στην Αττική και ιδρύουμε την ΦΑΡΜΑ 
ΑΤΤΙΚΗΣ για την ευρύτερη διανομή 
των προϊόντων μας και την διεύρυνση 
του πελατολογίου μας.
Λίγα χρόνια αργότερα δραστηριοποι-

ούμαστε και στα είδη σπιτιού. Ανοίγου-
με το Classico Home έως το 2014 και 
ερχόμαστε σε συμφωνία με την εταιρία 
JUMBO δημιουργώντας το μεγαλύτερο 
κατάστημα μέχρι τότε ως επίσημοι συ-
νεργάτες.
Το 2017 αποφασίζουμε και δημιουρ-

γούμε το δικό μας BRAND NAME. Η επιχείρηση μας 
σήμερα ονομάζεται «DO FUN DO» και διαθέτει 6 φυ-
σικά καταστήματα και ένα ηλεκτρονικό με διαχείριση 
περίπου 50.000 κωδικών.
Για επτά χρόνια δραστηριοποιηθήκαμε και στην 

εστίαση δημιουργώντας καταστήματα στο κέντρο 
της πόλη όπως το FLORIAN, το CITY και το JACKSON 
PUB.
Στο σύνολο, οι επαγγελματικές μας δραστηριότητες 

απασχολούν 115 ανθρώπους.
Διαγράφοντας λοιπόν μια μεγάλη πορεία στην αγο-

ρά, στην καθημερινότητα, στην παραγωγή, απέκτησα 
εμπειρία και τεχνογνωσία που σήμερα θα ήθελα να 
μοιραστώ με ανθρώπους που ζούμε και δραστηριο-
ποιούμαστε στον ίδιο τόπο.
Στην κοινωνία των πολιτών, εμείς οι γυναίκες θα 

πρέπει να έχουμε ενεργό ρόλο και άποψη. Στο πλαί-
σιο αυτό, είτε ως αιρετές είτε ως πολίτες, μπορούμε 
να λειτουργήσουμε αποτελεσματικά. Εμείς πρέπει να 
διαμορφώσουμε τις προϋποθέσεις που θα ενθαρρύ-
νουν τη συμμετοχή στα κοινά και την πρόσβασή μας 
στα κέντρα λήψης των αποφάσεων.
Θέλω να δουλέψω με πάθος, όπως έχω αποδείξει και 

στην προσωπική μου διαδρομή.
Θέλω να ενθαρρύνω τους πολίτες να συμμετέχουν 

στην τοπική αυτοδιοίκηση, στη διαμόρφωση των 
κανόνων διαβίωσης στον Δήμο μας και στην επίλυση 
των προβλημάτων που συνδέονται με την καθημερι-
νότητά όλων μας.
Θέλω να κάνω μια ουσιαστική προσπάθεια για τον 

τόπο μου και τους ανθρώπους του.
Έχω μάθει να δουλεύω σκληρά κι αυτό θα κάνω και 

για τους δημότες της Κατερίνης.
Ελένη Ντούφα
Υπ. Δημοτική Σύμβουλος Κατερίνης

ΕΛΕΝΗ ΝΤΟΥΦΑ

«Θέλω να κάνω μια ουσιαστική προσπάθεια 
για να βοηθήσω τον τόπο μου και θέλω να σας συστηθώ»
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Υπό την σκιά της τραγωδίας στη Θεσσαλία, λόγω 
των καταστροφικών πλημμύρων, ξεκίνησε την Παρα-
σκευή 8 Σεπτεμβρίου 2023, η 95η Εμποροπανήγυρη 
Αιγινίου, η οποία διαρκεί έως τις 17 Σεπτεμβρίου. 
Η όλη τελετή των εγκαινίων ήταν ιδιαίτερα λιτή, 

χωρίς μουσικό πρόγραμμα, ενώ απουσίαζαν οι Βου-
λευτές και ο Περιφερειάρχης. Ο Δήμαρχος Πύδνας – 
Κολινδρού κ. Ανέστης Μανώλας, στη σύντομη ομιλία 
του, τόνισε τη σημασία αυτού του θεσμού για την 
περιοχή, επισημαίνοντας πως στόχος της επόμενης 
δημοτικής περιόδου είναι η περαιτέρω ενδυνάμωση 
της Εμποροπανήγυρης. Σύντομο χαιρετισμό απηύθυ-
νε και η Αντιπεριφερειάρχης Πιερίας κ. Σοφία Μαυρί-
δου. Ακολούθησε η προβολή του τρέιλερ του ντοκι-
μαντέρ με τίτλο «Αιγίνιο: Η πόλη των πελαργών», το 
οποίο δημιούργησαν οι Πασχάλης Τερζής και Γιώργος 
Σταυρίδης.
Σε δηλώσεις του ο Δήμαρχος Πύδνας – Κολινδρού 

κ. Ανέστης Μανώλας ανέφερε τα εξής: «Είναι μια ιδι-
αίτερη μέρα για το Αιγίνιο, γιατί τελέσαμε τα εγκαίνια 
της Εμποροπανήγυρης Αιγινίου. Δυστυχώς δεν μπο-
ρέσαμε να δώσουμε τη λαμπρότητα που της αρμόζει, 
γιατί δεν πρέπει να ξεχνάμε και τους συνανθρώπους 
μας που υποφέρουν στη Θεσσαλία. Μετά από τις κα-
ταστροφές που είχαμε από τις φωτιές, τώρα έχουμε 
καταστροφές από πλημμύρες. Δεν θα μπορούσαμε, 
λοιπόν, να διασκεδάζουμε, ενώ κάποιοι άλλοι συνάν-

θρωποί μας υποφέρουν. 
Όμως, επειδή δεν ήταν δυνατό να αναβάλλουμε τα 

εγκαίνια της Εμποροπανήγυρης, τα τελέσαμε, ευχό-
μενοι πρώτα από όλα να ξεπεράσουν τα προβλήματα 
οι συνάνθρωποί μας εκεί. Δευτερευόντως, εύχομαι 
καλή επιτυχία στην Εμποροπανήγυρή μας, η οποία 
είναι ένας θεσμός. Είναι η 95η Εμποροπανήγυρη που 
γίνεται. Όπως τόνισα στην ομιλία μου στα εγκαίνια, οι 
εκθέτες έχουν ξεπεράσει κάθε ρεκόρ. Βρεθήκαμε στη 
δυσάρεστη θέση να μην μπορέσουμε να εξυπηρετή-
σουμε κάποιους που ήθελαν χώρο, αλλά δυστυχώς 
ο χώρος είναι περιορισμένος. Φιλοδοξία μας είναι 
κάθε χρόνο η Εμποροπανήγυρη να γίνεται καλύτερη. 
Θα ήθελα να ευχαριστήσω όλους όσοι συνέβαλαν 
στην προετοιμασία και στην επιτυχή διεξαγωγή της 
Εμποροπανήγυρης. Ξεκινώντας πρώτα από όλα από 
τον αρμόδιο Αντιδήμαρχο κ. Παραλυκίδη, από τον 
Πρόεδρο και τα μέλη της επιτροπής διεξαγωγής της 
Εμποροπανήγυρης, τον Αντιδήμαρχο κ. Ζαφείρη 
που κόπιασε και αυτός και τα υπόλοιπα μέλη για την 
προετοιμασία και τη διεξαγωγή και κυρίως τους δημο-
τικούς υπαλλήλους και τους εθελοντές, οι οποίοι και 
αυτοί συνέβαλαν στην προετοιμασία και πιστεύω θα 
συμβάλλουν στην επιτυχή διεξαγωγή της Εμποροπα-

νήγυρής μας.
Η Εμποροπανήγυρης Αιγινίου, ένας θεσμός για τον 

Δήμο μας, είναι η μεγαλύτερη εμποροπανήγυρης της 
Μακεδονίας και μέσα στις πέντε μεγαλύτερες εμπορο-
πανηγύρεις της Ελλάδας. Κάθε χρόνο θέλουμε να γί-
νεται καλύτερη και στον εορτασμό της 100ης επετείου 
θα είναι η πιο μεγάλη τελετή. 
Θα ήθελα να επισημάνω ότι η 95η Εμποροπανήγυ-

ρης Αιγινίου είναι έναντι της 87ης Διεθνούς Εκθέσεως 
Θεσσαλονίκης. Δηλαδή η Εμποροπανήγυρης Αιγινίου 
είναι ένας θεσμός παλαιότερος από τη Διεθνή Έκθεση 
Θεσσαλονίκης.
Καλή επιτυχία στους εκθέτες, καλές δουλειές στους 

εκθέτες και φυσικά καλή διασκέδαση τους επισκέπτες. 
Σας καλούμε να έρθετε όλοι εδώ, να διασκεδάσετε, 
να ευχαριστηθείτε την Εμποροπανήγυρη Αιγινίου και 
να μεταφέρετε τις καλές εντυπώσεις σας σε όλους 
τους άλλους, που θα γίνουν κι αυτοί επισκέπτες της 
Εμποροπανήγυρης». 

ΥΠΟ ΤΗ ΣΚΙΑ ΤΗΣ ΤΡΑΓΩΔΙΑΣ ΣΤΗ ΘΕΣΣΑΛΙΑ ΛΟΓΩ ΤΩΝ ΚΑΤΑΣΤΡΟΦΙΚΩΝ ΠΛΗΜΜΥΡΩΝ 

Λιτή η τελετή εγκαινίων της Εμποροπανήγυρης Αιγινίου 
Α. ΜΑΝΩΛΑΣ, ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΠΥΔΝΑΣ – ΚΟΛΙΝΔΡΟΥ: «ΔΥΣΤΥΧΩΣ ΔΕΝ ΜΠΟΡΕΣΑΜΕ ΝΑ ΔΩΣΟΥΜΕ 

ΤΗ ΛΑΜΠΡΟΤΗΤΑ ΠΟΥ ΤΗΣ ΑΡΜΟΖΕΙ, ΓΙΑΤΙ ΔΕΝ ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΞΕΧΝΑΜΕ ΚΑΙ ΤΟΥΣ ΣΥΝΑΝΘΡΩΠΟΥΣ ΜΑΣ 
ΠΟΥ ΥΠΟΦΕΡΟΥΝ ΣΤΗ ΘΕΣΣΑΛΙΑ»
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Το 52ο Φεστιβάλ Ολύμπου 2023 περνά πλέον στην 
ιστορία. Λίγο πριν την ολοκλήρωση του κύκλου των 
φετινών εκδηλώσεων, η διοίκηση του Οργανισμού 
Φεστιβάλ Ολύμπου, ως ένδειξη ευχαριστιών για τη 
σημαντική προσφορά των Μέσων Μαζικής Επικοινω-
νίας στην ανάδειξη και προβολή των δράσεων του 
πολιτιστικού θεσμού της Πιερίας, επέλεξε συμβολικά 
μία ημέρα φιλοξενίας, ξενάγησης και ενημέρωσης των 
εκπροσώπων του Τύπου της Θεσσαλονίκης.
Η ημέρα της υλοποίησης της κλήτευσης ήταν το 

Σάββατο 2 Σεπτεμβρίου 2023, στην οποία παραβρέ-
θηκαν και τίμησαν με την παρουσία τους, αποδεχόμε-
νοι την πρόσκληση, δημοσιογράφοι των Μ.Μ.Ε. της 
συμπρωτεύουσας. Ημέρα της τελευταίας παράστασης 
στο αρχαίο θέατρο Δίου.
Παράλληλα ο ΟΡ.ΦΕ.Ο. προσκάλεσε τιμητικά στο 

ευχαριστήριο γεύμα και τους εκπροσώπους των Μέ-
σων Μαζικής Επικοινωνίας της Πιερίας, εκφράζοντας 
για μια ακόμα φορά τις ευχαριστίες για τη συμβολή 
τους στην ενημέρωση του κοινού περί του έργου του 
Οργανισμού και τούτο το καλοκαίρι και όχι μόνο.
Η αντιπροσωπεία των δημοσιογράφων της Θεσ-

σαλονίκης, ξεναγήθηκε στην Ιερή Μονή του Αγίου 
Διονυσίου και στο παρακείμενο Κέντρο Πληροφόρη-
σης Μονάδας Διαχείρισης Εθνικού Πάρκου Ολύμπου, 
καθώς στο Μουσείο και το Αρχαιολογικό Πάρκο του 
Δίου. Ως επίσης και μια επίσκεψη στο παραλιακό μέ-
τωπο της Πιερίας.

Το βράδυ παρακολούθησε το μουσικό αφιέρωμα του 
Φεστιβάλ Ολύμπου, παραγωγή με αφορμή τα εκατό 
χρόνια από τη γέννηση της Μαρίας Κάλλας, και στο 
δεύτερο μέρος το ορατόριο «Άξιον Εστί»
Νωρίτερα, το μεσημέρι όλοι μαζί οι δημοσιογράφοι 

(Πιερίας και Θεσσαλονίκης) στη διάρκεια του γεύμα-
τος στα Πλατανάκια Δίου, είχαν να πουν πολλά. Τόσο 
για το Φεστιβάλ Ολύμπου, για τα τρέχοντα θέματα 
της επικαιρότητας, για τα ζητήματα του κλάδου, για 
τον τουρισμό και τα πολιτιστικά της Πιερίας.
Υποδεχόμενος και ευχαριστώντας την δημοσιογρα-

φική οικογένεια, ο Πρόεδρος του Οργανισμού Φεστι-
βάλ Ολύμπου Γρηγόρης Παπαχρήστος προέβη στον 
απολογισμό των όσων υλοποιήθηκαν στην 52η χρονιά 
του θεσμού, με έμφαση στο πολυποίκιλο θεματολό-

γιο των παραστάσεων του, καθώς στα λειτουργικά 
θέματα του Φεστιβάλ, αλλά και κυρίως στη συμβολή 
του στην ανάδειξη των ιστορικών και αρχαιολογικών 
τόπων της Πιερίας και στην προβολή του Νομού. 
Εκθείασε τη συνεισφορά των συν διοργανωτών, των 
χορηγών και των εθελοντών.
Από πλευράς Οργανισμού ήταν παρόντα τα διοικη-

τικά μέλη, Ραφαήλ Μετενίδης-υπεύθυνος χορηγιών, 
χρηματοδοτικών προγραμμάτων και διεθνών συνερ-
γασιών, Περικλής Χατζηγιάννης-επικοινωνίας και η 
συνεργάτης του γραφείου τύπου, δημοσιογράφος 
Ηρώ Τζημίκα.
Επίσης παραβρέθηκε στην κοινή συνάντηση των 

δημοσιογράφων και ο εκ της Πιερίας διεθνούς φήμης 
πιανίστας, Πάρις Τσενίκογλου.

ΟΡ.ΦΕ.Ο.

Η φιλοξενία, η ξενάγηση – ενημέρωση 
και το ευχαριστήριο γεύμα στους δημοσιογράφους 

των Μ.Μ.Ε. Θεσσαλονίκης και Πιερίας

Η ενότητα «Λόγου και τέχνης παίδευσις» οργανώ-
νεται για έκτη συνεχή χρονιά από την Καλλιτεχνική 
Επιτροπή του Φεστιβάλ Ολύμπου και το «Εργαστή-
ριο Πολυτροπικών Δραστηριοτήτων “Deep Eyes”» 
(Ε.Π.Δ.) του Οργανισμού Φεστιβάλ Ολύμπου (ΟΡ.
ΦΕ.Ο.). Περιλαμβάνει εκπαιδευτικές και καλλιτεχνικές 
δράσεις, όπως θεατρικές παραστάσεις και βιωματικά 
εργαστήρια τέχνης. Οι φετινές δράσεις είχαν τίτλο: 
«PROJECT BERNARDA ALBA» και ήταν αφιερωμένες 
στον Ισπανό ποιητή Federico García Lorca (1898-
1936).
Την Τρίτη 29 και την Τετάρτη 30 Αυγούστου 2023 

στο Κέντρο Ευρωπαϊκών Ψηφιδωτών του Δίου οι 
νέοι/ες του Ε.Π.Δ. του ΟΡ.ΦΕ.Ο. παρουσίασαν τη 
θεατρική παράσταση «Το σπίτι της Μπερνάρντα Άλ-
μπα» του Φεδερίκο Γκαρθία Λόρκα. Η θεατρική πα-
ράσταση (με δύο διανομές) ήταν το αποτέλεσμα της 
δραματουργικής επεξεργασίας που πραγματοποίησε 
το Ε.Π.Δ. στη διάρκεια ενός ετήσιου εκπαιδευτικού 
και καλλιτεχνικού project. Οι νέοι/ες του Ε.Π.Δ. προ-
σέγγισαν το θεατρικό κείμενο με νέα δραματουργική 
ματιά εντάσσοντας προσωπικές βιωματικές εμπειρίες 
και προσαρμόζοντας την ενδυματολογική και σκηνική 
του παρουσίαση στη σύγχρονη πραγματικότητα.
Η νέα αυτή ερμηνευτική ματιά εκφράστηκε με τις 

σκηνικές προσαρμογές και κυρίως με την εισαγωγή 
εμβόλιμων διαλόγων ανάμεσα στις ηρωίδες και στον 
ποιητή, ο οποίος συμμετείχε στη σκηνική παρουσί-
αση. Το πρωτότυπο αυτό αφηγηματικό τέχνασμα 

έδωσε «φωνή» στις ηρωίδες για να διεκδικήσουν από 
τον συγγραφέα μια διαφορετική εξέλιξη της πλοκής, 
η οποία θα άλλαζε την τραγική τους μοίρα που είναι 
εγκλωβισμένη στις έμφυλες συμβάσεις της γυναικείας 
τους ταυτότητας.
Διεκδικούν την κάθαρση κι ένα τέλος επαναστατικό 

κι όχι αυτοκαταστροφικό. Στην ουτοπική αυτή διεκ-
δίκηση οι ηρωίδες, με προεξάρχουσα την πλέον τρα-
γική και διφορούμενη μορφή της Αδέλας, εκφράζουν 
τα επιχειρήματά τους ψυχογραφώντας τις ασυνείδη-
τες προθέσεις του ποιητή αλλά και τις δικές τους. Το 
αφηγηματικό παράδοξο είναι ότι οι ηρωίδες στερού-
νται πραγματικού «εαυτού».
Εκφράζονται, όμως, μέσω του «εαυτού» των ηθο-

ποιών που συγγράφουν τους διαλόγους προβάλλο-
ντας τα δικά τους βιώματα στα αντίστοιχα των ρόλων 
που ενσαρκώνουν. Τελικά το έργο θα συνεχιστεί με 
την καθιερωμένη του πλοκή –όπως άλλωστε αποφα-
σίζει επιτακτικά και ο ίδιος ο ποιητής— ωστόσο, οι 
ηθοποιοί διεκδικούν με αξιώσεις το δικαίωμα της προ-
σωπικής τους κάθαρσης και χειραφέτησης.
Το πολυπληθές κοινό που παρακολούθησε τις δύο 

παραστάσεις αποδεικνύει, όπως δήλωσε και ο Πρόε-
δρος του ΟΡ.ΦΕ.Ο. κ. Γρηγόρης Παπαχρήστος, ότι η 
νεανική ομάδα του Ε.Π.Δ. στην πολύχρονη πια πορεία 
της υπό την καθοδήγηση του Νικολάου Γραίκου δι-
αθέτει ιδιαίτερη καλλιτεχνική φυσιογνωμία, η οποία 
ενισχύει την πολιτισμική δυναμική του Φεστιβάλ 
στους νέους ανθρώπους.
Ιδιαίτερο ενδιαφέρον είχε το εισαγωγικό ηχοτοπίο, 

το οποίο συνέθεσε ειδικά για την παράσταση ο sound 
artist Δημήτρης Μπάκας, με βάση ηχητικά σπαράγμα-
τα από την κιναισθητική προετοιμασία του έργου. Ευ-
ρηματική ήταν και η σκηνική διαμόρφωση του χώρου 
η οποία έγινε από τα μέλη του «Εργαστηρίου» με τη 
μορφή διαδραστικής installation.
Τα βιωματικά εργαστήρια
Όπως προαναφέραμε, η παράσταση «Το σπίτι της 

Μπερνάρντα Άλμπα» εντασσόταν στην ενότητα «Λό-
γου και Τέχνης παίδευσις» του 52ου Φεστιβάλ Ολύ-
μπου που περιλάμβανε και τα παρακάτω βιωματικά 
εργαστήρια:
(α) Εργαστήριο μουσικής με τίτλο «Παραδοσιακές 

μουσικές της Μεσογείου» και εμψυχωτή τον πολύ-
πλευρο μουσικό Δημήτρη Καραμούζα, ο οποίος διαθέ-
τει πολύχρονη εμπειρία στην οργανική παραδοσιακή 
μουσική και άριστη γνώση της δυτικής μουσικής. Ο 
Δ. Καραμούζας είναι τακτικός συνεργάτης του Ε.Π.Δ. 
και έχει πραγματοποιήσει τα προηγούμενα χρόνια πα-
ρόμοια βιωματικά εργαστήρια, όπως για παράδειγμα 
το 2021 το εργαστήριο με τίτλο «Γνωριμία με τα πα-
ραδοσιακά όργανα» και το 2022 με τίτλο: «Εισαγωγή 
στο πολυφωνικό τραγούδι».
(β) Εργαστήριο θεάτρου με τίτλο: «Σύγχρονες δρα-

ματουργικές οπτικές της γυναικείας ταυτότητας στο 
έργο του Λόρκα». Πραγματοποιήθηκε το Σάββατο 
19 Αυγούστου 2023 με εμψυχώτριες την ηθοποιό 
Ιφιγένεια Καραμήτρου και τη μουσικό Λίνα Ζάχαρη 
που συζήτησαν με τις/τους νέες/ους του Ε.Π.Δ. τον 
σύγχρονο προβληματισμό για την ερμηνεία της γυ-
ναικείας ταυτότητας στο θεατρικό έργο του Λόρκα. Οι 
καλλιτέχνιδες ανέλυσαν το σκεπτικό τους για τη δρα-
ματουργική επεξεργασία της θεατρικής παράστασης 
«Γέρµα – el cuerpo muerto», που αποτελεί διασκευή 
της «Γέρµας» του Λόρκα, την οποία παρουσίασαν το 
ίδιο βράδυ στο Ρωμαϊκό Ωδείο του Δίου στο πλαίσιο 
του 52ου Φεστιβάλ Ολύμπου.
(γ) Εργαστήριο ηχοτοπικής με τίτλο: «Συνθέτοντας 

μουσικά περιβάλλοντα ηχοτοπίου» πραγματοποιήθηκε 
το Σάββατο 26 Αυγούστου 2023 από τον συνθέτη 
και sound artist Δημήτρη Μπάκα. Ο καλλιτέχνης αρ-
χικά ανέλυσε βασικές έννοιες της ηλεκτροακουστικής 
μουσικής, όπως τι είναι ήχος και ποια είναι έννοια της 
αίσθησης και της αντίληψης του ήχου, ποια είναι η 
γενεαλογία του όρου «ακουστική οικολογία», όπως 
αναλύθηκε από τον Καναδό συνθέτη Murray Schafer 
τη δεκ. του ’70, και πώς ορίζεται ένα «ηχοτοπίο», 
ποια είναι η σημασία των όρων «ηχητικό γεγονός», 
«ηχητικό σήμα», «ηχητικό σημείο (ηχόσημο)», «ηχο-
ρύπανση» κ.ά. Στη συνέχεια αναφέρθηκε σε πρακτι-
κές διαδικασίες σύνθεσης μουσικών ηχοτοπίων και 
ειδικότερα στο μουσικό ηχοτοπίο το οποίο συνέθεσε 
για τη θεατρική παράσταση του Ε.Π.Δ. «Το σπίτι της 
Μπερνάρντα Άλμπα».
Υπεύθυνος εκπαιδευτικών και καλλιτεχνικών δράσε-

ων: Νικόλαος Γραίκος

52ο ΦΕΣΤΙΒΑΛ ΟΛΥΜΠΟΥ-ΚΕΝΤΡΟ ΕΥΡΩΠΑΪΚΩΝ ΨΗΦΙΔΩΤΩΝ ΔΙΟΥ

Ολοκληρώθηκαν οι δράσεις της ενότητας 
«Λόγου Τέχνης-Παίδευσις» με τη θεατρική παράσταση 

«Το σπίτι της Μπερνάρτα Άλμπα»
ΑΠΟ ΤΟ ΕΡΓΑΣΤΗΡΙΟ ΠΟΛΥΤΡΟΠΙΚΩΝ ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΩΝ ΤΟΥ ΟΡ.ΦΕ.Ο.
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Με αφορμή τη συμπλήρωση 100 χρόνων από τη 
«Συνθήκη της Λωζάνης», οι «Φίλοι Μουσείου Πόλης 
Κατερίνης ΑΜΚΕ» σε συνεργασία με την Περιφε-
ρειακή Ενότητα Πιερίας και τον ΟΠΠΑΠ του Δήμου 
Κατερίνης διοργανώνουν επιστημονικό συνέδριο με 
αντικείμενο την ιστορία και τη μνήμη των προσφυγι-
κών πληθυσμών που μετακινήθηκαν υποχρεωτικά ή 
εθελούσια στην περιοχή της Πιερίας.
Σκοπός του συνεδρίου είναι να αναδείξει διαφορε-

τικές πτυχές του προσφυγικού ζητήματος, το οποίο 
απασχόλησε και απασχολεί ακόμη την ελληνική κοι-
νωνία και την επιστημονική έρευνα. Για το συγκεκρι-
μένο θέμα έχουν αφιερωθεί πολλές μελέτες, συνέδρια 
και ημερίδες σε όλη τη χώρα ήδη από την περασμένη 
χρονιά, ωστόσο στην Πιερία η έρευνα αλλά και η 
σχετική βιβλιογραφία δεν έχουν επιδείξει σημαντικά 
αποτελέσματα. Ακόμη περισσότερο, δεν έχει ασχο-
ληθεί με το συγκεκριμένο ζήτημα καμία επιστημονική 
εκδήλωση πέρα από μεμονωμένες ομιλίες και αφιε-
ρώματα γενικού ενδιαφέροντος για τη Μικρασιατική 
Καταστροφή ή τη Γενοκτονία των Ελλήνων του μι-
κρασιατικού χώρου.
Ως εκ τούτου, μέσα από το συνέδριο επιχειρείται να 

καλυφθεί μια ιστοριογραφική ανάγκη που θα προσφέ-
ρει γνώσεις και κίνητρα για περισσότερη εμβάθυνση 
σε ένα κρίσιμο ζήτημα για την Πιερία, καθώς υποδέ-
χτηκε τόσο μετά το 1923, όσο και πρόσφατα, μετά 
το 2015, μεγάλους αριθμούς προσφύγων.
Διαδικασία υποβολής προτάσεων
Οι προτάσεις που θα υποβληθούν να απευθύνονται 

στην Οργανωτική και Επιστημονική Επιτροπή του 
Συνεδρίου και να αποστέλλονται ηλεκτρονικά στη 
διεύθυνση frimuseokat@gmail.com με τη θεματική 
επισήμανση «Πρόταση εισήγησης για το συνέδριο 
Πρόσφυγες στην Πιερία: Ένας αιώνας μνήμης».
Καταληκτική ημερομηνία υποβολής των προτάσεων 

ορίζεται η 31η Οκτωβρίου 2023.
Στην πρόταση να περιλαμβάνονται:
- Ο τίτλος και η περίληψη της ανακοίνωσης (έως 

300 λέξεις)
- Σύντομο βιογραφικό σημείωμα και στοιχεία επικοι-

νωνίας του συγγραφέα με περιγραφή της τρέχουσας 
ιδιότητας
Η πρόσκληση απευθύνεται σε ερευνήτριες και ερευ-

νητές από διαφορετικά πεδία, ανεξάρτητα από την 
ακαδημαϊκή ή όχι προέλευσή τους.
Η τελική επιλογή των ανακοινώσεων που θα συμπε-

ριληφθούν στο πρόγραμμα του Συνεδρίου θα γνω-
στοποιηθεί σε όλους τους συμμετέχοντες με e-mail 
το αργότερο έως τις 15 Νοεμβρίου 2023.
Στόχος της Οργανωτικής και Επιστημονικής Επιτρο-

πής είναι η έκδοση των Πρακτικών του Συνεδρίου, 
ώστε να αποτελέσει σημαντική βιβλιογραφική παρα-
καταθήκη για την τοπική ιστορία της Πιερίας.
Η οργανωτική επιτροπή προσφέρεται να συνεπι-

κουρήσει τις συμμετέχουσες και τους συμμετέχοντες 
στην εύρεση δωματίων στην Κατερίνη.
Ενδεικτική θεματολογία του συνεδρίου: «Πρό-

σφυγες στην Πιερία: Ένας αιώνας μνήμης»
1. ΙΣΤΟΡΙΑ
• Πώς φτάσαμε στην προσφυγιά. Το προσφυγικό 

ζήτημα στο πλαίσιο της εθνικής και της διεθνούς του 
διάστασης
• Η εκλογική συμπεριφορά και η πολιτική εκπροσώ-

πηση των προσφύγων
• Οι πρόσφυγες της Πιερίας στη δίνη του πολέμου. 

Η κρίσιμη δεκαετία του ‘40
2. ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΣ
• Σωματειακή οργάνωση, πολιτιστική δραστηριότητα 

και διαχείριση της πολιτισμικής κληρονομιάς των προ-
σφύγων (μουσεία και λαογραφικές συλλογές, χορός, 
τραγούδι, θέατρο, παραστατικές τέχνες, αθλητισμός 
και διασκέδαση, γαστρονομία και διατροφή)
• Οι πρόσφυγες στη λογοτεχνία
3. ΜΝΗΜΗ
• Οι πρόσφυγες στην τοπική και τη δημόσια ιστορία 

της Πιερίας: Όψεις της προσφυγικής εγκατάστασης 
μέσα από τα αρχεία και τη βιβλιογραφία. Εκδόσεις 
(Νίκη χωρίς ρομφαία κλπ), εφημερίδες (Ρωμανία 
κλπ), περιοδικά, μνημεία, οδόνυμα, επέτειοι, δημόσιες 
εκδηλώσεις
• Πρόσφυγες και προφορική ιστορία: Η μεταβίβαση 

της προσφυγικής μνήμης
4. ΟΙΚΟΝΟΜΙΑ
• Η συμβολή των προσφύγων στην τοπική οικονο-

μία και κοινωνία
• Οι πρόσφυγες και ο καπνός. Καπνοκαλλιέργεια, κα-

πναποθήκες και Καπνικός Σταθμός
5. ΧΩΡΟΣ ΚΑΙ ΑΡΧΙΤΕΚΤΟΝΙΚΗ
• Η εγκατάσταση των προσφύγων στην Πιερία: Οι 

διαδρομές των προσφύγων, η ανθρωπογεωγραφία 
της εγκατάστασης, το νομοθετικό πλαίσιο, ο ρόλος 
της Ε.Α.Π, τόποι εγκατάστασης και συνοικισμοί
• Η αρχιτεκτονική των τόπων εγκατάστασης των 

προσφύγων στην Πιερία. Οικιστικές ιδιαιτερότητες και 
κτιριακός σχεδιασμός
6. ΚΟΙΝΩΝΙΑ
• Πρόσφυγες και γηγενείς
• Ταξικοί διαχωρισμοί και κοινωνικές ανισότητες με-

ταξύ των προσφύγων
• Η κινητικότητα των προσφύγων στην εκπαίδευση, 

την εργασία, την κοινωνία

• Προσφυγικές θρησκευτικές ομάδες στην Πιερία
• Η έμφυλη διάσταση του προσφυγικού. Συγκρότη-

ση και επιτέλεση της γυναικείας προσφυγικής ταυτό-
τητας
7. ΟΙ ΑΛΛΟΙ ΠΡΟΣΦΥΓΕΣ
• Μουσουλμάνοι πρόσφυγες από την Πιερία στην 

Τουρκία και Μπεχτασίδες από την Κατερίνη στην Αλ-
βανία- Η αντίστροφη πορεία
• Πρόσφυγες της τελευταίας δεκαετίας στην Πιερία. 

Ιστορικό πλαίσιο, υποδοχή, εγκατάσταση, μετακίνηση
Παράλληλες εκδηλώσεις
Παράλληλες εκθεσιακές και καλλιτεχνικές δράσεις 

(έκθεση τεκμηρίων, installations, performances κ.ά) 
εμπνευσμένες από το ίδιο θέμα: «Πρόσφυγες στην 
Πιερία: Ένας αιώνας μνήμης», στοΝ χώρο της πρώην 
Αστικής Σχολής Αικατερίνης.
Η Επιστημονική και Οργανωτική Επιτροπή
Δορδανάς Στράτος, Επίκουρος Καθηγητής Τμήματος 

Ιστορίας και Αρχαιολογίας Αριστοτελείου Πανεπι-
στημίου Θεσσαλονίκης Χατζηκυριακίδης Κυριάκος, 
Επίκουρος Καθηγητής Έδρας Ποντιακών Σπουδών 
Αριστοτελείου Πανεπιστημίου Θεσσαλονίκης Κυριακί-
δης Θεοδόσης, Διδάκτορας Νεότερης και Σύγχρονης 
Ιστορίας Α.Π.Θ, Επιστημονικός Συνεργάτης Έδρας 
Ποντιακών Σπουδών Αγτζίδης Βλάσης, Διδάκτορας 
Νεότερης και Σύγχρονης Ιστορίας Α.Π.Θ Γραίκος Νί-
κος, Διδάκτορας Ιστορίας Τέχνης Α.Π.Θ, Συντονιστής 
Εκπαιδευτικού Έργου στην Πρωτοβάθμια Εκπαίδευση 
Παπαγεωργίου Πάρις, Διδάκτορας Ιστορίας και Αρχαι-
ολογίας Α.Π.Θ, Καθηγητής Μέσης Εκπαίδευσης Χρυ-
σοχοΐδου Μαρία, Προϊσταμένη Γ.Α.Κ – Τμήμα Γ.Α.Κ 
Ν.Πιερίας, μέλος Φ.Μ.Π.Κ ΑΜΚΕ Κάλφας Αντώνης, 
Φιλόλογος – Συγγραφέας, Ιδρυτικό μέλος Φ.Μ.Π.Κ 
ΑΜΚΕ, Ελευθεριάδου Σοφία, Φιλόλογος – Δ/ντρια 
Σχολικής Μονάδας, Ιδρυτικό μέλος Φ.Μ.Π.Κ ΑΜΚΕ, 
Κώρης Πέτρος, Υποψήφιος Διδάκτορας Νεότερης & 
Σύγχρονης Ιστορίας Α.Π.Θ, μέλος Φ.Μ.Π.Κ ΑΜΚΕ 
Μανιάτη Βίκη, Αρχιτέκτων, Μέλος Διαχ/κής Επιτροπής 
Φ.Μ.Π.Κ ΑΜΚΕ Παρασκευαΐδου Σταυρούλα, Μηχανι-
κός Τ.Ε, Μέλος Διαχ/κής Επιτροπής Φ.Μ.Π.Κ ΑΜΚΕ 
Σιβρής Περικλής, Εκπαιδευτικός, Απόφοιτος Ιστορίας, 
Αρχαιολογίας και Διαχείρισης Πολιτισμικών Αγαθών, 
Ιδρυτικό μέλος Φ.Μ.Π.Κ ΑΜΚΕ Ποικιλίδης Γιάννης, 
Ερευνητής Τοπικής Ιστορίας, Μέλος Διαχ/κής Επιτρο-
πής Φ.Μ.Π.Κ ΑΜΚΕ
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Πρόσκλησης υποβολής ανακοινώσεων για το συνέδριο 
«Πρόσφυγες στην Πιερία: Ένας αιώνας μνήμης»

ΠΡΟΘΕΣΜΙΑ ΥΠΟΒΟΛΗΣ ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΕΩΝ: 31 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ 2023

Οι εγγραφές στα τμήματα χορευτικού της Εστίας Πιερίδων Μουσών Κατερίνης συνε-
χίζονται κανονικά. Όσοι ενδιαφέρονται να εγγραφούν, μπορούν να προσέλθουν στα 
γραφεία της Εστίας, Πλατεία Πολιτισμού 1, Δευτέρα έως Παρασκευή και ώρες 18:00-
20:00 ή να επικοινωνήσουν τηλεφωνικά με:
Αστέριος Τόσκας, έφορος χορευτικού, τηλ. 6970151617
Βάσω Νατσιοπούλου, τηλ. 9948876651
Κατά τη χορευτική περίοδο 2023-2024 θα λειτουργήσουν τμήματα στις εξής κατη-

γορίες:
Παιδικό - νεανικό κάθε Δευτέρα και Τετάρτη 18:00-19:00 με τον κ. Χρήστο Λυκεσά
Ενηλίκων κάθε Δευτέρα και Τετάρτη 19:00-20:00 επίσης με τον κ. Χρήστο Λυκεσά

Το πρόγραμμα των παλαιότερων μελών και συνεργατών 
του χορευτικού θα μείνει ως έχει ήδη προγραμματιστεί 
μέχρι την ολοκλήρωση των παραστάσεων στις 23 Σε-
πτεμβρίου και μετά θα συνεχίσει κάθε Τρίτη και Πέμπτη.
Το χορευτικό ρεπερτόριο περιλαμβάνει και καλύπτει 

αντιπροσωπευτικούς χορούς και τραγούδια από όλες τις 
περιοχές της Ελλάδας και την Ελληνική λαϊκή Παράδοση.

ΕΣΤΙΑ ΠΙΕΡΙΔΩΝ ΜΟΥΣΩΝ

Συνεχίζονται οι εγγραφές 
για τα χορευτικά τμήματα

Ο Οργανισμός Φεστιβάλ Ολύμπου, ανταποκρινόμενος στις ανάγκες των πλημ-
μυροπαθών, για τρόφιμα, φάρμακα και είδη καθαριότητας, δραστηριοποιήθηκε 
έγκαιρα και απέστειλε μέσω της Εθελοντικής Ομάδας Κατερίνης, δέματα με τα 
προαναφερόμενα προϊόντα.
Το πρωί της Παρασκευής 8 Σεπτεμβρίου 2023, ο Πρόεδρος του ΟΡΦΕΟ Γρηγό-

ρης Παπαχρήστος, συνοδευόμενος 
από εθελοντές του Οργανισμού, μετέ-
φερε τα προϊόντα στον χώρο συγκέ-
ντρωσης του Καπνικού Σταθμού. Εκεί 
εκτός της παράδοσης είχε και σύντο-
μη συνεργασία με τον υπεύθυνο της 
Εθελοντικής Ομάδας Ηλία Τσολακίδη.
Απέδειξε για μια ακόμα φορά στην 

πράξη την ευαισθησία των ανθρώπων 
του πολιτισμού στα ζητήματα των 
αναγκών του κοινωνικού συνόλου.

Αποστολή βοήθειας 
στους πλημμυροπαθείς 

από τον ΟΡ.ΦΕ.Ο.
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Σε μήνυμά του για την έναρξη της 
σχολικής χρονιάς ο Βουλευτής Πιερίας 
κ. Σπύρος Κουλκουδίνας ανέφερε τα 
εξής:
Μια ακόμη σχολική χρονιά ξεκινάει. 

Αφετηρία μιας νέας δημιουργικής πε-
ριόδου για μάθηση και γνώση. Θέλω 
να ευχηθώ σε όλες τις μαθήτριες και 
τους μαθητές της Πρωτοβάθμιας και 
Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης, υγεία, 
δύναμη και μια γόνιμη και αποδοτική 
σχολική χρονιά.
Εύχομαι στους εκπαιδευτικούς, κάθε 

επιτυχία στο δύσκολο και σπουδαίο 
έργο τους και τους διαβεβαιώνω ότι η 
πολιτεία θα είναι στο πλευρό της εκ-
παιδευτικής και μαθητικής κοινότητας.
Εύχομαι ολόψυχα σε όλους, δημιουργική διάθεση και μια καλή και δημιουργι-

κή σχολική χρονιά.

Μήνυμα του Βουλευτή 
Πιερίας Σπ. Κουλκουδίνα 

για την έναρξη 
της νέας σχολικής χρονιάς

Σε μήνυμα του Βουλευτής Πιερίας κ. Φώ-
ντα Μπαραλιάκου για την έναρξη της σχολι-
κής χρονιάς αναφέρονται τα εξής:
Αγαπητοί μαθητές,
Αγαπητοί λειτουργοί της εκπαίδευσης,
Αγαπητοί γονείς,
Η έναρξη κάθε σχολικής χρονιάς στέλνει 

ένα μήνυμα ελπίδας και αισιοδοξίας.
Μετά το απαραίτητο καλοκαιρινό διάλειμμα, 

η νέα γενιά της χώρας μας επιστρέφει στα 
θρανία και στους γνώριμους ρυθμούς της 
διδασκαλίας, της μελέτης, της εκπαίδευσης.
Στο πλευρό των παιδιών μας, άξιοι καθο-

δηγητές τους οι εκπαιδευτικοί μας, που θα 
στηρίξουν τις προσπάθειές τους με τον καλό 
λόγο, το χαμόγελο, την ευγενική προτροπή.
Η Πολιτεία, από την πλευρά της, έχει μεριμνήσει για την έγκαιρη αποστολή 

των βιβλίων και την στελέχωση σε διδακτικό προσωπικό στις εκπαιδευτικές μο-
νάδες της χώρας.
Η σκέψη μας, αναπόφευκτα, αυτές τις ημέρες είναι στραμμένη στους μαθη-

τές της Θεσσαλίας. Οι πρόσφατες φυσικές καταστροφές δεν θα επιτρέψουν το 
άνοιγμα των σχολείων για τον αγιασμό. Πολύ σύντομα, όμως, θα επανέλθουν 
στο γνώριμο σχολικό περιβάλλον.
Η εκπαίδευση χτίζει το μέλλον και αποτελεί την πιο σημαντική επένδυση για 

όλους μας. Τις πιο θερμές ευχές μου για μια καλή και δημιουργική σχολική χρο-
νιά.

Μήνυμα του Βουλευτή 
Πιερίας Φ. Μπαραλιάκου 

για την έναρξη 
της σχολικής χρονιάς

Σε μήνυμα του Βουλευτή Πιερίας κ. Κομνηνού 
Δελβερούδη για την έναρξη της νέας σχολικής 
χρονιάς αναφέρονται τα εξής:
Αγαπητοί μαθητές και αγαπητές μαθήτριες, 

αγαπητοί συνάδελφοι εκπαιδευτικοί, γονείς και 
κηδεμόνες, με τη Χάρη του Θεού, μια νέα σχο-
λική χρονιά ξεκινάει, με ελπίδες και όνειρα για 
τα παιδιά, γεμάτη προκλήσεις, αλλά και προσ-
δοκίες, για τη νεολαία μας και την εκπαιδευτική 
κοινότητα.
Καλή φώτιση στα παιδιά μας, διότι η ουσιαστι-

κή μόρφωση προϋποθέτει δίψα και όρεξη για 
εποικοδομητική γνώση που έχει ως οδοδείκτες 
κατάλληλα πρότυπα και ιδανικά. Καλή επιτυχία 
στους συναδέλφους, οι οποίοι μέσα από τον 
απαιτητικό ρόλο του εκπαιδευτικού, καλούνται 
για μια ακόμα χρονιά να εμπνεύσουν τους μα-
θητές τους.
Καλή δύναμη σε γονείς και κηδεμόνες, τους ακούραστους συμπαραστάτες 

στις προσπάθειες των παιδιών τους.

Μήνυμα του Βουλευτή 
Πιερίας Κ. Δελβερούδη 
με αφορμή την έναρξη 

της νέας σχολικής χρονιάς

Σε μήνυμά του για τη νέα 
σχολική χρονιά ο Δήμαρ-
χος Κατερίνης κ. Κώστας 
Κουκοδήμος ανέφερε τα 
εξής:
Με αισιοδοξία, όνειρα και 

ελπίδα ξεκινά ένα ακόμη 
σχολικό έτος για μαθητές, 
εκπαιδευτικούς και γονείς. 
Οι Σχολικές Επιτροπές και 
η Τεχνική Υπηρεσία του 
Δήμου Κατερίνης, αξιοποί-
ησαν τις θερινές διακοπές 
για τη συντήρηση των 
σχολικών συγκροτημάτων ώστε η σχολική χρονιά να ξεκινήσει με τις καλύτερες 
προϋποθέσεις.
Όπως κάθε νέα χρονιά στο σχολείο έτσι και η φετινή είναι ιδιαίτερη για τους 

μαθητές της Α’ Δημοτικού, καθώς και της Γ’ Λυκείου. Για τους πρώτους ξεκινά 
ένα ταξίδι γνώσεων και μάθησης, για τους δεύτερους –στο τέλος της- κλείνει 
ένας κύκλος και ανοίγονται νέες προοπτικές.
Στους μαθητές εύχομαι να αξιοποιήσουν την ευκαιρία για περισσότερη γνώ-

ση. Στους εκπαιδευτικούς να είναι υγιείς ώστε να επιτελέσουν με συνέπεια το 
σπουδαίο έργο τους.
Ο Δήμος Κατερίνης, θα συνεχίσει να είναι δίπλα στη σχολική κοινότητα για να 

αντιμετωπίσει σε συνεργασία και με τους Συλλόγους Γονέων κάθε ζήτημα που 
τυχόν προκύψει.

Μήνυμα του Δημάρχου 
Κατερίνης Κ. Κουκοδήμου 
για τη νέα σχολική χρονιά

Σε μήνυμά της για την 
έναρξη της νέας σχολικής 
χρονιάς η Αντιπεριφερειάρ-
χης Πιερίας κ. Σοφία Μαυ-
ρίδου ανέφερε τα εξής:
Ήχησε στις σχολικές μο-

νάδες το πρώτο κουδούνι, 
σηματοδοτώντας και την 
επίσημη πρώτη ημέρα της 
νέας σχολικής χρονιάς. Μια 
νέα σχολική χρονιά γεμάτη 
όνειρα, φιλοδοξίες, επιθυ-

μία για έργο και αληθινή πρόοδο!
Είναι μια πολύ σημαντική ημέρα, διότι η Παιδεία και 

η Νέα Γενιά της Πιερίας αποτελεί βασική προτεραι-
ότητα για εμένα προσωπικά ως Αντιπεριφερειάρχη 
αλλά και για τoν Περιφερειάρχη μας Απόστολο Τζιτζι-
κώστα.
Στους μαθητές και τις μαθήτριες του τόπου μας, 

εύχομαι το φετινό ταξίδι να τους οδηγήσει πιο κοντά 
στους στόχους και στα όνειρά τους. Να είναι δημι-
ουργικό και γεμάτο με νέες γνώσεις, εμπειρίες και 
αξέχαστες, χαρούμενες σχολικές στιγμές.
Παράλληλα εύχομαι στους γονείς καλή δύναμη και 

κάθε προσωπική και οικογενειακή ευτυχία και στους 
εκπαιδευτικούς μας δύναμη, αισιοδοξία, έμπνευση και 
αντοχές στο δύσκολο παιδαγωγικό τους έργο.
Όλοι μαζί θα συνεργαστούμε δημιουργικά σε αυτό 

το ταξίδι για μια Παιδεία που θα κάνει την κοινωνία 
μας καλύτερη και το μέλλον πιο φωτεινό!
Διότι η Παιδεία αποτελεί τον ακρογωνιαίο λίθο, το 

θεμέλιο και την ελπίδα της κοινωνίας μας, διαμορφώ-
νοντας ολοκληρωμένες προσωπικότητες με ήθος και 
αξίες.
Εύχομαι από καρδιάς σε όλους καλή σχολική χρονιά 

με υγεία, επιτυχίες και δύναμη!

Μήνυμα Αντιπεριφερειάρχη 
Πιερίας Σ. Μαυρίδου 

για την έναρξη 
της νέας σχολικής χρονιάς
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Το «πρώτο κουδούνι χτύπησε» σηματοδοτώντας με 
την τέλεση του καθιερωμένου αγιασμού, την έναρξη 
της σχολικής περιόδου 2023 – 2024, για τα σχολεία 
του Δήμου Κατερίνης.
Ο Δήμαρχος Κώστας Κουκοδήμος, παρέστη στην 

τελετή αγιασμού και πιο συγκεκριμένα επισκέφθηκε 
διαδοχικά το Δημοτικό Σχολείο Χράνης, καθώς και το 
Δημοτικό Σχολείο Κορινού. Ο Δήμαρχος, παρουσία 
και μελών των τοπικών συμβουλίων της περιοχής, ευ-
χήθηκε σε μαθητές, γονείς και εκπαιδευτικούς: «καλή 
και αποδοτική σχολική χρονιά επισημαίνοντας ότι η 
Δημοτική Αρχή και οι υπηρεσίες του Δήμου, σε συ-
νεργασία με τους εκπαιδευτικούς και τους συλλόγους 
γονέων – κηδεμόνων βρίσκονται πάντα δίπλα τους, 
προκειμένου να εξασφαλίσουν τις καλύτερες δυνατές 
συνθήκες εκπαίδευσης για όλους τους μαθητές».
Παράλληλα, όπως ανέφερε ο κ. Κουκοδήμος: «Οι 

Σχολικές Επιτροπές και η Τεχνική Υπηρεσία του Δήμου 
Κατερίνης, αξιοποίησαν τις θερινές διακοπές για τη συ-

ντήρηση των σχολικών συγκροτημάτων, ώστε η σχο-
λική χρονιά να ξεκινήσει με τις καλύτερες προϋποθέ-
σεις […] Στους μαθητές εύχομαι να αξιοποιήσουν την 
ευκαιρία για περισσότερη γνώση. 
Στους εκπαιδευτικούς να είναι υγιείς 
ώστε να επιτελέσουν με συνέπεια το 
σπουδαίο έργο τους».
Αγιασμός στα σχολεία παρου-

σία μελών της διοίκησης του 
Δήμου
Εκπροσωπώντας τη Δημοτική 

Αρχή, Αντιδήμαρχοι, Δημοτικοί 
Σύμβουλοι, Πρόεδροι των σχολικών 
επιτροπών και μέλη της διοίκησης 
παρέστησαν στην τελετή αγιασμού, 
σε όλα τα σχολεία του Δήμου Κατε-
ρίνης.
Τέλος, διαβεβαίωσαν τους διευ-

θυντές των σχολείων, ότι οι παρεμ-

βάσεις του Δήμου Κατερίνης, με προτεραιότητα σε 
θέματα ασφάλειας, υγιεινής θα συνεχιστούν από τις 
υπηρεσίες του Δήμου, όπου κρίνονται απαραίτητες.

«ΠΡΩΤΟ ΚΟΥΔΟΥΝΙ» ΜΕ ΕΥΧΕΣ ΓΙΑ ΤΟ ΦΕΤΙΝΟ ΤΑΞΙΔΙ ΓΝΩΣΕΩΝ

Στον αγιασμό των σχολείων ο Δήμαρχος Κατερίνης 
Κώστας Κουκοδήμος

Η Γ’ φάση υποβολής εκπρόθεσμων ηλεκτρονικών αιτήσεων εγγρα-
φής, ανανέωσης εγγραφής ή μετεγγραφής για ΓΕ.Λ. ή ΕΠΑ.Λ. για το 
σχολικό έτος 2023-2024 ολοκληρώνεται την Παρασκευή 15-09-2023 
και ώρα 23.59.
Επισημαίνεται, ότι κατά το χρονικό αυτό διάστημα είναι δυνατή η 

υποβολή νέων αιτήσεων, η τροποποίηση, η διαγραφή τους και η απο-
θήκευση ή/και εκτύπωσή τους μέσω της επιλογής «Οι αιτήσεις μου» 
(κουμπί επάνω δεξιά μετά την είσοδο μέσω TaxisNet).

Η εκπρόθεσμη αίτηση θα πρέπει να προσκομιστεί, με κάθε πρόσφο-
ρο τρόπο (σε έντυπη ή ηλεκτρονική μορφή), μαζί με τα απαιτούμενα 
δικαιολογητικά στον/στη Διευθυντή/-ύντρια του σχολείου, προκειμέ-
νου να διαβιβαστούν υπηρεσιακά, προς έγκριση, στον/στη Διευθυ-
ντή/-ύντρια της οικείας Δ.Δ.Ε.
Η ενημέρωση για την έγκριση ή μη της εκπρόθεσμης αίτησης πραγ-

ματοποιείται μέσω της σχολικής μονάδας ή της οικείας Δ.Δ.Ε. και όχι 
μέσω της εφαρμογής.

Ξεκίνησε η υποβολή εκπρόθεσμων ηλεκτρονικών αιτήσεων 
εγγραφής στο Εσπερινό ΕΠΑ.Λ. Κατερίνης

Τους μαθητές και τις μαθήτριες υποδέχτηκαν τη Δευτέρα 11 Σεπτεμβρίου 2023 
τα νηπιαγωγεία, δημοτικά σχολεία, γυμνάσια και λύκεια του Δήμου Δίου-Ολύμπου, 
με τον καθιερωμένο Αγιασμό, σηματοδοτώντας την έναρξη της νέας σχολικής 
χρονιάς.
Ο Δήμαρχος Δίου-Ολύμπου Βαγγέλης Γερολιόλιος παραβρέθηκε στην τελετή του 

Αγιασμού στα Γενικά Λύκεια της Κονταριώτισσας, της Λεπτοκαρυάς και του Λιτο-
χώρου.
Ευχήθηκε στους μαθητές 

το συναρπαστικό αυτό τα-
ξίδι της γνώσης να συνδυ-
αστεί παράλληλα με καλή 
διάθεση και κατάκτηση 
νέων κορυφών.
Παράλληλα υπογράμμισε 

ότι τα σχολεία του Δήμου 
προετοιμάστηκαν κατά τη 
διάρκεια του καλοκαιριού 

και υποδέχονται σήμερα μαθητές και εκπαιδευτικούς προσφέροντας ένα φιλόξενο 
περιβάλλον.

Με τον καθιερωμένο αγιασμό ξεκίνησε η νέα σχολική χρονιά 
στον Δήμο Δίου-Ολύμπου

Με αφορμή την έναρξη του σχολικού έτους, η Ένωση Γονέων και 
Κηδεμόνων Δήμου Κατερίνης εύχεται σε όλους τους μαθητές καλή 
και δημιουργική χρονιά, στους εκπαιδευτικούς κάθε βαθμίδας υπομο-
νή και αντοχή ώστε να ανταποκριθούν στο ιδιαίτερα σημαντικό έργο 

τους.
Επίσης εύχεται στα μέλη των συλλόγων γονέων και κηδεμόνων 

καλή δύναμη για μια δραστήρια χρόνια και σε κάθε γονέα και κηδε-
μόνα, υπομονή και πίστη στα παιδιά.

ΕΝΩΣΗ ΣΥΛΛΟΓΩΝ ΓΟΝΕΩΝ ΚΑΙ ΚΗΔΕΜΟΝΩΝ Δ.Ε. ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Μήνυμα για τη νέα σχολική χρονιά
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Η αδελφοποίηση των Οδοντιατρικών Συλλόγων 
Πιερίας και Πλόβντιβ Βουλγαρίας πραγματοποιήθηκε 
το πρωί του Σαββάτου 9 Σεπτεμβρίου 2023, σε μια 
όμορφη εκδήλωση που έγινε στην αίθουσα του Δημο-
τικού Συμβουλίου Κατερίνης.
Κατά τη διάρκεια της τελετής, οι Πρόεδροι των δύο 

συλλόγων Σταύρος Χριστοφορίδης, Πιερίας και Τρυ-
φών Αντόνωφ, Φιλιππούπολης, τόνισαν πως η αδελ-
φοποίηση των Οδοντιατρικών Συλλόγων έχει στόχο 
τη συνεργασία τους στον επιστημονικό και πολιτιστι-
κό τομέα, καθώς και τη διαμόρφωση προτάσεων.
Χαιρετισμό στην εκδήλωση απηύθυναν, καλωσορί-

ζοντας τους προσκεκλημένους επιστήμονες από τη 
γειτονική χώρα, ο Πρόεδρος του Δ.Σ. Κατερίνης Νίκος 
Κατανάς και η Αντιδήμαρχος Τουρισμού Μαρία Τερζί-
δου.
Παραβρέθηκαν, μεταξύ άλλων, η καθηγήτρια ενδο-

δοντίας κ. Σίλβια Ντιμιτροβα και ο κ. Μπόγκι Αντό-
νωφ, μέλος Δ.Σ. του Οδοντιατρικού Συλλόγου Φιλιπ-
πούπολης. Η μετάφραση των ομιλιών έγινε από τον 
οδοντίατρο κ. Ανδρέα Παγούρα.
Διοικητικό Συμβούλιο Οδοντιατρικού Συλλό-

γου Πιερίας
Πρόεδρος: Σταύρος Χριστοφορίδης
Αντιπρόεδρος: Μανώλης Παντελίδης,
Γενικός Γραμματέας: Αντώνης Καλλιφατίδης
Ειδικός Γραμματέας: Ανδρέας Παγούρας
Ταμίας: Τριανταφυλλιά Διαμαντοπούλου.
Μέλη: Χαρίλαος Καρατζάς, Γιώργος Μαγκατσας

Αδελφοποίηση των Οδοντιατρικών Συλλόγων Πιερίας 
και Πλόβντιβ Βουλγαρίας 

Πραγματοποιήθηκε την Πέμπτη 07/09/2023 διαδικτυ-
ακή συνάντηση με τον Δήμο Κατερίνης και την ομάδα 
του Followgreen, με σκοπό τον προγραμματισμό των 
νέων δράσεων για την επερχόμενη σχολική χρονιά.
Στη συνάντηση έλαβαν μέρος ο κ. Ιωάννης Βαρβα-

ρέζος, Προϊστάμενος του Τμήματος Καθαριότητας 
και Ανακύκλωσης, και ο κ. Δαμιανός Καλπακίδης, Επι-

στημονικός Συνεργάτης του Δήμου και η ομάδα του 
Followgreen.
Υπενθυμίζεται ότι το προηγούμενο σχολικό έτος οι 

μαθητές των Δημοτικών Σχολείων κλήθηκαν να εφαρ-
μόσουν Διαλογή στην Πηγή σε 4 ρεύματα (χαρτί, πλα-
στικό, αλουμίνιο και μπαταρίες) και τα αποτελέσματα 
των σχολείων ήταν ιδιαίτερα ενθαρρυντικά, παρά το 
σύντομο χρονικό διάστημα.
Οι δράσεις που θα τεθούν σε εφαρμογή με το έναυ-

σμα της νέας σχολικής χρονιάς είναι οι εξής:
•	 Συνέχεια της δράσης διαλογής στην πηγή για 

τα Δημοτικά Σχολεία,
•	 Επέκταση των δράσεων διαλογής στην πηγή 

και στα νηπιαγωγεία
•	 «Δράση ευαισθητοποίησης μέσω δημιουργί-

ας βίντεο», για τη Δευτεροβάθμια Εκπαίδευση, με 
θέμα την ανακύκλωση στον μπλε και καφέ κάδο.

Ο Δήμος Κατερίνης εύχεται σε όλους καλή σχολική 
χρονιά, ευελπιστώντας πως όλοι θα γίνουμε μέρος 
αυτής της μεγάλης προσπάθειας και θα αποτελέσουμε 
έμπνευση ώστε η νέα γενιά να μάθει να αγαπά και να 
σέβεται το περιβάλλον.

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Νέες περιβαλλοντικές δράσεις για τα σχολεία 
του Δήμου Κατερίνης

ΕΠΕΚΤΕΙΝΟΝΤΑΙ ΟΙ ΔΡΑΣΕΙΣ ΣΤΑ ΝΗΠΙΑΓΩΓΕΙΑ ΚΑΙ ΣΤΑ ΓΥΜΝΑΣΙΑ ΚΑΙ ΛΥΚΕΙΑ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ

Δράσεις ενημέρωσης και εκπαίδευσης, στο πλαίσιο 
του εορτασμού για την Παγκόσμια Ημέρα των ηλικιω-
μένων, υλοποιούν τα ΚΑΠΗ Κατερίνης.
Ειδικότερα, η 1η Οκτωβρίου έχει καθιερωθεί ως Πα-

γκόσμια ημέρα Ηλικιωμένων και κάθε χρόνο τα ΚΑΠΗ 
Κατερίνης τιμούν τα μέλη τους, μέσω δράσεων ενη-
μέρωσης, εκπαίδευσης και ψυχαγωγίας. 
Με αφορμή τον φετινό εορτασμό, ο ΟΠΠΑΠ Δήμου 

Κατερίνης, σε συνεργασία με την ιατρό των ΚΑΠΗ, 
στηρίζουν την πρωτοβουλία των ΚΑΠΗ, για την προ-
σφορά δωρεάν μετρήσεων σακχάρου στους δημότες, 
καθώς ο διαβήτης αποτελεί ένα πρόβλημα υγείας που 
αντιμετωπίζουν εκατομμύρια άνθρωποι.
Στόχος της συγκεκριμένης δράσης είναι η έμφαση 

στην έγκαιρη διάγνωση και αντιμετώπιση δίνοντας το 
μήνυμα ότι η πρόληψη είναι η σημαντικότερη θερα-
πεία.
Η δράση θα λάβει χώρα την Παρασκευή 15 Σεπτεμ-

βρίου στην πλατεία Ελευθερίας και οι ώρες που θα 
πραγματοποιείται ο έλεγχος είναι από τις 10 το πρωί 
μέχρι τις 12 το μεσημέρι. Οι ενδιαφερόμενοι θα πρέ-
πει να είναι νηστικοί.
Παράλληλα, θα πραγματοποιείται ενημέρωση ευαι-

σθητοποίησης κατά του ηλικιακού ρατσισμού, καθώς 
τα ΚΑΠΗ Κατερίνης έχουν ήδη οργανώσει καμπάνια 
με στρατηγικές για την καταπολέμησή του με φυλ-
λάδια, εκπαιδευτικές παρεμβάσεις και ενίσχυση της 
αλληλεπίδρασης μεταξύ των γενεών.

ΚΑΠΗ ΔΗΜΟΥ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Δωρεάν μετρήσεις σακχάρου
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Τελέστηκε το Σάββατο 9 Σεπτεμβρίου 2023 ο Αγια-
σμός των οκτώ τμημάτων του ιστορικότερου και με-
γαλύτερου αθλητικού συλλόγου της Κατερίνης και της 
Πιερίας, του ΓΑΣ Αρχέλαος Κατερίνης για τη νέα αθλη-
τική-αγωνιστική χρονιά 2023-2024.
Ο Αγιασμός τελέστηκε στο Β’ ΔΑΚ (2ο Δημοτικό 

Αθλητικό Κέντρο Κατερίνης «Θεόδωρος Διαμαντό-
πουλος»), παρουσία του Προέδρου και του Δ.Σ. του 
Συλλόγου, αθλητών-τριών, προπονητών-τριών, γονιών 
και φίλων, καθώς φυσικά των αρχών και θεσμικών φο-
ρέων της πόλης μας.
Τον Αγιασμό τέλεσε ο Πρωτοπρεσβύτερος π. Γεώργι-

ος Κιτσούλης του Ιερού Ναού Παντανάσσης Κατερίνης.
Λόγω των πρόσφατων καταστροφικών για τη ζωή και 

τις περιουσίες συνανθρώπων μας, πλημμυρών αλλά 
και των πυρκαγιών που επέφεραν δυσάρεστες συνέ-
πειες στις ζωές όλων μας, η εκδήλωση ήταν σεμνή και 
λιτή και κρατήθηκε ενός λεπτού σιγή προς τιμήν όσων 
έχασαν τις ζωές τους και όσων βίωσαν και βιώνουν 
απίστευτες καταστάσεις.
Το Δ.Σ του ΓΑΣ Αρχέλαος Κατερίνης και όλη η μεγάλη 

οικογένεια του Συλλόγου εύχονται και προσεύχονται 
να βρουν ανακούφιση όλοι οι πληγέντες από τις κατα-
στροφές και εκφράζουν τα θερμά τους συλλυπητήρια 

στους οικείους των νεκρών συνανθρώπων μας.
Στην τελετή του Αγιασμού παραβρέθηκαν μετά το 

κάλεσμα του Δ.Σ., ο Βουλευτής Πιερίας της ΝΙΚΗΣ κ. 
Κομνηνός Δελβερούδης, ο Γραμματέας του Δήμου Κα-
τερίνης κ. Κωνσταντίνος Λιακόπουλος, οι Αντιδήμαρχοι 
κ. Πιπίτσα Μακρίδου, κ. Ασημίνα Πούλιου, κ. Γεώργιος 
Κυριακίδης, Δημοτικοί Σύμβουλοι όλων των παρατάξε-
ων του Δήμου Κατερίνης, το μέλος του Δ.Σ. της Ελλη-
νικής Ομοσπονδίας βόλεϊ κ. Χρήστος Τασχουνίδης, ο 
Ολυμπιονίκης μας κ. Σάββας Καρυπίδης, ο υποψήφιος 
Δήμαρχος Κατερίνης κ. Ιωάννης Ντούμος συνοδεία 
στελεχών του συνδυασμού του, αθλητές-τριες, προ-
πονητές-τριες, γονείς των αθλητών-τριών και πολλοί 
φίλοι και φίλες του Συλλόγου μας και του αθλητισμού.
Στην σύντομη ομιλία του ο Πρόεδρος του ΓΑΣ Αρ-

χέλαος Κατερίνης κ. Αλκίνοος Τασόπουλος, αφού 
καλωσόρισε τους παρευρισκόμενους στην 66η έναρξη 
μίας ακόμη αθλητικής-αγωνιστική χρονιάς, εξέφρασε 
και ίδιος τη θερμή συμπαράσταση της οικογένειας 
του Συλλόγου στα θύματα των πρόσφατων τραγικών 
καταστροφών από τις πλημμύρες. Ο κ. Τασόπουλος 
ευχαρίστησε αθλητές-τριες για τις επιτυχίες που κάθε 
χρόνο φέρνουν στον Σύλλογο, τους προπονητές τους 
και τους γονείς των αθλητών-τριών.

Το Δ.Σ. του ΓΑΣ Αρχέλαος Κατερίνης ευχαριστεί θερ-
μά όσους και όσες με την παρουσία τους στην χθεσινή 
εκδήλωση, άλλα και όλες και όλους που δεν κατάφε-
ραν να βρίσκονται εκεί, για τη διαχρονική στήριξη τους 
στον Σύλλογο μας και την αγάπη που τρέφουν για τον 
αθλητισμό.
Ευχαριστεί ιδιαίτερα:
•	 Τον Πρόεδρο του ΟΠΠΑΠ του Δήμου Κατερίνης 

για την παραχώρηση του χώρου του Β’ ΔΑΚ.
•	 Τον Πρόεδρο της Θρακικής Εστίας Κατερίνης για 

την ευγενική παραχώρηση τραπεζοκαθισμάτων.
•	 Τον κ. Ιωάννη Ελ Ανυ υπεύθυνο του κυλικείου του 

Β’ ΔΑΚ Κατερίνης για την καθοριστική βοήθεια και 
συμμετοχή του στην εκδήλωση.

•	 Το μέλος του Δ.Σ. της Ελληνικής Ομοσπονδίας βό-
λεϊ κ. Χρήστο Τασχουνίδη για τη διάθεση ηχοσυ-
στήματος για την τελετή του Αγιασμού.

Ο Πρόεδρος και το Δ.Σ. εύχονται σε όλη την αθλητι-
κή οικογένεια του ΓΑΣ Αρχέλαος Κατερίνης μία καλή, 
χωρίς τραυματισμούς και με πολλές επιτυχίες αγωνιστι-
κή χρονιά.

Αγιασμός στον ΓΑΣ Αρχέλαος Κατερίνης

Προκειμένου να συζητηθούν και να ρυθμιστούν οι 
παρεχόμενες υπηρεσίες σε επίπεδο ασφάλειας των 
συμμετεχόντων στη διαδρομή του 10ου αγώνα – δρό-
μου «ΤΡΕΧΩ ΓΙΑ ΤΗΝ ΚΑΤΕΡΙΝΗ», πραγματοποιήθηκε 
σύσκεψη των μελών της Οργανωτικής Επιτροπής με τον 
Διευθυντή της Διεύθυνσης Αστυνομίας Πιερίας Γεώργιο 
Κουκουσέλα και τον Διοικητή της Τροχαίας Κατερίνης 
Γεώργιο Πουτουρίδη, στο Μέγαρο της Διεύθυνσης.
Στη διάρκεια της συνάντησης, ο Πρόεδρος του Οργα-

νισμού Πολιτισμού (ΟΠΠΑΠ) Γιάννης Νταντάμης και ο 
Δημοτικός Σύμβουλος Ιωάννης Μπεϊνάς μετέφεραν τις 
θερμές ευχαριστίες του Δημάρχου Κατερίνης Κώστα 
Κουκοδήμου προς τον Διευθυντή Αστυνομίας Πιερίας 
Γεώργιο Κουκουσέλα, για τη διαχρονικά καθοριστική 
συμβολή της Διεύθυνσης και της Τροχαίας, στην άρτια 
διεξαγωγή της διοργάνωσης – θεσμού: «Εργαζόμαστε 
μεθοδικά και με την ουσιαστική συνδρομή της Αστυνο-
μίας, είμαι βέβαιος, ότι όλα θα κυλήσουν ομαλά σε αυτή 
τη μεγάλη και ανοικτή προς όλους γιορτή του αθλητι-

σμού» σημείωσε χαρακτηριστικά, ο κ. Νταντάμης.
ΔΙΟΡΓΑΝΩΣΗ ΠΟΥ ΠΡΟΑΓΕΙ ΤΟΝ ΑΘΛΗΤΙΣΜΟ
«Η Διεύθυνση Αστυνομίας Πιερίας σε αυτή τη διοργά-

νωση – θεσμό με σημαντικό πολιτιστικό, ιστορικό ενδι-
αφέρον που προάγει τον αθλητισμό και αναδεικνύει τον 
τόπο μας, με όλα τα μέσα που διαθέτει, σε συνεργασία 
πάντα με τους αρμόδιους φορείς, θα λάβει και φέτος, 
όλα τα μέτρα ασφαλείας τόσο για τους αθλητές, όσο και 
για τους χρήστες των οδών», τόνισε από την πλευρά 
του ο Διευθυντής της Διεύθυνσης Αστυνομίας Πιερίας 
Γεώργιος Κουκουσέλας.
Στη σύσκεψη στην οποία συμμετείχαν επίσης η 

Πρόεδρος του ΑΠΣ Δρομέων Πιερίας «ΖΕΥΣ» Ράνια 
Σαλαμάντη και υπηρεσιακοί παράγοντες του τμήματος 
Επικοινωνίας του Δ. Κατερίνης, διευκρινίστηκε ότι τις 
επόμενες ημέρες θα πραγματοποιηθεί διευρυμένη σύ-
σκεψη όλων των εμπλεκομένων φορέων και εθελοντών, 
ενώ έγινε λόγος και για την κατανόηση που πρέπει να 
επιδείξουν οι δημότες για την ολιγόωρη ταλαιπωρία που 

θα υποστούν από το κλείσιμο των οδών κλπ.
Εντωμεταξύ συνεχίζονται οι εγγραφές για τον αγώνα, 

ο οποίος με αφετηρία το Πλατανόδασος της Νεοκαι-
σάρειας και τερματισμό την κεντρική πλατεία της Κα-
τερίνης (άγαλμα ελευθερίας), θα διεξαχθεί φέτος την 
Κυριακή 24 Σεπτεμβρίου, από τον Δήμο Κατερίνης, τον 
Οργανισμό Παιδείας, Πολιτισμού, Αθλητισμού & Πρό-
νοιας και τον Αθλητικό Πολιτιστικό Σύλλογο Δρομέων 
Πιερίας «ΖΕΥΣ», υπό την αιγίδα της Ιεράς Μητροπόλεως 
Κίτρους, Κατερίνης & Πλαταμώνος και της Ελληνικής 
Ομοσπονδίας Συλλόγων Λαϊκού Μαζικού Αθλητισμού –
Υπεραποστάσεων (ΕΟΣΛΜΑ-Υ).
ΔΗΛΩΣΕΙΣ ΣΥΜΜΕΤΟΧΗΣ
Οι δηλώσεις συμμετοχής (ατομικές και ομαδικές) γί-

νονται στην εξής ιστοσελίδα: https://event.athletopia.
com/treho-gia-tin-katerini?step=1

«ΤΡΕΧΩ ΓΙΑ ΤΗΝ ΚΑΤΕΡΙΝΗ»

Συνάντηση εργασίας της Οργανωτικής Επιτροπής 
με τον Διευθυντή της Δ/νσης Αστυνομίας Πιερίας

ΠΡΟΤΕΡΑΙΟΤΗΤΑ Η ΑΣΦΑΛΕΙΑ ΤΗΣ ΔΙΑΔΡΟΜΗΣ
ΟΙ ΕΓΓΡΑΦΕΣ ΟΛΟΚΛΗΡΩΝΟΝΤΑΙ ΣΤΙΣ 19 ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ

Την Κυριακή 3 Σεπτεμβρίου 2023 πραγματοποιήθηκαν, με μεγάλη συμμετοχή στα γραφεία του Συλλόγου, 
αρχαιρεσίες εκλογής νέου ΔΣ του ΑΠΣΚ ΑΙΟΛΟΣ (μέλος της Ε.Σ.ΠΕ.Μ), παρουσία του δικηγόρου Σεϊταρίδη 

Δημοσθένη-Σπυρίδων από τον Δικηγορικό Σύλλογο 
Κατερίνης, κατόπιν αιτήματος που υποβλήθηκε και 
βάση του νέου νόμου (Νόμος 4639/2019 – ΦΕΚ 
185/Α/22-11-2019) του Υπουργείου Πολιτισμού και 
Αθλητισμού, όπου η παρουσία δικηγόρου, ως δι-
καστικού αντιπροσώπου για τις εκλογές αθλητικών 
σωματείων, είναι πλέον υποχρεωτική.
Τα μέλη του Συλλόγου με την αγάπη και την ψήφο 

τους ανέδειξαν το νέο Δ.Σ. του Αίολου Κατερίνης 
(βόλεϊ), το οποίο απαρτίζεται από τα εξής μέλη: 
Πρόεδρος Βαρυτιμίδου Νόπη, Αντιπρόεδρος Βαρυ-
τιμίδης Γιώργος, Γεν. Γραμματέας Βαρδάκα Ελένη, 
Ταμίας Χατζηιωαννίδου Ευφροσύνη και Έφοροι Δα-
νιηλίδου Αναστασία και Γκουνέλας Γιώργος.

Νέο Διοικητικό Συμβούλιο 
στον «Αίολο» Κατερίνης
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ΒΙΟΛΟΓΙΚΑ ΑΚΤΙΝΙΔΙΑ
Ο γνωστός συντοπίτης μας, 
Βασίλης Έξαρχος, Γεωπόνος 
– Msc-Υποψήφιος Διδάκτωρ 
Εδαφολογίας, βρέθηκε σε κτήμα 
«βιολογικών ακτινιδίων» στην 
περιοχή της Κατερίνης. Σύμφωνα 
πάντα με τον κ. Έξαρχο το ακτινίδιο 
είναι μια καλλιέργεια που είναι 
«κοντά» στη Βιολογική Γεωργία 
μιας και το φρούτο δεν έχει πολλούς 
«εχθρούς» και «ασθένειες» σε 
σχέση με άλλα οπωροφόρα. Έτσι 
μπορεί να καλλιεργηθεί με αυτόν 
τον τρόπο, πετυχαίνοντας σχετικά 
καλές ποσοτικές και ποιοτικές αποδόσεις. Πιο συγκεκριμένα, όσον αφορά τη 
θρέψη υπάρχουν αρκετά λιπάσματα που είναι εγκεκριμένα στη λίστα 
της Βιολογικής Γεωργίας, το πρόβλημα υπάρχει μόνο στο Άζωτο που ως 
γνωστό είναι ένα βασικό μακροστοιχείο για την ανάπτυξη του φυτού, αλλά και 
σε αυτό το στοιχείο τα τελευταία χρόνια υπάρχουν προϊόντα, «συνδυασμοί» και 
«διαχειρίσεις» που μπορούν να καλύψουν τις απαιτήσεις του φυτού.
Επίσης, ένα κτήμα ακτινιδίων που παράγει «συμβατικά», μπορεί να ενταχθεί 
στην βιολογική γεωργία μετά από 3 χρόνια, δηλαδή αφού ενταχθεί μέσω 
ειδικού συμβούλου πιστοποίησης και ξεκινήσει να ακολουθεί το «πρωτόκολλο» 
της βιολογικής γεωργίας, μπορεί να πουλήσει τους καρπούς ως βιολογικούς το 3ο 
έτος από την ένταξη. 
Τέλος, επισημαίνει ο κ. Έξαρχος ότι η διαφορά τιμής μεταξύ «συμβατικού» 
και «βιολογικού» ακτινιδίου δεν είναι ακόμη σημαντική και αυτό οφείλεται 
στο μειωμένο ενδιαφέρον που έχουν δώσει οι Έλληνες έμποροι στο θέμα αυτό. 
Αυτό όμως θα αλλάξει τα επόμενα χρόνια μιας και οι χώρες του Δυτικού 
κόσμου δείχνουν συνεχώς μεγαλύτερο ενδιαφέρον για τα βιολογικά προϊόντα…

ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ ΗΓΕΣΙΑΣ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟΥ ΑΓΡΟΤΙΚΗΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ 
ΜΕ ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΥΣ ΑΥΤΟΧΘΟΝΩΝ ΖΩΩΝ

Συνάντηση με τους 
εκπροσώπους κτηνοτρόφων 
των αυτοχθόνων ζώων στη 
Νέα Μεσήμβρια, στο Κέντρο 
Γενετικής Βελτίωσης Ζώων, 
με τον αρμόδιο για το θέμα 
Υφυπουργό Αγροτικής 
Ανάπτυξης Σταύρο Κελέτση 
και τον Γενικό Γραμματέα 
του Υπουργείου Γιώργο 
Στρατάκο πραγματοποιήθηκε 
πρόσφατα.
Ο Διευθυντής του Κέντρου 
Γενετικής Βελτίωσης Ζώων Δρ. Θανάσης Γκαρσέν περιέγραψε τη σημερινή 
κατάσταση των εκτροφών των αυτοχθόνων ζώων, ενώ ο συντοπίτης μας 
επιχειρηματίας Νίκος Φωτιάδης έθεσε τις προοπτικές σύνδεσης του 
μαύρου χοίρου με τον γαστρονομικό τουρισμό. Από την πλευρά της, η 
Ελπίδα Λαζαρίδου, ως εκπρόσωπος των αυτοχθόνων αγελάδων περιέγραψε 
τα προβλήματα που αντιμετωπίζει ο κλάδος, λόγω της αύξησης των ζωοτροφών.
Τόσο ο αρμόδιος Υφυπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης Στ. Κελέτσης όσο 
και ο έμπειρος Γενικός Γραμματέας Γιώργος Στρατάκος υποσχέθηκαν 
στους εκπροσώπους των αυτοχθόνων ζώων ανά την επικράτεια, ότι θα 
προσπαθήσουν να δώσουν τις λύσεις και τις προοπτικές στους 
ανθρώπους που ασχολούνται…

ΠΑΡΕΜΒΑΣΗ ΔΙΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΚΗΣ 
ΓΙΑ ΤΗΝ ΠΡΟΩΡΗ ΚΟΠΗ ΑΚΤΙΝΙΔΙΩΝ

Το απαράδεκτο φαινόμενο που για μία 
ακόμη χρονιά φέτος έκανε ήδη την εμφάνισή 
του και συγκεκριμένα την παράνομη 
πρόωρη διακίνηση ατυποποίητων 
ακτινιδίων στις αγορές του εξωτερικού 
όπως η Ολλανδία και η Ισπανία καταγγέλλει 
με επιστολή της στο Υπουργείο Αγροτικής 
Ανάπτυξης που κοινοποιήθηκε στην ΑΑΔΕ και 
Περιφέρειες της χώρας η – υπό αναγνώριση – 
Εθνική Διεπαγγελματική Οργάνωση Ακτινιδίου 
(ΕΔΟΑ). Τονίζει δε την άμεση ανάγκη για εντατικοποίηση, από τις αρμόδιες 
Αρχές του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης και των Περιφερειών της χώρας, 
σε συνεργασία με την ΑΑΔΕ, των ελέγχων με μικτά συνεργεία σε όλα τα 
επίπεδα (συνοδευτικά πιστοποιητικά, οργανοληπτικά χαρακτηριστικά, ποικιλίες 
ακτινιδίων, μέσα συσκευασίας, νόμιμα φορολογικά παραστατικά, κλπ), στους 
συνοριακούς σταθμούς, στα λιμάνια και στο εσωτερικό της χώρας (οπωρώνες, 
τυποποιητήρια-συσκευαστήρια, ψυγεία, εθνικές οδούς, κλπ.) και την επιβολή 
των προβλεπομένων κυρώσεων. Σύμφωνα με την ΕΔΟΑ, κατά πάγια πλέον, 
δυστυχώς, κάκιστη πρακτική, την οποία επιχειρήσεις του κλάδου έχουν μέσω 
του ΣΕΒΕ-Συνδέσμου Εξαγωγέων εδώ και πάνω από μία δεκαετία καταγγείλει, 
έχει ήδη ξεκινήσει η πρόωρη κοπή (με χαμηλά σάκχαρα) και παράνομη 
διακίνηση ακτινιδίων που έρχονται από τη μια σε αντίθεση με την ευρωπαϊκή 
και εθνική νομοθεσία και από την άλλη να καταστρέψουν την εικόνα των 
ελληνικών ακτινιδίων στο εξωτερικό, υποβαθμίζοντας σοβαρά την ποιότητα 

και τα οργανοληπτικά χαρακτηριστικά του φρούτου.
ΤΙ ΕΤΟΙΜΑΖΟΥΝ ΓΙΑ ΤΗΝ 
ΒΑΜΒΑΚΟΚΑΛΛΙΕΡΓΕΙΑ

Συνάντηση με τον Υπουργό 
Αγροτικής Ανάπτυξης Λευτέρη 
Αυγενάκη είχε η Διοίκηση 
της Διεπαγγελματικής 
Οργάνωσης Βάμβακος, 
στη Λάρισα. Ο Πρόεδρος 
της ΔΟΒ Θύμιος Φωτεινός 
παρουσίασε τις μέχρι 
στιγμής παρεμβάσεις και 
δράσεις για την ελληνική 
βαμβακοκαλλιέργεια που υλοποίησε η Διεπαγγελματική ύστερα από 
την επανασύστασή της το 2016 και αναφέρθηκε εκτενώς στα σημεία που 
θεωρούνται στρατηγικής σημασίας για τη συνέχιση της αύξησης της αξίας 
της βαμβακοκαλλιέργειας και αφορούν, μεταξύ άλλων, την άμεση εφαρμογή 
του αγροτοπεριβαλλοντικού προγράμματος «μείωσης αποτυπώματος 
άνθρακα στη βαμβακοκαλλιέργεια», με ταυτόχρονη διασφάλιση της 
ομαλής εξέλιξής του στα επόμενα έτη, τη συνέχιση λειτουργίας της Ομάδας 
Εργασίας για το βαμβάκι, την ένταξη του κλάδου των επιχειρήσεων 
Εκκόκκισης, Εμπόρων Βάμβακος και βαμβακόσπορου στον Αναπτυξιακό 
Νόμο και στα επενδυτικά προγράμματα του ΠΑΑ, τη μείωση του κόστους 
καλλιέργειας κ.α. Από την πλευρά του ο Πρόεδρος της ΔΟΒ δήλωσε: «Θέλω να 
ευχαριστήσω τον Υπουργό και τον Υφυπουργό που βρέθηκαν στην έδρα μας 
σήμερα για να μιλήσουμε για τον “λευκό χρυσό”, όπως τον χαρακτήρισε 
και ο κ. Αυγενάκης. Για ένα προϊόν που όλος ο κλάδος δίνει αγώνα για να 
πάρει την υπεραξία που πρέπει και να τοποθετηθεί στο υψηλότερο βάθρο 
όχι μόνο της ευρωπαϊκής αλλά και της παγκόσμιας αγοράς. Από τη σημερινή 
συνάντηση με τον κ. Υπουργό ένα πράγμα βγήκε κερδισμένο: Το βαμβάκι 
και τον ευχαριστούμε πάρα πολύ». Υπενθυμίζεται ότι σήμερα στη χώρα μας 
καλλιεργούνται από 2,5 έως 3 εκ. στρ. Η Ελλάδα παράγει το 80% του 
ευρωπαϊκού βάμβακος, ενώ απασχολεί 45.000 οικογένειες και προσφέρει 
εργασία σε περισσότερα από 100.000 άτομα.

ΑΓΡΟΤΕΣ ΠΛΗΡΩΣΤΕ ΜΕΧΡΙ 29 ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ 
ΤΙΣ ΑΣΦΑΛΙΣΤΙΚΕΣ ΕΙΣΦΟΡΕΣ ΓΙΑ ΤΟΝ ΕΛΓΑ ΤΟΥ 2022

Σε υπενθύμιση προς τους αγρότες- 
παραγωγούς όλης της χώρας, 
οι οποίοι έχουν ασφαλίσει τις 
φυτικές καλλιέργειες αλλά και 
το ζωικό τους κεφάλαιο στον 
ΕΛΓΑ, προχώρησε για μια ακόμη 
φορά ο Οργανισμός, τονίζοντας 
ότι η εμπρόθεσμη καταβολή 
της Ειδικής Ασφαλιστικής 
Εισφοράς έτους 2022 λήγει 
την 29η Σεπτεμβρίου 2023. 
Πέραν αυτής της προθεσμίας 
ουδεμία παράταση πρόκειται να δοθεί διότι έχει εξαντληθεί κάθε 
περιθώριο δυνατότητος εκ μέρους του ΕΛΓΑ, αφού η αποπληρωμή της Ειδικής 
Ασφαλιστικής Εισφοράς έτους 2022 έπρεπε να έχει ολοκληρωθεί την 31η 
Μαρτίου 2023. Παράλληλα, επισημαίνεται προς στους παραγωγούς, οι οποίοι 
ζημιώθηκαν εντός του 2022 και η αποζημίωσή τους εκκρεμεί, ότι οφείλουν 
να εκπληρώσουν τις υποχρεώσεις τους μέχρι την προαναφερόμενη 
ημερομηνία ώστε να είναι δικαιούχοι αυτής. Δεν ξέρω βέβαια κατά πόσο και 
πως θα μπορέσουν, έστω και τότε, να πληρωθούν οι ασφαλιστικές αυτές 
εισφορές των αγροτών μας…

ΠΕΤΑΕΙ ΠΕΤΑΕΙ Η ΤΙΜΗ ΤΟΥ ΕΛΑΙΟΛΑΔΟΥ!
Όλα δείχνουν ότι θα πούμε το λάδι λαδάκι ως καταναλωτές μιας και η 
ξέφρενη κούρσα ανόδου της τιμής δεν έχει σταματημό. Μάλιστα, 
παράγοντες της αγοράς δεν βλέπουν τερματισμό στο ράλι ανόδου της 
τιμής του, αφού η φετινή παραγωγή σε Ελλάδα, Ιταλία, Ισπανία και Τουρκία 
είναι μειωμένη, όπως λένε, λόγω καιρικών συνθηκών. Οι καταναλωτές 
κυνηγούν τις προσφορές στα λάδια στα ράφια για να βρουν την πιο 
συμφέρουσα τιμή. Πρόσφατα μάλιστα η δημοσιογράφος της ΕΡΤ3 Χριστίνα 
Συμεωνίδου βρήκε εξαιρετικά παρθένο ελαιόλαδο σε 2 διαφορετικές αλυσίδες 
σούπερ μάρκετ από 5,28- 14 ευρώ το λίτρο, ενώ οι επιλογές από το καλάθι 
του νοικοκυριού ξεκινούν από 7,05 έως 9,31 ευρώ/λίτρο. Σύμφωνα με την 
ΕΛΣΤΑΤ έλαια και λίπη κατέγραψαν μεταβολή 10,6% τον Ιούλιο σε σχέση με τον 
ίδιο μήνα πέρσι. Οι εξαγωγές σε Ισπανία και Ιταλία ελληνικού ελαιολάδου αύξησε 
τη ζήτηση στην εγχώρια αγορά και κατ’ επέκταση την τιμή. Είναι χαρακτηριστικό 
ότι ο παραγωγός πουλούσε τον 
Οκτώβριο του 2022 προς 3,5 
ευρώ το λίτρο με την τιμή να 
σκαρφαλώνει σήμερα στα 
8,5 ευρώ!
Αποκλιμάκωση των τιμών 
ελαιολάδου σαφέστατα και 
είναι το ζητούμενο, ενώ και τα 
παιχνίδια αισχροκέρδειας 
θα εξολοθρεύσουν τα 
νοικοκυριά όπως όλα 
δείχνουν…
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Προσφορά
Εργασίας

Ζητείται κοπέλα απο 18 
ως 29 ετών για πρωινή 
εργασία σε καφέ στον 
πεζόδρομο
Κατερίνης.Τηλέφωνο 
επικοινωνίας: 2351079254

ΚΤΗΜΑΤΟΜΕΣΙΤΙΚΟ ΓΡΑΦΕΙΟ Ε. Ν. ΤΡΕΛΟΠΟΥΛΛΟΥ
Μ. ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΥ & ΤΣΙΜΙΣΚΗ ΓΩΝΙΑ 2 ΤΗΛ. 23510/27723, 28821, 38424 

6977241187,6976824098 ΚΑΤΕΡΙΝΗ

ΜΟΝΑΔΙΚΕΣ 
ΕΥΚΑΙΡΙΕΣ 

ΚΑΙΝΟΥΡΓΙΑ 
ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ 

(με πάρκινγκ + ατομική 
θέρμανση) 

107 τ.μ.  60.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Δ, 

κατασκευής 1998
90 τ.μ. 52.800 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 1998

85 τ.μ. 73.300 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 2001
82 τ.μ. 70.400 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 2004

60 τ.μ. 54.500 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Γ, 

κατασκευής 1995
80 τ.μ. 72.800 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 1995

87 τ.μ. 79.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Γ, 

κατασκευής 1995
109 τ.μ. 99.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ,  
κατασκευής 2010

122 τ.μ. 96.700 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε, 

κατασκευής 2009
106 τ.μ. 88.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 2009

120 τ.μ. 91.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Δ, 

κατασκευής 2008
160 τ.μ. 117.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Δ, 

κατασκευής 2008
97 τ.μ. 75.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 2008

90 τ.μ. 67.500 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε, 

κατασκευής 2007
104 τ.μ. 91.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε,  
κατασκευής 1999

93 τ.μ. 83.600 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Γ, 

κατασκευής 1999

ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ 
(ελαφρώς μεταχειρισμένα)

Ενοικιάζονται
3 διαμερίσματα 120τ.μ, 

98τ.μ.,80τ.μ.
3 γκαρσονιέρες, 1 

επιπλωμένη.
70 τ.μ. 42.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 

κατασκευής 1985
75 τ.μ. 54.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 
κατασκευής 1985

100 τ.μ. 70.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ,  

κατασκευής 1985
103 τ.μ. 73.500 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 1985

107 τ.μ. 73.500 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 1983
107 τ.μ. 70.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 
κατασκευής 1983

105 τ.μ. 53.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 1988
135 τ.μ. 88.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 
κατασκευής 1982

ΖΗΤΟΥΝΤΑΙ 
ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΜΕΝΑ 
ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ ΚΑΙ 

ΟΙΚΟΠΕΔΑ

ΠΑΡΑΛΙΑΚΑ-
ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ 

ΚΑΙΝΟΥΡΓΙΑ 
ΚΑΙ ΜΕΤ/ΝΑ ΣΕ 

ΤΙΜΕΣ ΕΥΚΑΙΡΙΑΣ 
ΜΟΝΟΚΑΤΟΙΚΙΕΣ 

ΔΙΟΡΟΦΗ ΚΑΤΟΙΚΙΑ 180 
τ.μ. + μαγαζί επί οικοπ.180 

τ.μ. 85.000 ευρώ 

ΕΞΟΧΙΚΕΣ ΚΑΤΟΙΚΙΕΣ 
σε όλο το νόμο Λεπτοκαρυά, 

Πλάκα Λιτοχώρου, 
Ελατοχώρι, Λιτόχωρο, 

(επιπλωμένα και μη), λουξ 
κατασκευης.

85 τ.μ. σε οικ.110 τ.μ. 60.000 
ευρώ 

120 τ.μ. σε οικ.1350 τ.μ. 
καινούργια πολυτελείας 

160.000 ευρώ

ΜΕΖΟΝΕΤΕΣ 
ΚΑΛΛΙΘΕΑ 120 Τ.Μ. επί 

220 τ.μ. οικ. 55.000 (τούβλο) 
κατασκευής 1993

ΠΕΡΙΣΤΑΣΗ 200 τ.μ. επί 
250 τ.μ. οικ. 64.500 ευρώ 

κατασκευής 2006
100 τ.μ. επί 250 τ.μ. οικ. 
33.000 ευρώ κατασκευής 

2006
140 τ.μ. + ημιυπ. 70 τ.μ. επί  

κατασκευής 2006
190 τ.μ. οικ.+ 35 τ.μ. 

υπόλοιπο δόμησης αυτόνομες 

82.000 ευρώ (τούβλο) 
140 τ.μ. + υπογ. 60 τ.μ. 

αποπερατωμένο 135.000 
ευρώ κατασκευής 2006

 135 τ.μ. + πυλ. Σε 160 τ.μ. 
οικ. 79.000 ευρώ (σοβά + 
σκεπή). κατασκευής 2006

ΚΑΤΑΣΤΗΜΑΤΑ 
77,50 τ.μ. 200.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε 

κατασκευής 1980
65 τ.μ. 175.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 1980

50  τ.μ. 53.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε, 

κατασκευής 1980
96 τ.μ. + υπογ. 145.000 ευρώ 

κατασκευής 1977
55 τ.μ. στην Ανδρούτσου 11 
12 στρ. Δρόμος Κατερίνης 

–Ν.Εφέσσου, 18.000 ευρώ το 
στρέμμα 

4,3 στρέμματα Δρόμος 
Κατερίνης – Ολ.Ακτής, 

75.000 ευρώ

ΓΡΑΦΕΙΑ 
35 τ.μ. 30.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ζ, 
κατασκευής 1979

60 τ.μ. 44.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Η, 

κατασκευής 1979
58 τ.μ. 64.500 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 1982

55 τ.μ. 44.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 1982

ΟΙΚΟΠΕΔΑ – 
ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ 

295 τ.μ. 60.000 ευρώ 
416 τ.μ. 70.000 ευρώ 
180 τ.μ. 26.000 ευρώ 
150 τ.μ. 26.000 ευρώ 
400 τ.μ. 58.000 ευρώ 
400 τ.μ. 70.000 ευρώ

ΟΙΚΟΠΕΔΑ 
ΣΙΔ.ΣΤΑΘΜΟ 

ΠΕΡΙΣΤΑΣΗ ΚΑΛΛΙΘΕΑ 
ΠΑΡΑΛΙΑ ΚΑΤΕΡΙ/ΛΑ 

Π.ΚΕΡΑΜΙΔΙ ΑΙ.ΓΙΑΝΝΗ 
ΚΟΝΤΑΡΙΩΤΙΣΣΑ

ΟΙΚΟΠΕΔΟΧΩΡΑΦΑ ΚΑΙ 
ΑΓΡΟΤΕΜΑΧΙΑ 

Ενοικιάζεται: 4στρ.στα 
Ευαγγελικά Ενοικιάζεται: 8 
στρ. στο δρόμο Ν.Εφέσσου 

(μετά τα Λύκεια)

Μια από τις μεγαλύτερες 
εταιρίες ταχυμεταφορών 
(courier) στην Ελλάδα 
έρχεται στην Κατερίνη 
και αναζητεί συνεργάτη 
που θα αναλάβει την 
αντιπροσώπευση της 
στο νομό Πιερίας. 
Για περισσότερες 
πληροφορίες μπορείτε να 
καλείτε καθημερινά στο 
τηλ. 6956-600680

H INGROUP ζητά Make 
up artist για λογαριασμό 
μεγάλης εταιρείας 
καλλυντικών. Ο/η 
συνεργάτης θα προωθεί 
μάρκες μακιγιάζ σε 
μεγάλο κατάστημα 
καλλυντικών της 
Κατερίνης. Απαραίτητα 
σπουδές make up & 
προϋπηρεσία στο 
χώρο πώλησης 
καλλυντικών. Part 
time απασχόληση, μισθός 
ικανοποιητικός, 
bonus πωλήσεων, 
σταθερή συνεργασία. 
Στοιχεία επικοινωνίας: 
email cv@ingroup.gr, 
τηλ: 2108210555

Ζητείται οδηγός με 
δίπλωμα Γ κατηγορίας 
από εταιρεία τροφίμων.
Για περισσότερες 
πληροφορίες 
επικοινωνήστε μαζί 
μας στο email: info@
kreatver.gr ή τηλεφωνικά 
στο 2331041597

Ζητείται ένας πωλητής 
– πωλήτρια απο 18 – 30 
ετών, για κατάστημα στην 
Κατερίνη.
Τηλέφωνο 
επικοινωνίας:6955166923

Ζητείται άνδρας για 
εργασία στο ηλεκτρονικό 
κατάστημα e-shop www.
athonian.gr
ΣΤΟ ΛΙΤΟΧΩΡΟ για 
το τμήμα πωλήσεων. 
Απαραίτητες 
προϋποθέσεις:
• Άριστη γνώση και 
χρήση ηλεκτρονικών 
υπολογιστών (ενδεικτικά 
προγράμματα: Office, 
Photoshop, Corel, Adobe, 
πλατφόρμα mailchimp, 

social media facebook, 
instagram, twitter, 
Google+ κλπ).
• Άριστη γνώση 
τουλάχιστον μίας ξένης 
γλώσσας (κατά προτίμηση 
Αγγλικών ή Ρωσικών ή 
Ρουμανικών).
• Απολυτήριο Λυκείου.
• Ο υποψήφιος να 
μην έχει στρατιωτικές 
υποχρεώσεις.
Θετικά θα προσμετρήσει 
προηγούμενη αντίστοιχη 
εργασιακή εμπειρία, 
κάρτα ανεργίας.
Θα εκτιμηθεί το φιλότιμο, 
η όρεξη για δουλειά και 
κυρίως η ευγένεια.
Προσφέρουμε:
Άριστο εργασιακό 
περιβάλλον.
Άριστες εργασιακές 
συνθήκες.
Οκτάωρη και πενθήμερη 
εργασία.
Πλήρης ασφάλιση.
Ικανοποιητική αμοιβή.
Οι ενδιαφερόμενοι να 
στείλουν βιογραφικά στο 
info@athonian.gr έως 
10/8/2023. Περισσότερες 
πληροφορίες στο 
2352021001, Δευτέρα 
έως Παρασκευή 9:00-
16:00

Ζητείται υπάλληλος 
ζαχαροπλαστείου στην 
Κατερίνη, μέχρι 29 ετών 
μέσω προγράμματος
ΟΑΕΔ.Περισσότερες πλη-
ροφορίες στο τηλέφωνο: 
6975511342

Ξενοδοχείο στην Παραλία 
Κορινού ζητάει ναυαγο-
σώστη πισίνας. Προσφέ-
ρεται μισθός
1.200 ευρώ και ασφάλιση. 
Τηλέφωνο επικοινωνίας: 
6976717000

Λογιστικό γραφείο ζητεί 
να προσλάβει άμεσα Βοη-
θό Λογιστή.
ΑΠΑΡΑΙΤΗΤΑ ΠΡΟΣΟ-
ΝΤΑ:
- Πτυχίο Οικονομικής 
Σχολής (Τ.Ε.Ι. ή Πανεπι-
στημίου).
- Στοιχειώδεις Γνώσεις 
Λογιστικής.
- Πολύ καλή Γνώση Η/Υ 
(Ms Office).
- Καλή γνώση Αγγλικών.
Τυχόν εμπειρία - προϋπη-
ρεσία θα ληφθεί υπόψιν.

Αποστολή Βιογρα-
φικών στο mail: 
economicatarget@gmail.
com

Ζητείται γυναίκα για 
φύλαξη ηλικιωμένου, για 
ολόκληρο το 24ωρο ή 
μόνο για βράδυ, δίχως
οικογενειακές υποχρεώ-
σεις. Τηλ: 6971635407

Ζητούνται κοπέλες-κυρίες 
για παροχή καθαριότητας 
και άτομο για παρασκεύ-
η-παροχή,

σερβίρισμα πρωινού για 
ξενοδοχείο στην πα-
ραλία Κατερίνης. Τηλ 
6973791002

Απο γνωστή ψαροταβέρ-
να στην Παραλία Κατερί-
νης, ζητούνται άτομα για 
σέρβις και για την

ΚΕΡΔΟΣ Κτηματομεσιτικό Γραφείο
Θεσσαλονίκης 6

Τηλέφωνο: 23510 31606
Μ: 6945491882

Email: kerdos.real.estate@gmail.com
Web site: www.kerdosrealestate.gr
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κουζίνα. Τηλέφωνο επι-
κοινωνίας: 6947009722

Ζητείται σερβιτόρος/
σερβιτόρα για όλο τον 
χρόνο, απο ταβέρνα στον 
Π. Παντελεήμονα.
Τηλέφωνο επικοινωνίας: 
6973175404

Ζητούνται σερβιτόροι- 
σερβιτόρες από μαγαζί 
στην Ολυμπιακή Ακτή,για 
τις ξαπλώστρες και
ένας τυλιχτής γύρου – 
κοψίματος. Τηλέφωνο 
επικοινωνίας:6983385837, 
6942459972. Ώρες
επικοινωνίας από τις 
18:00 το απόγευμα!

Από το HOTEL BEACH 
BAR EUTOPIA στην 
Παραλία Κατερίνης 
ζητούνται:Βοηθός ψήστη 
για
γύρο, ένα άτομο για 
παραγωγή καφέ και 
coctails, σερβιτόρος για 
την άμμο. Απαραίτητη η
Αγγλική γλώσσα, η 
εμπειρία και η γνώση του 
αντικειμένου.Τηλέφωνο 
επικοινωνίας:
6955449887, 
Πληροφορίες: κος Ηλίας

Ζήτηση 
Εργασίας

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                           Κατερίνη, 08 Σεπτεμβρίου  2023
ΝΟΜΟΣ ΠΙΕΡΙΑΣ
ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ
ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΤΕΧΝΙΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ
ΤΜΗΜΑ ΑΔΕΙΟΔΟΤΗΣΕΩΝ
Τηλ:2351350487

Περίληψη της αριθ. 315/2023 Απόφασης Δ.Σ Κατερίνης
ΘΕΜΑ : Κυκλοφοριακές ρυθμίσεις στην κοινότητα Παραλίας.
Το Δ.Σ Κατερίνης με την 315/2023 απόφαση, εγκρίνει : Κυκλοφοριακές ρυθμίσεις επί της οδού Μακεδονίας της 
Κοινότητας Παραλίας στα πλαίσια εκτέλεσης εργασιών στην τάφρο Τ2 του έργου «Αποχέτευση Όμβριων Τ.Κ. 
Παραλίας (Α΄ Φάση)». Η παρούσα είναι αναρτημένη με τον Α.Δ.Α :Ψ31ΙΩΕΤ-Φ0Α.

Με εντολή Δημάρχου
Ο  Διευθυντής της Τεχνικής Υπηρεσίας

Παλαιοσελίτης Γεώργιος

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ
ΟΡΘΗ ΕΠΑΝΑΛΗΨΗ ΠΡΟΚΗΡΥΞΗΣ

Ο Κυνηγετικός Σύλλογος Κατερίνης προκειμένου να καλύψει τις ανάγκες για
Θηροφύλαξη θα προχωρήσει στην πρόσληψη ενός (1) ιδιωτικού φύλακα 

θήρας για εξάμηνη απασχόληση, με δυνατότητα παράτασης.
Οι υποψήφιοι μπορούν να υποβάλουν τις αιτήσεις υποψηφιότητας τους μαζί 

με τα απαιτούμενα δικαιολογητικά, όπως αναφέρεται στη σχετική προκήρυξη 
μας, μέχρι και την Τετάρτη 20 Σεπτεμβρίου 2023 κατά τις εργάσιμες ημέρες 
και από ώρα 09.00 έως 14.00, στην έδρα του Κυνηγετικού Συλλόγου Κατερί-
νης , Β ́ Πάροδος, Ειρήνης 1, Κατερίνη, Τ.Κ. 60100, τηλ. 2351024877
Οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να προμηθευτούν τη σχετική αναλυτική προκή-

ρυξή μας μαζί με την απαιτούμενη αίτηση υποψηφιότητας από τα γραφεία του 
Κυνηγετικού Συλλόγου Κατε-
ρίνης. Επίσης στον Κυνηγετικό 
Σύλλογο Κατερίνης
μπορούν να απευθύνονται οι 

ενδιαφερόμενοι για περαιτέρω 
πληροφορίες επί του θέματος. 
Τέλος, η σχετική αναλυτική 
προκήρυξή μας υπάρχει και 
στο παρακάτω QR Code.

Ενοικιάσεις 
Κατοικιών

Eνοικιάζεται γκαρσονιέρα 
45 τ.μ., στον 1 ο όροφο 
στην πλατεία δημαρχείου, 
με κλιματιστικό,
κουζίνα, πλυντήριο, 
θερμοπομπός και ατομική 
θέρμανση.
Πληροφορίες στο τηλέ-
φωνο: 6974220740

Πωλήσεις 

Επιχειρήσεων

Πωλείται επιχείρηση – 
μπουγάτσα στο κέντρο 
της Κατερίνης με τον 
εξοπλισμό της και
σταθερή πελατεία, λόγω 
συνταξιοδότησης. Για 
πληροφορίες τηλεφωνή-
στε στο 6985984602

Ενοικιάσεις 
Επ. Χώρων

Ιδιαίτερα 
Μαθήματα

Πωλήσεις 
Αγροτεμαχίων

Διάφορα

Πωλείται κλιματιστικό 
FUJITSU Inverter 18 btu, 
σχεδόν καινούριο.
Τηλέφωνο επικοινωνίας: 
6973687523

Ενοικιάζεται χώρος-ψυ-
γεία χωρητικότητας 500 
τόνων, για συντήρηση 
φρούτων λαχανικών
και τροφίμων. Τηλέφωνο: 
2351051333
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Όταν πέθανε ο συνθέτης της «Μανόν» και του «Βέρ-
θερου» Μασσενέ, ο συμπατριώτης του περίφημος 
σκιτσογράφος Καραντάς εδημοσίευσε ένα αηδονάκι με 
γυρμένο το κεφάλι και με τη λεζάντα: «Δεν θα ξανα-
τραγουδήση πια». Από χθες έπαψε για την Ελλάδα να 
τραγουδάη και το δικό της αηδόνι.
Ο Θεόφραστος Σακελλαρίδης χθες το απόγευμα εμφα-

νίστηκε ενώπιον του Θεού, για να βρη την ανάπαυση 
και τη γαλήνη που του αρνήθηκαν οι άνθρωποι, που 
από το 1904, δηλαδή πριν από 42 ολόκληρα χρόνια, 
εχάριζε σ’ αυτούς τη χαρά και την συγκίνησι.
Πρωτοφάνηκε παιδί ακόμη στο μουσικό στερέωμα 

σαν συνθέτης τραγουδιών στην αρχή. Στο 1907, και 
συγκεκριμένα στις 29 Σεπτεμβρίου, μεγάλα τρίφυλλα 
προγράμματα κολλημένα στους τοίχους των κεντρικών 
δρόμων ανήγγειλαν πως στο θέατρο «Αρνιώτη», που 
δεν ήταν άλλο από το θέατρο όπου στεγάζεται σήμερα 
η «Εθνική Λυρική Σκηνή», θα παιζότανε το μονόπρακτο 

μελόδραμα «Πειρατής». 
Συνθέτης του ο Θ. Σακελ-
λαρίδης. Λιμπρεττίστας ο 
Πολύβιος Δημητρακόπου-
λος. Την επομένην ένας 
από τους τότε κριτικούς 
ετελείωνε το κριτικό του 
σημείωμα με τη φράσι: 
«Εγεννήθη ημίν μουσι-
κός». Μια από τις λίγες 
φορές που η κριτική είπε 
την αλήθεια.
Τι ήταν ο «Πειρατής»; 

Μια ωραία υπόσχεσις πως 

ο συνθέτης του μιαν ημέρα θα εθεμελίωνε, θα κατηύ-
θυνε και θα μορφοποιούσε την ελληνική οπερέττα, 
που γι’ αυτήν ήταν πλασμένος. Από τις μελωδίες που 
τόσον τεχνικά και με τόσην αγάπη τραγουδούσαν οι 
εκλεκτοί καλλιτέχνες τού τότε μελοδράματος, ξεχώριζε 
κάθε τόσο μια μικρή μουσική φρασούλα, που άφηνε να 
διαφαίνεται το μουσικό είδος που πολύ σύντομα επρό-
κειτο να λαμπρύνη με μιαν ατέλειωτη σειρά ωραίων 
οπερεττών του. Το 1914 ο θίασος της αλησμόνητης 
Ένκελ έπαιξε στο άλλο αλησμόνητο Δημοτικό Θέατρο 
την πρώτη του οπερέττα, που είνε και η πρώτη ελλη-
νική οπερέττα: τα «Παραπήγματα», και λιμπρεττίστας 
ο —πόσον αλησμόνητος— Ν. Λάσκαρης. Από τότε δεν 
περνούσε χρόνος που να μην εκαλείτο το ελληνικό 
κοινό να χειροκροτήση και μια νέα μουσική δημιουργία 
του Σακελλαρίδη. Ίσαμε που ο ανεξάντλητος συνθέτης, 
πιεζόμενος από την ανάγκη των πραγμάτων, αγνοού-
μενος από το παχύδερμο κράτος, έκλεισε το οπερεττικό 
του ταλέντο στο συρτάρι, για να γράφη τραγουδάκια 
για επιθεωρήσεις για ν› ανταποκριθή στις βιοτικές του 
ανάγκες.
Τι είναι η μουσική του Σακελλαρίδη; Μουσική χαρά. 

Μουσική παιγνίδι. Μουσική υγεία. Μουσική «στο διά-
βολο ας πάη και το παληάμπελο». Η περίφημη αυτή 
φράσις του φουστανελλά λεβεντόγερου Δούκα, που 
ακούστηκε πριν από έναν αιώνα στο τότε θέατρο Μπού-
κουρα και που έκλεινε μέσα της τον ενθουσιασμό της 
ολότητος των Ελλήνων όταν η Ιταλίδα τραγουδίστρια 
Λούλη ετραγούδησε μιαν άρια, έρχεται και σήμερα 
άθελα στο στόμα όλων των Νεοελλήνων στο άκουσμα 
των μελωδιών του μεγάλου δασκάλου της λεγόμενης 

ελαφράς μουσικής. Ο Σακελλαρίδης δεν εφιλοδόξησε 
ν› ανέβη στις κορφές των ελληνικών βουνών όπου το 
τραγούδι αναπηδάει από το χτύπημα των ατσαλένιων 
σπαθιών επάνω σε σιδερένιες λύρες. Τραγουδιστής 
του κάμπου, επλημμύρισε ολόκληρη την Ελλάδα από 
μελωδίες, που το χαρακτηριστικό τους είνε τα νειάτα, η 
ευγένεια, η αττική άνοιξις, η απαλότητα, το υγιές πάθος, 
η αφθονία των στροφών, η ευκρίνεια της φράσεως, η 
αβρότητα του ξετυλίγματος της μελωδικής γραμμής, η 
λεπτότητα στην έκφρασι, το πλάτος της φαντασίας, η 
ομορφιά των εικόνων, η ζωηρότητα των παραστάσεων 
και το συγκρατημένο ύφος.
Αν ο Γιόχαν Στράους θεωρείται ως θεμελιωτής της 

βιεννέζικης οπερέττας και οι Λέχαρ, Κάλμαν, Μιλλέκερ 
κ.λπ. συνεχιστές του έργου αυτού, ο Θ. Σακελλαρίδης 
υπήρξε για την Ελλάδα ο Γιόχαν Στράους της και μαζί 
ο Λέχαρ, ο Κάλμαν κι όλη η πλειάδα που ελάμπρυνε το 
οπερεττικό στερέωμα της Βιέννης.
* Άρθρο αφιερωμένο στον Θεόφραστο Σακελλαρίδη, 

που είχε δημοσιευτεί στην εφημερίδα «Το Βήμα» την 
επαύριον του θανάτου του, την Τρίτη 3 Ιανουαρίου 
1950.
Ο Θεόφραστος Σακελλαρίδης, σπουδαίος μουσικοσυν-

θέτης και πρωτεργάτης της ελληνικής οπερέτας με κα-
ταγωγή από το Λιτόχωρο Πιερίας, γεννήθηκε στις 7 Σε-
πτεμβρίου 1883 (κατά την επικρατέστερη στις σχετικές 
πηγές εκδοχή) και απεβίωσε στις 2 Ιανουαρίου 1950.

Βαγγέλης Στεργιόπουλος

Θεόφραστος Σακελλαρίδης: ο Λιτοχωρίτης 
που «Εγεννήθη ημίν μουσικός»

Ο μέγας δάσκαλος της λεγόμενης 
ελαφράς μουσικής

Ο Πρόεδρος και το Διοικητικό Συμβού-
λιο του Επιμελητηρίου Πιερίας θέλοντας 
να συνδράμει τους πλημμυροπαθείς της 
Θεσσαλίας, απευθύνει κάλεσμα στις επι-
χειρήσεις-μέλη του, στα επαγγελματικά 
σωματεία του Νομού και στους πολίτες 
της Πιερίας, για συγκέντρωση ειδών 
πρώτης ανάγκης, προκειμένου να απο-
στείλει ανθρωπιστική βοήθεια.
Ειδικότερα, υπάρχει ανάγκη για τα κά-

τωθι:
•	 Ξηρά τροφή (μπισκότα, φρυγανιές, 

κριτσίνια, κρουασάν, κλπ.)
•	 Ψωμί τοστ
•	 Γάλα μακράς διαρκείας

•	 Νερό
•	 Κονσέρβες
•	 Πατατάκια
•	 Είδη ατομικής υγιεινής (χαρτί υγεί-

ας, μωρομάντηλα, πάνες παιδικές 
και ενηλίκων, σερβιέτες, σαπούνια, 
αντισηπτικά μαντήλια, κλπ.)

•	 Κλινοσκεπάσματα (κουβέρτες, σε-
ντόνια)

•	 Πετσέτες
Η συλλογή των ειδών πραγματοποι-

είται καθημερινά στο Επιμελητήριο 
Πιερίας (28ης Οκτωβρίου 9, Κατερίνη) 
καθημερινά και ώρες 08:00 – 14:00, 
τηλ. 2351023211.

ΕΠΙΜΕΛΗΤΗΡΙΟ ΠΙΕΡΙΑΣ
Συγκέντρωση ειδών πρώτης ανάγκης 

για τους πλημμυροπαθείς της Θεσσαλίας 
Κάλεσμα για συγκέντρωση ανθρωπι-

στικής βοήθειας για τους πληγέντες στη 
Θεσσαλία απευθύνει ο Δήμος Δίου-Ο-
λύμπου. Παρακαλούνται όσοι έχουν τη 
δυνατότητα να προσφέρουν:
– Εμφιαλωμένα νερά
– Τρόφιμα μακράς διαρκείας
– Βρεφικά & παιδικά γάλατα και τροφές
– Είδη βρεφικής φροντίδας
– Είδη ατομικής φροντίδας
– Υπνόσακους
Η συγκέντρωση γίνεται έως και την 

Παρασκευή 15 Σεπτεμβρίου 2023 (ώρες 
09:00-13:00) στα ακόλουθα σημεία:
– Βροντού: Κοινότητα

– Δίον: Δημαρχείο
– Καρίτσα: Κοινότητα
– Κονταριώτισσα: Δημαρχείο
– Λεπτοκαρυά: Δημαρχείο
– Νέα Έφεσος: Κοινότητα
– Νέοι Πόροι: Πνευματικό Κέντρο (πλη-

σίον Ι.Ν. Αγίας Μαρίνας, ώρες 11:00- 
13:00)
– Νέος Παντελεήμονας: Κοινότητα
– Σκοτίνα: Κοινότητα
– Λιτόχωρο: Δημαρχείο
Ο συντονισμός της συλλογής των ειδών 

πρώτης ανάγκης γίνεται από τον Δήμο 
Δίου-Ολύμπου σε συνεργασία με τους 
προέδρους των Κοινοτήτων.

ΔΗΜΟΣ ΔΙΟΥ-ΟΛΥΜΠΟΥ
Συγκέντρωση ανθρωπιστικής βοήθειας προς 

τους πλημμυροπαθείς του θεσσαλικού κάμπου 
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ΕνημέρωσηΕνημέρωση24 Τυπο - Λάτρης
Με την Σμαρώ Γιαννούλη

Στο Λιτόχωρο βρέθηκε το βράδυ 
της Κυριακής 3 Σεπτεμβρίου 2023 ο 
γνωστός Θεσσαλός επιχειρηματίας 
Γιάννης Καντώνιας, Πρόεδρος της 
«Βιοκαρπέτ» και της «Exalco», δύο 
κορυφαίων εταιρειών του θεσσαλι-
κού κάμπου.
Ο «Τυπολάτρης» εντόπισε τον 

Θεσσαλό επιχειρηματία στο καφέ 
«Λιάγκας» με τη σύζυγό του, τον κ. 
Δήμαρχο Βαγγέλη Γερολιόλιο και τον 
Βαγγέλη Λιάγκα.

Τη συμβολή του Αντιδημάρχου του 
Δήμου Κατερίνης και εκ νέου υπο-
ψηφίου Δημοτικού Συμβούλου κ. 
Γιώργου Κυριακίδη, στην εύρυθμη 
λειτουργία του ΧΥΤΑ Κατερίνης με 
την επίλυση ενός χρόνιου προβλή-
ματος, αναγνώρισε η Εθελοντική 
Ομάδα Δράσης Ν. Πιερίας «Ο ΤΟ-
ΠΟΣ ΜΟΥ», σε σχετική ανάρτησή 
της. 
Συγκεκριμένα αναφέρονται τα 

εξής:
Πετάξαμε με drone πάνω από τον 

ΧΥΤΑ Κατερίνης (Παλιά Χράνη) ο οποίος για πολλά χρόνια αποτελούσε μία πολύ 
σοβαρή πηγή μόλυνσης του περιβάλλοντος. Για περισσότερα από 8 χρόνια (!) 
έρρεαν σχεδόν ανεξέλεγκτα υγρά λήμματα από τις υπερχειλισμένες δεξαμενές, 
κατέληγαν στο ρέμα «Μπουφόλακας» και έφταναν μέχρι τη θάλασσα. Ειδικά σε 
περιόδους με έντονη βροχόπτωση, η εικόνα γύρω από τον λόφο με τα σκουπίδια 
ήταν αποκαρδιωτική!
Σήμερα στις εγκαταστάσεις του ανενεργού ΧΥΤΑ Κατερίνης λειτουργεί μια σύγ-

χρονη μονάδα αντίστροφης ώσμωσης και στο ρέμα καταλήγει καθαρό νερό. Επί-
σης τα δύο νέα φατνώματα έχουν σκεπαστεί πλήρως με μονωτική μεμβράνη και 
σύμφωνα με τις πληροφορίες που έχουμε, εντός των επόμενων μηνών αναμένε-
ται η πλήρης αποκατάσταση του τοπίου. 
Αυτό το βουνό με τις εκατομμύρια πλαστικές σακούλες σκουπιδιών από τα νοι-

κοκυριά μας, θα συνεχίσει να παράγει υγρά λήμματα για περισσότερα από 100 
χρόνια. Ηταν πολύ σημαντικό να λυθεί αυτό το χρόνιο πρόβλημα.
Την ευθύνη λειτουργίας της εγκατάστασης φέρει ο ΦοΔΣΑ (Φορέας Διαχείρισης 

Στερεών Αποβλήτων) και ένας από τους ανθρώπους που έτρεξαν γι’ αυτό έργο 
ήταν ο συμπολίτης μας, Αντιδήμαρχος Γιώργος Κυριακίδης, ο οποίος είναι τακτικό 
μέλος της Εκτελεστικής Επιτροπής του Φορέα! 
Γιώργο, μπράβο!

Μια αξιόλογη υποψηφιότητα στις προσεχείς αυτοδιοικητικές εκλογές στον Δήμο 
Δίου – Ολύμπου είναι αυτή του Ιωάννη Ζτάνη, ο οποίος είναι υπ. Δημοτικός Σύμ-
βουλος με τη «ΣΥΝθεση» του Βαγγέλη Γερολιόλιου. 
Σχετικά με τη συμμετοχή του στις εκλογές, ο κ. Ζτάνης ανέφερε τα εξής:
Αγαπητοί φίλοι και συνδημότες, με ιδιαίτερη χαρά και αίσθημα υπευθυνότητας 

σας ενημερώνω για την απόφασή μου να συμμετέχω στις δημοτικές εκλογές του 
Οκτωβρίου 2023 ως υποψήφιος Δημοτικός Σύμβουλος. 
Ολοκληρώνοντας τις σπουδές μου στη Διοίκηση Επιχειρήσεων επέστρεψα στον 

τόπο μας όπου και δραστηριοποιούμαι επαγγελματικά στην οικογενειακή μας επι-
χείρηση και έκτοτε μοιράζομαι τις ανησυχίες και τα προβλήματα που αφορούν την 
καθημερινότητα όλων μας.
Με την υποψηφιότητά μου επιθυμώ να μεταφέρω το όραμα, τις απόψεις, τους 

στόχους της γενιάς μου και να συμμετέχω ενερ-
γά στη λήψη αποφάσεων προς την κατεύθυνση 
αυτή. Ονειρεύομαι τον τοπο μας αναπτυγμένο, 
με σύγχρονες υποδομές για τον δημότη και τους 
επισκέπτες, με οργάνωση και αποτελεσματικότητα 
σε όλα τα επίπεδα υπηρεσιών. Οι αρχικές αυτές 
επιδιώξεις μου ταυτίστηκαν με εκείνες της δημο-
τικής παράταξης «ΣΥΝΘΕΣΗ» με επικεφαλής τον 
Βαγγέλη Γερολιόλιο. 
Οι ερχόμενες δημοτικές εκλογές αποτελούν μια 

σημαντική ευκαιρία της γενιάς μου να αποδείξει 
ότι έχει άποψη, έχει θέσεις, έχει όραμα και πλέον 
το διεκδικεί ενεργά. Σε αυτή λοιπόν τη διαδρομή 
ζήτω την στήριξη σας προκειμένου να ΣΥΝθε-
σουμε μαζί και να διαμορφώσουμε το αύριο του 
Δήμου μας. 

Επιχειρηματικό βραβείο παρέλαβε η 
Ελένη Ντούφα από το Επιμελητήριο 
Πιερίας που τίμησε τις επιχειρήσεις για 
το όραμα, την καινοτομία, τη δημι-
ουργικότητα, την τόλμη, την αντοχή 
στον χρόνο, τη δημιουργία θέσεων 
εργασίας, τις αξίες και τα επιτεύγματά 
τους.
Το μήνυμα αισιοδοξίας για την ανα-

βάθμιση της παραγωγικότητας και 
της ανταγωνιστικότητας του Πιερικού 
επιχειρείν που αντανακλάται στους 
Κατερινιώτες επιχειρηματίες που επεν-

δύουν και μοχθούν για τον τόπο μας ήταν ισχυρό και γεμίζει αισιοδοξία και όλους 
όσοι τολμούν με αυτήν την προίκα να κάνουν και ένα βήμα πιο ψηλά.
Η Ελένη Ντούφα έχει μπει με αξιώσεις στο στίβο της τοπικής αυτοδιοίκησης και 

διεκδικεί στα ίσα την εκλογή της, στο επόμενο Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Κα-
τερίνης, μιας και είναι υποψήφια με τον Δήμαρχο Κατερίνης Κώστα Κουκοδήμο.
Αν τώρα δεν ασχοληθούν με τα κοινά του τόπου μας οι επιτυχημένοι επιχειρηματί-

ες, πότε και αν όχι όσοι έχουν αποδείξει ότι μπορούν, τότε ποιοι;

Οι 6 αλλαγές στις αυτοδιοικητικές για το Περιφερειακό… της Πιερίας
1) η θητεία από 4 χρόνια γίνεται 5 (από 01-01-2024 μέχρι 31-12-2028), 2) οι 

Περιφερειακοί Σύμβουλοι από 5 μειώνονται σε 4, 3) οι εκλογές θα γίνουν με βάση 
την απογραφή του 2021 (ενώ οι εκλογές του 2019 έγιναν με βάση την απογραφή 
του 2011), 4) οι εκλογές θα γίνουν με βάση το σύστημα της ενισχυμένης αναλο-
γικής (ενώ οι εκλογές του 2019 έγιναν με βάση την απλή αναλογική), 5) στις προ-
ηγούμενες εκλογές εκλέχθηκαν 3 σύμβουλοι από την πρώτη παράταξη και 2 από 
την αντιπολίτευση (τώρα θα εκλεγούν 3 από την πρώτη παράταξη και 1 από την 
αντιπολίτευση), 6) δεν θα είναι εκ 
νέου υποψήφιοι με το συνδυασμό 
του Απόστολου Τζιτζικώστα η 
Μαρία Μαλλιάρα που στις εκλογές 
του 2019 είχε λάβει 12.457 ψή-
φους, ο Απόστολος Τζόβας που 
είχε λάβει 10.485 ψήφους και 
ο Ηλίας Παπανικολάου που είχε 
λάβει 8.897 ψήφους και συνολι-
κά και οι 3 μαζί 31.839 ψήφους. 
Η Αντιπεριφερειάρχης κ. Σοφία 
Μαυρίδου που είχε λάβει 16.185 
ψήφους θα διεκδικήσει την ανα-
νέωση της θητείας της.


